
وزیر آموزش و پرورش:

 ایرادات طرح رتبه بندی معلمان 
سوم بهمن بررسی می شود

وزیر آموزش و پرورش با اشــاره به مطالبات 
معلــم ها در خصــوص طرح رتبــه بندی گفت: 
ایرادات طــرح رتبه بندی معلمان ســوم بهمن 
در کمیســیون مربوطه در مجلس بررســی می 
شود.یوسف نوری عصر جمعه در نشست شورای 
آمــوزش جنوب کرمــان اظهارداشــت: یکی از 
اهداف ما رفع مشــکلات و بررســی مطالبات و 
مسائل فرهنگیان می باشــد که در همین راستا 
طرح رتبه بندی معلمان ســوم بهمن در کمیســیون فرهنگــی مجلس مورد 
بررسی قرار می گیرد.وی عنوان کرد: باید طرح ها و توزیع منابع بر مبنای مکتب 
ســلیمانی انجام شــود و در این نگاه محرومان و مردم در رتبه اول قرار دارند و 
در همین راســتا نیز قرار گاه محرومیت زدایی تشــکیل شده است و لایه به لایه 
در این زمینه جلو می رویم.وی با اشــاره به سیل جنوب کرمان و محرومیت این 
مناطق بر تقویت زیر ســاختها تاکید کرد و گفت: منابع لازم برای رفع مشکلات 
انجام می شــود.نوری افزود: متأســفانه در زمان بروز کرونا مدارس ۱۰۰ درصد 
تعطیل و آموزش حضوری بود که این با سیاســت های اکثر کشورها متغایر است 
و در این راســتا حضوری شدن مدارس دستور کار جدی قرار دارد.وی همچنین 
بر لزوم اتمام طرح های نیمه تمام در کرمان تاکید کرد و افزود: سیاســت جدی 

ما اتمام پروژه های نیمه تمام و بعد آغاز طرح های جدید است.

سخنگوي دولت: 

در پیگیری شبانه روزی منافع ملت 
خستگی معنا ندارد

دولت با اشــاره بــه ســفر رئیس جمهوری به 
مناطق ســیل زده کرمان، گفــت: وقتی خدمت، 
تعهدی صادقانه  باشــد، در پیگیری شبانه روزی 

منافع ملت، خستگی معنایی ندارد.
به گزارش ایســنا، علی بهــادری جهرمی در 
حســاب کاربری خــود در توییتر با اســتفاده از 

هشتگ »دولت در میدان« نوشت:
» از کرملین تا  کرمان؛

هنوز رســانه های داخلی و خارجی مشــغول ارائه و تحلیل اخبار سفر مسکو 
هســتند که رئیس جمهور به مناطق سیل زده کرمان رفت. وقتی خدمت، تعهدی 

صادقانه  باشد، در پیگیری شبانه روزی منافع ملت، خستگی معنایی ندارد.«

حذف ارز ترجیحی و جایگاه صنایع 
محمود آقا دوستي - كارشناس صنعت

چند ماهی از اســتقرار دولت جدید می گذرد که دراین مدت بحث و ایده های 
اقتصادی بســیار و باید و نبایدهای متفاوت و متنوعی از سوی تیم اقتصادی دولت 
به گوش می رســد که صدای ناکوک این ساز، تاثیر خواسته یا ناخواسته ی خود را 
چه به صورت مثبت و چه بصورت منفی بــر بازارهای داخلی به نمایش می گذارد 

که به وضوح قابل لمس است. 
مصاحبه های غیر تخصصی و بدون اســتناد به آمار و ارقام و گاها متضاد با رصد 
مــردم از بازار، نه تنها راهگشــا نخواهد بود بلکه روز بــه روز باعث کاهش اعتماد 

مخاطبان به متولیان امر خواهد شد. 
ســرمایه ی اجتماعی  موتور محرکه و اهرم و ابزاری بسیار گران بها و موثر است 
که در حال حاضر با اتخاذ گفتار و رفتار نادرست و راهکار های غیر کارشناسی و در 
صورت کارشناسی بودن بدون در نظر گرفتن زمان و مکان و موقیعت اجرای آن به 

ثمن بخس در حال حراج آن هستیم. 
چند وقتی است بحث حذف ارز ترجیهی نقل محافل اقتصادی و مجلس محترم 
شورای اســلامی و به تبع به دلیل تاثیر مستقیم آن بر زندگی مردم به داخل خانه 

ها هم وارد شده است. 
به عنوان یک کارشناس معتقدم ارایه خدمات چند نرخی در هر موضوع زمینه 
ی فراهم آوردن رانت و بدون شــک و تردید فســاد را در بر خواهد داشــت مگر در 
صورت نظارت دقیق، پیوسته و بدون کم و کاست که این مطلب هم در حال حاضر 
جای بحث دارد که از حدود مطلب خارج اســت. در اینکه ارز ترجیحی باید حذف 
شود هیچ شک و شبه ای نیست اما سوال مهم این است آیا در شرایط فعلی حاکم بر 
کشــور )چه از حیث داخلی و چه از نظر خارجی( زمان مناسبی برای اجرای چنین 
طرحی می باشد؟ برای روشن تر شدن موضوع به تجربه ی اجرای طرح هدفمندی 
یارانه در سالیان قبل باز می گردم. طرحی که با توجه به نظرات مخالفان و موافقان 
انجام شــد اما نه به صورت کامل و دقیق بلکه بخشــی از طرح اجرا و بســیاری از 
بندهای سیاستی و حمایتی دیگر مغفول ماند. طرح های در این زمینه )اقتصادی( 
و با این وسعت پوشش و همگیری و تبعات گوناگون باید کاملا کارشناسی) نه فقط 
توســط موافقین و طراحان طرح بلکه با دعــوت از نخبگان وصاحب نظران خبره و 
حتی مخالفان در این زمینه( شــده و به عنوان یک پیشــنهاد به صورت پایلوت در 
یک نمونه آمــاری دارای حداکثر ویژگی های جامعه هــدف و محدوده ی معین 
ومشــخص، که هم قابلیت بررســی و تحلیل بازخوردها و اتخاذ سریع تصمیمات 
تکمیلی یا اصلاحی را داشــته باشد، اجرا گردد و در صورت موفقیت کامل یا حتی 
نســبی ســپس با در نظر گرفتن تمام جوانب بر روی جامعه ی هدف پیاده سازی 
گردد. در حال حاضر چشم بسته رها کردن تیری در تاریکی زمان و مکان مناسبی 
برای ســنجیدن تاب آوری اقتصاد در گیر تحریم های ظالمانه نیست. اجرای طرح 
های این چنینی هم درایت دولتی می خواهد هم همیاری مردمی که نبود هر یک 

از این دو عنصر موجب بروز حوادث ناخوشایند خواهد شد...  ادامه در صفحه 8
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دیدار رؤسای جمهور ایران و روسیه، فرصتی در راستای 
منافع دو کشور

وزیر امور خارجه كشورمان دیدار رؤسای جمهور ایران و روسیه را فرصتی در راستای منافع 
دو كشور ارزیابی كرد.حسین امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه كشورمان در بازگشت از مسکو 
با اشاره به اســتقبال رئیس جمهوری روسیه از رئیس جمهور كشورمان گفت: در شرایط سخت 

كرونایی حاكم بر روسیه این استقبال اهمیت این دیدار را نشان می دهد.وی افزود: در گفتگوهایی 
كه بین سران دو كشور انجام شد، همه موضوعات در حوزه مناسبات دو جانبه، مطرح شد.رئیس 

دستگاه دیپلماسی كشورمان، با اشاره به استقبال طرف روس ... ادامه در صفحه 2

www.jomhooronline.ir
پايگاه خبري سياسي - اقتصادي - اجتماعي

مختلف شهرستانهاي  در  جمهور   روزنامه 
66461770 نماينده فعا مي پذيرد 

 وزير صمت: نظارت بیشتری بر کیفیت 
خودروهای داخلی و وارداتی می شود

جمعیت هلال احمر استان گیلان

 جمعیت هلال احمر استان گیلان درنظر دارد نسبت به واگذاری به اجاره اماکن ملکی خود بدون اخذ 
 سرقفلی یا پیش پرداخت  و صرفاً  با دریافت اجاره بهای ماهیانه . از طریق سامانه تدارکات  الکترونیک دولت 

) ستاد ( به نشانی www.setadiran.ir به شرح ذیل  اقدام نماید :
یک باب مغازه واقع در شهرستان لاهیجان  ، میدان سپاه ، جنب درب ورودی جمعیت هلال احمر.

یک باب مغازه واقع  در شهرستان  فومن  ، خیابان سردارجنگل،روبروی سینما طلوع،جنب درب ورودی جمعیت 
هلال احمر .

باشگاه و زمین ورزشی واقع در بندر انزلی ، روبروی کار آموزی، خیابان لقمان حکیم، بن بست هلال احمر.
مجتمع ورزشی واقع در رستم آباد ، بلوار امام ، جنب مجتمع تجاری صفری

قیمت پایه  اجاره بهای نام ملکردیف
مبلغ تضمین به ریال واریز به حساب نوع تضمینماهیانه به ریال

1342214079 بانک ملت  شعبه امام خمینی)ره(
48،000،000فیش بانکی80،000،000 یک باب مغازه شهرستان لاهیجان1

13،200،000فیش بانکی22،000،000 یک باب مغازه در شهرستان فومن2

باشگاه و زمین ورزشی کوی الله اکبر 3
15،000،000فیش بانکی25،000،000بندر انزلی

27،000،000فیش بانکی45،000،000مجتمع ورزشی رستم آباد4

کلیه مراحل  مزایده اعم از  خرید و دریا فت اسناد مزایده ، ارائه پیشنهادات و بازگشائی پاکت  ها از طریق سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت ) ستاد (به نشانی  www.setad iran.ir  انجام می پذیرد  .  

لازم به ذکر است مزایده گران در صورت عدم عضویت و ثبت  نام  در سامانه  می بایست نسبت به انجام مراحل  
ثبت نام و دریافت گواهی  امضای الکترونیکی از طریق  سایت  اقدام و  به  طریق  ذیل  در مزایده شرکت نمایند : 

مهلت زمان  دریافت اسناد  مزایده و بازدید   : از  ساعت 8 صبح روز  یک شنبه   مورخ 1400/11/3 
 لغایت  ساعت 14 روز پنج شنبه مورخ 1400/11/7  

مهلت زمان ارائه پیشنهاد قیمت و تحویل اسناد: از ساعت8 صبح روز  شنبه  مورخ 1400/11/9  لغایت 
ساعت 14 روز دوشنبه  مورخ 1400/11/18

تاریخ و محل بازگشائی: ساعت 10 صبح روز سه شنبه  مورخ  1400/11/19  در محل سالن جلسات جمعیت 
هلال احمر استان گیلان .

متقاضیان می توانند  جهت کسب اطلاعات  بیشتر به نشانی رشت ، خیابان سعدی ، کوچه شهید ابراهیم فرقان 
بین ، جمعیت هلال احمر استان گیلان ، معاونت منابع انسانی و پشتیبانی مراجعه نمایند . 

تلفن های مرکز سامانه تدارکات الکترونیک دولت ) ستاد ( جهت انجام مراحل  عضویت در سامانه : 
 013-33112536  021-27313131

اطلاعات تماس دفاتر ثبت  نام سایر استانها در سایت سامانه تدارکات الکترونیک دولت ، بخش تامین  کننده /   
مزایده گر  موجود است . 

سایر شرایط شرکت در مزایده در فرم شرایط عمومی شرکت در مزایده مندرج است . 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1400/10/29 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1400/11/02

آگهی مزایده عمومی یک مرحله ای  آگهی مزایده عمومی یک مرحله ای  
شمارهشماره50000050910000035000005091000003

 نوبت دوم

فراخوان مناقصه عمومی 
دو  مرحله ای

شرکت آب  فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد مناقصه عمومی دو مرحله ای ، به شرح جدول زیر را از طریق سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت برگزار نماید. 

 مبلغ ضمانتنامهشماره مرجعموضوعردیف
 ) ریال ( 

شماره سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت

خرید 92 دستگاه فلومتر 1
2561.660.000.0002000001434000050 – 4 - 400الکترو مغناطیسی   

2- کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس:www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل 
ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: تاریخ 

29/ 400/10  می باشد.

تاریخروزساعتعنوان

400/11/6چهارشنبه 13:00مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه

400/11/16شنبه 13:00مهلت زمانی ارسال پیشنهاد

400/11/17یکشنبه8:00زمان بازگشائی پاکتها
3- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکتهای الف:

اصفهان استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  معاملات  دبیرخانه  حیان،  ابن  جابر  خیابان  کلینی،  شیخ  خیابان  اصفهان،  آدرس:   -1-3 
 تلفن:8-36680030-031،  اتاق )292( 

4- اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه:
4-1- مرکز تماس:021-41934

4-2- دفتر ثبت نام:88969737 و 85193768
5- اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش ثبت نام / پروفایل / تامین کننده / مناقصه 

گر موجود است.
شرکت آب  فاضلاب استان اصفهان

وزارت نیرو
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

وزارت نیرو
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان
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مهلت زمان  دریافت اسناد  مزایده و بازدید   : از  ساعت 8 صبح روز  یک شنبه   مورخ 1400/11/3 
 لغایت  ساعت 14 روز پنج شنبه مورخ 1400/11/7  

مهلت زمان ارائه پیشنهاد قیمت و تحویل اسناد: از ساعت8 صبح روز  شنبه  مورخ 1400/11/9  لغایت 
ساعت 14 روز دوشنبه  مورخ 1400/11/18

تاریخ و محل بازگشائی: ساعت 10 صبح روز سه شنبه  مورخ  1400/11/19  در محل سالن جلسات جمعیت 
هلال احمر استان گیلان .

متقاضیان می توانند  جهت کسب اطلاعات  بیشتر به نشانی رشت ، خیابان سعدی ، کوچه شهید ابراهیم فرقان 
بین ، جمعیت هلال احمر استان گیلان ، معاونت منابع انسانی و پشتیبانی مراجعه نمایند . 

تلفن های مرکز سامانه تدارکات الکترونیک دولت ) ستاد ( جهت انجام مراحل  عضویت در سامانه : 
 013-33112536  021-27313131

اطلاعات تماس دفاتر ثبت  نام سایر استانها در سایت سامانه تدارکات الکترونیک دولت ، بخش تامین  کننده /   
مزایده گر  موجود است . 

سایر شرایط شرکت در مزایده در فرم شرایط عمومی شرکت در مزایده مندرج است . 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1400/10/29 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1400/11/02

آگهی مزایده عمومی یک مرحله ای  آگهی مزایده عمومی یک مرحله ای  
شمارهشماره50000050910000035000005091000003

 نوبت دوم

فراخوان مناقصه عمومی 
دو  مرحله ای

شرکت آب  فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد مناقصه عمومی دو مرحله ای ، به شرح جدول زیر را از طریق سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت برگزار نماید. 

 مبلغ ضمانتنامهشماره مرجعموضوعردیف
 ) ریال ( 

شماره سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت

خرید 92 دستگاه فلومتر 1
2561.660.000.0002000001434000050 – 4 - 400الکترو مغناطیسی   

2- کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس:www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل 
ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: تاریخ 

29/ 400/10  می باشد.

تاریخروزساعتعنوان

400/11/6چهارشنبه 13:00مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه

400/11/16شنبه 13:00مهلت زمانی ارسال پیشنهاد

400/11/17یکشنبه8:00زمان بازگشائی پاکتها
3- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکتهای الف:

اصفهان استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  معاملات  دبیرخانه  حیان،  ابن  جابر  خیابان  کلینی،  شیخ  خیابان  اصفهان،  آدرس:   -1-3 
 تلفن:8-36680030-031،  اتاق )292( 

4- اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه:
4-1- مرکز تماس:021-41934

4-2- دفتر ثبت نام:88969737 و 85193768
5- اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش ثبت نام / پروفایل / تامین کننده / مناقصه 

گر موجود است.
شرکت آب  فاضلاب استان اصفهان

وزارت نیرو
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

وزارت نیرو
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

 مشارکت بخش خصوصی 
در ديپلماسی اقتصادی

رئیس اتاق تهران خواستار شد:



آیت الله جنتی:
انتخابات برگ زرین دیگری از مردم سالاری 

دینی در تاریخ کشورمان بود
رئیس مجلس خبرگان رهبری در پیامی از حضور گسترده مردم 
ایران در پای صندوق هــای رای تجلیل کرد و گفت: انتخابات برگ 

زرین دیگری از مردم سالاری دینی در تاریخ کشورمان بود.
به گزارش خبرگزاری مهر، آیت الله احمد جنتی رئیس مجلس 
خبــرگان رهبری با صــدور پیامی از حضــور غرورآفرین مردم در 

انتخابات ۲8 خرداد تجلیل کرد.متن پیام به شرح ذیل است:
بسم الله الرحمن الرحیم

حمد و سپاس خداوند قادر متعال را که با حضور پرشور ایرانیان 
ســرافراز، انتخابات ۲8 خرداد ۱۴۰۰ شــکوهمندانه برگزار شد و 
برگ زریــن دیگری از مردمســالاری دینــی در تاریخ جمهوری 
اســلامی ایران، با هدایت ها و رهبری داهیانــه و حکیمانه ولی امر 
مســلمین حضرت آیت الله العظمی خامنــه ای )مدظله العالی( به 

ثبت رسید.
بی شــک پیروز واقعی ایــن میدان، ملت قدرشــناس، بصیر و 
هوشیار کشورمان هســتند که علی رغم وجود مشکلات و ترغیب 
دشــمنان انقلاب مبنی بر تحریم انتخابات، با مشارکت ارزشمند 
خود علاوه بر بــه نمایش گذاردن تعهد دینــی و عزم ملی، توطئه 

بدخواهان نظام را همچون همیشه خنثی نمودند.
مجلس خبرگان رهبری، ضمن قدردانی از آحاد ملت شــریف 
ایران که با حضور باشکوه خود بار دیگر، دعوت رهبر معظم انقلاب را 
لبیک گفتند و تشکر از همه دست اندرکاران برگزاری امر انتخابات، 
به رئیس جمهورِ منتخب مردم حضرت حجت الاسلام و المسلمین 
آقای سیدابراهیم رئیسی، تبریک گفته، توفیقات روزافزون ایشان 
در راه نیــل بــه اهداف عالیه نظــام مقدس جمهوری اســلامی و 
تلاش دلســوزانه برای ســازندگی  و اعتلای کشور اسلامی ایران را 
از خداوند منان مســئلت دارد. امید که با اســتفاده از ظرفیت های 
داخلی و گسترش تعاملات منطقه ای و بین المللی، فصل نوینی از 
تحقق عدالت اجتماعی، کمک و حمایت از محرومان جامعه و رفع 
مشــکلات اقتصادی و فرهنگی کشور را در ســایه توجهات خاصه 
حضرت ولی عصر )عج( و کمک و همیاری تمام دلسوزان و نخبگان 

جامعه به ویژه جوانان انقلابی، شاهد باشیم ان شاء الله.
احمد جنتی

رئیس مجلس خبرگان رهبری

سرلشکر باقری:
دفاع مقدس فرصت اثبات حقانیت و 

مظلومیت ملت ایران برای ملل جهان است
رئیس ستادکل نیروهای مســلح اعلام کرد: دفاع مقدس فرصت 
اثبات حقانیت ملت ایران برای ملل جهان است و با کنار زدن پرده از 

چهره تزویر جهان خواران، به الگوی مقاومت حق طلبان تبدیل شد.
به گزارش سپاه نیوز؛ سردار سرلشکر پاسدار محمد باقری رئیس 
ستادکل نیروهای مســلح در پیامی به سومین جشنواره بین المللی 
فیلم کوتاه رسام، برگزاری این جشنواره را گامی بلند و مبارک در راه 
انعکاس روح و عظمت دفاع مقدس و گشــودن این گنجینه معظم و 
ذخیره راهبردی در صحنه پیش روندگی انقلاب تمدن ساز اسلامی، 
پیشرفت کشور و رشد ملی دانست.متن پیام سردار سرلشکر پاسدار 

باقری به این شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

»تاریخ و دوران دفاع مقدس، یک ذخیره اســت که از این ذخیره 
بایســتی برای پیشرفت کشــور، برای رشــد ملی، برای آمادگی در 
میدان های فراوانی که هر ملتی در مقابل خود دارد، اســتفاده کرد.« 

حضرت امام خامنه ای )مدظله العالی(
خدای بزرگ را شــاکریم؛ دفاع مقدس فرصــت اثبات حقانیت 
و مظلومیت ملــت ایران برای ملل جهان قرار گرفــت و با کنار زدن 
پــرده از چهره تزویر جهان خواران، به الگــوی مقاومت حق طلبان و 
آزادی خواهان عالم تبدیل شد و با جوهره جاودانه خود، برای همیشه 
تاریخ قادر خواهد بود که روشــنی بخش مجاهدان فی ســبیل الله در 

سنگرهای جنگ حق علیه باطل باشد.
این حادثه عظیم و تاریخ ســاز، منظومه ای از خوبی ها، زیبایی ها و 
مزیت های ممتاز که با رنگ جهاد، معنویت و غیرت دینی، قداســت 
و شرافت یافته است، از مهم ترین و پرمخاطب ترین جلوه گاه ها برای 
حوزه هنر در کشور است که با واکاوی حوادث هشت  ساله آن دوران، 
می توان از یک سو تصویر روشن رســواکننده نظام سلطه و از سوی 
دیگر عزت، عظمت و صلابت پیروزمند ملت ایران در این نبرد بزرگ 

و سنگین را ترسیم کرد.
جنگ تحمیلی یــک توطئه عظیــم و خطرنــاک بین المللی با 
طراحی قدرت های استکباری شرق و غرب آن روزها علیه نظام نوپای 
جمهوری اســلامی ایران بود که عرصه رویارویی ملتی با دست های 
خالی، امّا با اراده های پولادیــن و انگیزه های الهی برابر تجاوز دنیای 
ظالــم و بی خبر از معنویــات و جبهه کفر و الحاد جهانی و ارتشــی 
چندملیتی و تا بن دندان مسلح قرار گرفت و به رغم آمال و آرزوهای 
باطل شیطان بزرگ و نظام سلطه و صهیونیسم؛ »دفاع مقدس« ملت 
عظیم الشأن ایران را رقم زد و در پایان تضمین کننده حیثیت، هویت 
و سربلندی ملت و پشتوانه اقتدار، امنیت، استقلال و آزادی کشور تا 

به امروز شده است.
همت و انگیزه ســترگ »بنیاد حفظ آثار و نشــر ارزش های دفاع 
مقدس« در بازشناســی نقش مؤثر دوران دفــاع مقدس برای آینده 
تاریخی این سرزمین و انعکاس ســیمای حماسه آفرینان قهرمان و 
مردان و زنان شــجاع و آزاده ایران اســلامی و سایر ملل و همچنین 
پاسداشــت مدافعان جبهه مقاومت اسلامی و مدافعان حرم و به ویژه 
تلاش برای تعالی فرهنگ و هنر دفاع مقدس بین فیلم ســازان جوان 
از رهگذر برگزاری »سومین جشنواره بین المللی فیلم کوتاه رسام« با 
رویکــرد مدافعان وطن و مدافعان حرم را ارج نهاده و آن را گامی بلند 
و مبــارک در راه انعکاس روح و عظمت دفاع مقدس و گشــودن این 
گنجینه معظم و ذخیره راهبــردی در صحنه پیش روندگی انقلاب 

تمدن ساز اسلامی، پیشرفت کشور و رشد ملی می دانم.
بی شــک این رویداد فرهنگــی هنری که وزانــت و اعتبار آن به 
اذعان برجســتگان فرهنگ و هنر دفاع مقدس برای آرایش نیروهای 
انقلاب و فیلم ســازان متعهد جــوان و نقش آفرینی های بزرگ آنان 
در برافراشــته نگه داشــتن پرچم فرهنگ و ارزش های دفاع مقدس 
راهگشا و خرسندکننده واقع شده است و آنان را به خلق آثار و ساخت 
فیلم های قــوی و برخوردار از قابلیت ایجاد ذائقه در مخاطب ترغیب 
ســاخته اســت، در زمره کارآمدترین روایت گــر و امتدادبخش آن 

حقیقت است.
در ایــن فرصت با تکریــم، تجلیل و ادای احترام به مقام شــامخ 
شــهیدان هشــت ســال دفاع مقدس و مدافعــان حرم بــه ویژه 
سیدالشــهدای مقاومت پیروزمند اسلامی؛ ســردار دل ها »سپهبد 
پاسدار حاج قاسم سلیمانی«، تلاش های مؤمنانه، صادقانه، متعهدانه 
و جهادی متولیان و دســت اندرکاران این جشنواره وزین را قدردانی 
نموده و با تکریم و سپاس از یکایک آنان و نیز هنرمندان و فیلم سازان 
عالی قدر داخلی و خارجی شرکت کننده در این رخداد بین المللی، بر 
لزوم شــکل  بخشی به یک جوشش همه جانبه و فراگیر در قشر جوان 
انقلابی، برای تربیت فیلم ســازان حرب اللهــی و جهادی و پی ریزی 
شــبکه هوشمند، بصیر، دانا و توانا در پاسخ به نیازها و الزامات انقلاب 
و کشــور برای صیانت از سرمایه راهبردی و ذخیره معرفتی و ارزشی 
دفــاع مقدس که به فضل الهی موجبات رضایت، ولی امر مســلمین 
و مقام معظم رهبــری و فرماندهی کل قوا حضــرت امام خامنه ای 

)مدظله العالی( را فراهم خواهد ساخت، تأکید می نمایم.
از درگاه قدســی خــدای کریم و نعیم توفیق شــرکت کنندگان 
محتــرم و آحاد مجریــان و پدیدآورندگان این صحنه با شــکوه در 
بازشناسی و عرضه زیبایی ها و شــگفتی های دفاع مقدس و معرفی 
سیره و سیمای حماسه ســازان قهرمان آن و مدافعان وطن و حرم را 

خاضعانه طلب می کنم.

 دیدار شرکای برجام با آمریکا 
بدون حضور ایران

نماینده روســیه در وین از دیدار شــرکای برجام با آمریکا بدون 
حضور ایران برای بررسی روند مذاکرات وین خبر داد.

به گــزارش ایســنا، میخائیــل اولیانــوف نماینده روســیه در 
سازمان های بین المللی در وین در صفحه تویییترش نوشت: شرکای 
برجام)بدون ایران( و آمریکا برای ارزیابی وضعیت امور مذاکرات وین 
دیدار کردند.اولیانوف در ادامه نوشت: همکاران غربی همان طور که 
به طور علنی هم این کار را کرده اند، بر ضرورت نهایی سازی مذاکرات 
در اسرع وقت تاکید کرند. روسیه هم این ضرورت  را احساس می کند 

اما مخالف ضرب الاجل های ساختگی است.
اظهــارات اولیانوف در پی این مطرح می شــود  که دور هشــتم 
مذاکرت وین در دی  ماه آغاز شــد و از چند هفته گذشــته تا کنون 

ادامه دار بوده است.
وزرای امور خارجه  برجام و سه  کشور اروپایی برجام روز گذشته 
دیدار کرده  و بر ضرورت بازگشت به اجرای کامل برجام تاکید کرده 
بودند.تاکید بر فوریت و ضرورت احیــای برجام، همچنین در دیدار 
دیروز  وزیر امور خارجه آمریکا با اولاف شــولتز، صدراعظم آلمان نیز 

مورد تاکید قرار گرفته بود.

2 سياست

خبر

w w w . j o m h o o r d a i l y . i r

»ریــاض« و »أبوظبــی« طی چند روز گذشــته در 
انتقــام از عملیات بزرگ و راهبــردی »طوفان یمن« در 
عمق خاک امارات، فجایع انســانی هولناکی را در نقاط 
مختلف یمن رقم زده اند.رامین حسین آبادیان: »ریاض« 
و »أبوظبی« طی چند روز گذشــته در انتقام از عملیات 
بــزرگ و راهبردی »طوفان یمن« در عمق خاک امارات، 
فجایع انسانی هولناکی را در نقاط مختلف یمن رقم زده 
اند. جنگنده های ائتلاف سعودی در جدیدترین جنایت 
خود علیه یمنی ها امروز جمعه زندان مرکزی »صعده« را 
طی چند نوبت هدف ســنگین ترین حملات هوایی خود 
قرار دادند.رسانه های یمنی اعلام کردند که در این حمله 
بیش از ۶۰ نفر کشــته و بیش از ۱۰۰ تنَ دیگر به شدت 
زخمی شــده اند. وزارت بهداشت یمن در بیانیه ای اعلام 
کرد: شــماری از قربانیان حمله مذکــور از غیر یمنی ها 
هستند. در همین ارتباط، »محمد علی الحوثی« رئیس 
کمیته عالی انقلاب یمن یک پست توئیتری در خصوص 
بمباران مناطق مختلف این کشــور منتشر کرد. رئیس 
کمیتــه عالی انقلاب یمن در این پســت توئیتری آورده 
اســت: »هدف قرار دادن غیرنظامیان بــه مثابه جنایت 
جنگی اســت و هیچ چیز نمی تواند ایــن واقعیت را انکار 
کند«. رئیس کمیته عالی انقــلاب یمن در ادامه توئیت 
خود آورده اســت: »اگــر آمریکایِ شکســت خورده در 
افغانستان از ائتلاف متجاوز ســعودی حمایت می کند، 
مــا صراحتاً خطاب بــه این ائتلاف اعــلام می کنیم که 
شکست شما در یمن از شکست آمریکایی ها در افغانستان 
سنگین تر خواهد بود«.دفتر سیاســی انصارالله یمن در 
بیانیه ای اعلام کرد: »ما به شــدت کشــتار هولناکی که 
متجاوزان علیه زندانیان در اســتان صعده مرتکب شدند 
را محکوم می کنیم و نســبت به آن ابراز انزجار می کنیم. 
این جنایت وحشــیانه به سلسله جنایات متجاوزان علیه 
ملت یمن افزوده می شــود. این جنایت به مثابه جنایت 

جنگی ضد بشــری اســت و واکنش به آن حقی مشروع 
است. خون یمنی ها با ارزش است. ما متجاوزان و در راس 
آنها آمریکا را مسئول کامل این جنایات قلمداد می کنیم. 
از سازمان ملل و ســازمانهای بین المللی می خواهیم که 
به مسئولیت حقوقی و اخلاقی خود عمل کنند«.شورای 
عالی سیاســی یمن هم امروز جمعه بیانیه تندی را علیه 
ائتلاف ســعودی صادر کــرد. این شــورا در بیانیه خود 
جنایات اخیر ســعودی در الحدیده و صعده را به شــدت 
محکوم کرد. بر اساس این گزارش، در بیانیه شورای عالی 
سیاسی یمن آمده است: جنایات سعودی در »صعده« و 
»الحدیده« بدون مجازات باقی نمی ماند. در بیانیه مذکور 
همچنین عنوان شــده است: عربستان و امارات ابزارهای 
کثیف آمریکا و رژیم صهیونیستی هستند. شورای عالی 
سیاســی یمن همچنین خطاب به عربســتان و امارات 
گفته است: شما ترســوتر و بزدل تر از آن چیزی هستید 
که بتوانید در میادیــن نبرد با نیروهای یمنی به مواجهه 
بپردازید. شما تنها جنایتکارانی هستید که مرتکب قتل 
می شوید. ارتش و کمیته های مردمی یمن پاسخ محکمی 
به شــما خواهند داد.افزون بر این، ســعودی ها پیش از 
بمباران ددمنشانه زندان مرکزی صعده جنایت جدیدی 
را در اســتان الحدیده مرتکب شــدند. در همین راستا، 
جنگنده های ائتلاف سعودی منطقه »المواصلات« واقع 
در الحدیده را به شــدت بمباران کردند.به دنبال حملات 
ددمنشــانه مذکور ۴ غیرنظامی به شهادت رسیدند. این 
درحالی اســت کــه منابع یمنی اعــلام کردند حملات 
تجاوزکارانه ائتلاف ســعودی به الحدیده ۱۷ زخمی نیز 
برجای گذاشــته است. به نظر می رسد که باید طی روزها 
و هفته های آتــی نیز منتظر حملات شــدیدتر ائتلاف 
متجاوز ســعودی بــه الحدیده و به ویژه بنــدر الحدیده 
باشــیم؛ بندری که قریب به 8۰ درصد از نیازهای مردم 
یمن به مواد غذایی از طریق آن برطرف می گردد. مقامات 

عربستان سعودی پس از عملیات بزرگ و موفقیت آمیز 
»طوفان یمن« مقدمه چینی برای انجام حملات گسترده 
به الحدیده و به خصوص بنــدر الحدیده را کلید زدند.در 
همین ارتباط، چندی پیش »ترکی المالکی« سخنگوی 
ائتلاف متجاوز ســعودی بار دیگر ادعاهای پیشین خود 
در خصوص بندر »الحدیــده« را مطرح کرد. وی مدعی 
شد: »بندر الحدیده یک پادگان نظامی است«! این مقام 
ائتلاف متجاوز ســعودی در ادامه ســخنانش همچنین 
ادعا کرد: »بنــدر الحدیده به دلیل برخورداری از ماهیت 
نظامی و امنیتی تهدیدی برای امنیت منطقه ای و حتی 
امنیت جهانی محسوب می شود«! کارشناسان و ناظران 
تحولات سیاســی و میدانی معتقدند کــه اصرار ائتلاف 
متجاوز ســعودی بر اینکه در بندر الحدیده فعالیت های 
نظامی صورت می پذیرد، تنها مقدمه چینی برای ارتکاب 
جنایتــی جدید در این بندر اســت؛ کما اینکه »هشــام 
شرف« وزیر خارجه دولت نجات ملی یمن نیز این مسأله 
را تأیید کرده اســت. وی می گویــد: »دروغ های ائتلاف 
ســعودی در خصوص بندر الحدیده تلاشی از سوی این 
ائتلاف برای مقدمه چینی جهــت هدف قرار دادن بندر 
مذکور است.هشام شرف تصریح می کند: »8۰ درصد از 
نیازهای غذایی مردم یمن از طریق بندر الحدیده تأمین 
می شــود. این در حالی است که ائتلاف سعودی صراحتاً 
تهدید می کنــد که این بندر را مورد هــدف قرار خواهد 
داد.پر واضح است که سلسله جنایات جنون آمیز ائتلاف 
متجاوز ســعودی علیه غیرنظامیان در یمــن و به ویژه 
آخرین جنایت آنها یعنی بمباران زندان مرکزی صعده و 
به خاک و خون کشیدن صدها یمنی نشأت گرفته از خشم 
و عصبانیت آنها از حملاتی است که قلب امارات را به لرزه 
درآورد. تشدید جنایات ائتلاف سعودی علیه غیرنظامیان 
در یمن خود به تنهایی یکی از مهمترین عواملی است که 
نشان می دهد عملیات »طوفان یمن« در قلب ابوظبی تا 
چه اندازه موفقیت آمیز بوده اســت. در حقیقت، ائتلاف 
متجاوز سعودی و در رأس آن عربستان و امارات از رهگذر 
تشدید حملات ددمنشانه به غیرنظامیان یمنی ۲ هدف 
اصلی و اساسی را دنبال می کنند؛ هدف اول همان انتقام 
جویی کینــه توزانه به دلیل عملیــات موفقیت آمیز در 
ابوظبی است.در واقع، ائتلاف سعودی به دنبال آن است 
تا به زعم خــود این پیام را به طرف یمنی مخابره کند که 
عملیات های نظامی آن در پایتخت های ائتلاف، بی پاسخ 
نمی ماند.دومین و مهمترین هدفی که ائتلاف ســعودی 
از طریق به خاک و خون کشــیدن غیرنظامیان در یمن 
برای تحقــق آن تلاش می کند، ایجــاد موجی از رعب و 
وحشــت در صفوف ارتش و کمیته های مردمی است تا 
بدین ترتیب، آنها از انجام عملیات های مشــابهی نظیر 

آنچه که در »طوفان یمن« اتفاق افتاد، خودداری کنند.
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طرح تولید ۱۰هزار مگاوات برق در نیروگاه 
اتمی بوشهر درحال انجام است

ســخنگوی ســازمان انرژی اتمی گفــت: فرآیند اجــرای طرح 
تولید ۱۰ هزار مگاوات برق در نیروگاه اتمی بوشــهر علی رغم تأخیر 
در پرداخت های مالی براســاس برنامــه و تقریبا بدون تأخیر در حال 
انجام اســت. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دولت، بهروز کمالوندی، 
سخنگو و معاون امور بین الملل، حقوقی و مجلس سازمان انرژی اتمی 
ایران در گفتگویی با اشــاره به سفر رئیس جمهور به روسیه و توسعه 
همکاری های راهبردی دوجانبه در حوزه انرژی هسته ای گفت: ارتقا 
و توسعه همکاری های راهبردی هسته ای دو کشور یکی از مهمترین 
موضوعات مورد بحث روز چهارشنبه رئیسی و پوتین بود و طرفین به 
بررسی و چگونگی گسترش روابط عالی ایران و روسیه در بخش انرژی 
هســته ای پرداختند. کمالوندی در ادامه ضمن تشریح فعالیت های 
ســازمان انرژی اتمی ایــران در حوزه انرژی هســته ای و همکاری با 
کشور روسیه، اظهار کرد: فعالیت های صلح آمیز هسته ای به دو بخش 
non-energy-( و غیرانــرژی )energy-related( انرژی

related( تقسیم می شــود؛ در هر دو زمینه همکاری های بین دو 
کشور خوب پیش می رود و ما از رادیو ایزوتوپ ها برای تأمین رادیودارو 
و مقاصد پزشــکی، صنعت، کشاورزی و ســایر زمینه های صلح آمیز 
هسته ای استفاده می کنیم.سخنگوی سازمان انرژی اتمی ادامه داد: 
آقای رئیســی و ولادیمیر پوتین در دیدار روز گذشته راه کارهای ارتقا 
و توســعه روابط عالی ایران و روســیه در بخش انرژی هسته ای را در 
کنار دیگر موضوعات مورد بررســی قرار دادند.وی خاطرنشان کرد: 
همکاری دو کشور برای احداث واحدهای ۲ و ۳ نیروگاه اتمی بوشهر 
در جهت برنامه جمهوری اســلامی ایران برای تولید حداقل ۱۰ هزار 
مگاوات برق با استفاده از انرژی هسته ای در جریان می باشد و فرآیند 
اجرای این پروژه علی رغم تأخیر در پرداخت های مالی براساس برنامه و 
تقریباً بدون تأخیر در حال انجام است.کمالوندی با اشاره به برنامه ایران 
جهت تولید حداقل ده هزار مگاوات برق هسته ای گفت: طرف روسی 
می تواند برای تحقق این امر و تولید ۱۰ هزار مگاوات برق هســته ای 
در ایران نقشــی مهم ایفا نماید، این موضوع توسط رؤسای جمهور دو 
کشور بررسی می شود و انتظار داریم که در آینده نزدیک برای اجرای 
پروژه های جدید در ایران، گروه های فنی ایران و روسیه همکاری های 
لازم را شــروع و تبادل اطلاعات داشته باشــند. کمالوندی افزود: هر 
یک از پروژه های نیروگاه های اتمــی به تنهایی دارای ۵ میلیارد دلار 
ارزش می باشــد و بدین ترتیب همکاری در این حوزه بخش مهمی از 
روابط اقتصادی دو کشور را در بر می گیرد.معاون سازمان انرژی اتمی 
ضمن اشــاره به فعالیت و بهره برداری از نیروگاه هزار مگاواتی بوشهر، 
تصریح کرد: عملیات تعمیر، نگهداری و بهره برداری از نیروگاه بوشهر 
توســط متخصصین و مهندســین ایرانی انجام می شود و هم اکنون 
 دو واحــد جدید هر یک با ظرفیــت هزار مــگاوات در نیروگاه اتمی

 بوشهر در حال ساخت است.

گفت وگوی بلینکن و لاوروف درخصوص 
مسئله ایران

وزیر خارجه آمریکا عنوان کرد که مسئله ایران یکی از محورهای 
گفت وگوی وی و وزیر خارجه روســیه بوده است.به گزارش ایسنا، به 
نقل از یاهونیوز، آنتونی بلینکن، وزیر خارجه آمریکا روز جمعه در ژنو 
ایران را یکی از محورهای گفت وگو با ســرگئی لاوروف، وزیر خارجه 
روســیه خواند.وی در ادامه عنوان کرد که مســئله هسته ای ایران 
نمونه ای از چالش های امنیتی است که مسکو و واشنگتن می توانند 
بر سر آن همکاری کنند.بلینکن همچنین در جمع خبرنگاران اظهار 
کرد: پنجره همچنان برای بازگشت به توافق هسته ای ۲۰۱۵ با ایران 
باز است.هشــتمین دور گفت وگوهای رفع تحریم در وین اوایل دی 
ماه با برگزاری نشســت کمیسیون مشــترک به ریاست علی باقری 
مذاکره کننده ارشــد جمهوری اســلامی ایران و انریکه مورا، معاون 
دبیرکل سرویس اقدام خارجی اتحادیه اروپا آغاز شد.در این نشست 
که با شــرکت هیأت های ایران، گــروه ۱+۴ و اتحادیه اروپا در هتل 
کوبورگ برگزار شــد، روند مذاکرات مورد ارزیابــی قرار گرفته و در 

خصوص نحوه ادامه گفت وگوها بحث و تبادل نظر صورت گرفت.

خبر

حجت الاسلام ابوترابی فرد در خطبه های نماز جمعه:

تحکیم روابط با روسیه در ارتقای امنیت منطقه مؤثر است
خطیب نماز جمعه تهران گفت: امروز دانش فکر 
و اقتصاد به ابزاری برای اســتعمار و غارت ملت های 
جهان تبدیل شده است، زورگویان از این ابزار برای 
مصادره ملت ها به نفع خویشتن بهره می گیرند. به 
گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام محمدحسن 
ابوترابی فــرد خطیب نماز جمعــه این هفته تهران 
ضمن اشــاره به عهدنامه امام علــی )ع( در انتصاب 
مالک اشــتر به عنوان استاندار مصر، گفت: این سند 
مهم و صحیح، تبیین کننده نظام عقلانیت دینی و 
انقلابی برای حکمرانی شایســته به منظور ساخت 
جامعــه در تراز قرآن کریم اســت.وی ادامه داد: در 
منطق عقلانی، علمی نهج البلاغه، نظام سیاسی برای 
دستیابی به دو آرمان مهم شکل می گیرد؛ اول فراهم 
آوردن زمینه تعلیم، تربیت، رشد، تعالی، پاسخ به همه 
نیازهای بشر و توسعه انسانی به معنای واقعی کلمه 
است.خطیب نماز جمعه این هفته تهران افزود: دوم، 
عمران و آبادانی جامعه و کشور است که موضوع یکی 
از اهداف، انسان و موضوع هدف دوم جغرافیا و کشور 
است.حجت الاسلام ابوترابی فرد اضافه کرد: انسان در 
قله کمال و تعالی و رفاه و آســایش و امنیت و کشور 
در قله آبادانی و عمران، دستیابی به زیرساخت های 
توسعه و پیشرفت که این همان تمدن اسلامی است 
کــه رهبری معظم انقلاب اســلامی نویدبخش آن 
هستند، در فرازهای نهج البلاغه توصیف شده اند.وی 

تصریح کرد: برای دستیابی به این دو آرمان به دو ابزار 
اشاره کردم؛ اول نظام تأمین مالی، زیرا نظام سیاسی 
باید از درآمد پایدار و مبتنی بر تولید برخوردار باشد، 
دوم قدرت دفاعی بازدارنده و امنیت آفرین است.امام 
جمعه موقت تهــران اضافه کرد: در فرازهای بعدی، 
علی بن ابی طالب )ع( به توصیف و تبیین ارکان دولت 
در اندیشه سیاسی اسلام می پردازد.حجت الاسلام 
ابوترابی فــرد افزود: یکــی از پیچیده ترین مفاهیم 
مطرح در علم سیاســت، دولت و ارکان آن است؛ در 
این ســند مهم به تمام ابعــاد و زوایای نظریه دولت 
از جمله چگونگی شــکل گیری دولت، ویژگی ها و 
شــاخص های حاکمان، حکمرانان، سیاست ورزان 
در اندیشــه سیاســی علی بن ابی طالب )ع(، رابطه 
حکمرانــان با مــردم و رابطه مردم بــا حکمرانان، 
نهادهای اجتماعی، سیاســی، قضائی، اقتصادی و 
اداری در اندیشه سیاسی اسلام پرداخته شده است.

وی گفت: اگر مســئولین، حاکمان، سیاست ورزان 
بــه آن توجه کننــد، با یک تحول عظیــم در همه 
عرصه ها روبرو خواهیم بود.امام جمعه موقت تهران 
ادامه داد: در این ســند، حکمرانی مهمترین مسئله 
و رکن مورد توجــه، جایگاه فرهنــگ، معنویت و 
ارزش های اخلاقی در نظام سیاســی در تراز قرآن 
کریم است. از نگاه علی بن ابیطالب، رابطه معناداری 
بین اخلاق و معنویت و حکمرانی و سیاســت وجود 

دارد.حجت الاسلام ابوترابی فرد اضافه کرد: جدایی 
سیاســت و اقتصاد از فرهنــگ و معنویت در اعصار 
مختلف تاریخ و عصر حاضر باعث شــده اســت که 
سیاســت و اقتصاد را به ابزاری برای افزایش قدرت 
برای مطامع انسان ها و جریان های قدرتمند تبدیل 
کند.وی ادامه داد: لذا از این ابزار برای مصادره منافع 
ملت ها به نفع خویشتن بهره می گیرند. در این قرون 
اخیر چگونه قــدرت، دانش، علم و اقتصاد به ابزاری 
برای اســتثمار، اســتعمار و غارت منافع ملت های 
جهان تبدیل شــد.امام جمعه موقت تهران اضافه 
کرد: امیرالمؤمنین علی علیه السلام در این منشور 
بیش از هــر اصل بر فضائل اخلاقی، معنویت، رابطه 
انسان با مبدأ هستی، رابطه حکمرانان و حاکمان با 
عالم آخرت و قیامت، رابطه حاکمان بر خویشــتن و 
نفس، هواها و امیال تأکید می کنند.حجت الاسلام 
ابوترابی فرد افزود: علی علیه الســلام در این برنامه 
راهبردی و استراتژیک در سطوح مختلف حکمرانی، 
سیاســت ورزی و مدیریــت بــر رعایــت اصول و 
ارزش های والای عقلانی و وحیانی تأکید می کنند.

وی گفت: در فرازی کــه قرائت کردم، حضرت امیر 
)ع( شخصیتی مانند مالک اشتر که شخصیت فرزانه، 
فرهیخته و حق مدار و با یک کارنامه درخشان است را 
مورد مخاطب قرار می دهند و فرمانی مبنی بر رعایت 
دقیق اصول، مبانی، ارزش های اخلاقی و اســلامی 

برای او صادر می کنند.خطیب نماز جمعه این هفته 
تهران ادامه داد: این سخن علی علیه السلام اشاره به 
یک نکته مهم و حیاتی دارد و آن این است که انسان 
همیشه در معرض خطر است. انسان اگر در قله های 
تقوا و ایمان بود، در معرض آســیب و سقوط است و 
اگر این انسان به قدرت سیاسی دست یابد، این خطر 
و تهدید جدی می شود.حجت الاسلام ابوترابی فرد 
تصریح کرد: اگر انســان مؤمن به قدرت اقتصادی 
دســت پیدا کرد در معــرض خطــری بالاتر قرار 
می گیرد، لذا علی علیه السلام تاکید می کند: مالک؛ 
خودسازی، نظارت بر خویشتن، تنظیم رابطه با خدا با 
خلق، مهار هوا و هوس، اصل ضروری و اجتناب ناپذیر 
برای مدیریت و اصلاح جامعه انسانی است. مالک؛ اگر 
خویشتن را اصلاح نکنی، قادر به حرکت اصلاحی در 
جامعه نیستی. مالک؛ اگر رابطه خود را با خدا تنظیم 
نکنی، نمی توانی رابطه خویش با جامعه را اصلاح و 
تنظیم کنی. مالک متقی؛ مالک پرهیزگار؛ مالکی که 
در جنگ صفین از آن آزمون سربلند بیرون آمدی، 
در مقام استانداری مصر، مراقب رابطه خویش با خدا 
باش.وی اضافه کرد: علی علیه السلام می آموزد که 
نگاه به خداوند، قدرت، قدرت او بر هستی و نظامات 
آن باید اصلاح شود تا مدیریت سامان یافته به نتیجه 
برسد.خطیب نماز جمعه این هفته تهران ادامه داد: 
اگر حکمرانان، مدیران، حاکمان و مسئولین در نظام 

سیاســی به خویشتن نپردازند، به بیان رهبر معظم 
انقلاب خودســازی را سرلوحه حرکت خویش قرار 
ندهند، نمی توانند در اصلاح جامعه خویشــتن گام 
موفقی بردارند.حجت الاسلام ابوترابی فرد اضافه کرد: 
در خطبه های نماز جمعه، خطیب باید اولاً خویشتن 
و ثانیاً دیگران را به تقوا توصیه کند.وی گفت: امیر در 
کلامی می فرماید؛ تقوا امروز برای ما دژ مستحکم و 
سپری است برای حراست از تهدیدها؛ فردا راهی به 
سوی بهشت برتر استخطیب نماز جمعه این هفته 
تهران ادامــه داد: حضرت علی )ع( خطاب به مالک 
اشتر می فرمایند: مالک، اگر گرفتار خودبزرگ بینی و 
قدرت طلبی شوی و قدرت خدا را از یاد ببری، بدون 

تردید گرفتار پیامدهای سنگین او خواهی شد.

امیرعبداللهیان مطرح كرد؛
دیدار رؤسای جمهور ایران و روسیه، 

فرصتی در راستای منافع دو کشور

وزیر امور خارجه کشــورمان دیدار رؤســای جمهور 
ایران و روســیه را فرصتی در راســتای منافع دو کشور 

ارزیابی کرد.
به گزارش شبکه خبر سیما، حسین امیرعبداللهیان 
وزیر امور خارجه کشورمان در بازگشت از مسکو با اشاره 
به اســتقبال رئیس جمهوری روســیه از رئیس جمهور 
کشــورمان گفت: در شرایط ســخت کرونایی حاکم بر 

روسیه این استقبال اهمیت این دیدار را نشان می دهد.
وی افزود: در گفتگوهایی که بین سران دو کشور انجام 
شد، همه موضوعات در حوزه مناسبات دو جانبه، مطرح 

شد.
رئیس دســتگاه دیپلماسی کشــورمان، با اشاره به 
استقبال طرف روس از گشایش جدی در مناسبات پیش 
روی دو کشــور گفت: ما در تداوم سیاست همسایگی با 
نگاه راهبردی به اهمیت کار با همه همســایگان، روسیه 
را هم یکی از همســایگان مهم پیرامون خود می دانیم و 
از این فرصت در راســتای منافع دو کشــور باید استفاده 

مطلوب ببریم.
امیرعبداللهیان تصریح کرد: در دیدار رؤسای جمهور 

دو کشــور با یاد شهید سلیمانی از سوی رئیس جمهوری 
کشورمان بر مبارزه با تروریسم تأکید شد.

وی افزود: همکاری بین تهران و مســکو در مبارزه با 
تروریسم در ســوریه نمونه موفقی از همکاری دو کشور 

در این زمینه است.
وزیر امور خارجه کشــورمان با اشــاره به نقش شهید 
سلیمانی در مبارزه با تروریسم گفت: امنیت جدیدی که 
در منطقه شاهد هســتیم که امروز دیگر داعش نگرانی 

مردم منطقه نیست، حاصل همین مجاهدت است.
امیرعبداللهیــان همچنین گفت: در دیدار رؤســای 
جمهور دو کشور، رئیس جمهوری روسیه بار دیگر اقدام 

تروریستی در شهادت شهید سلیمانی را محکوم کرد.
وزیر امور خارجه کشــورمان افزود: توســعه تجارت، 
گردشــگری، تبادل اســتاد و دانشــجو، همکاری های 
فرهنگی، خط ترانزیت شــمال- جنــوب، و همکاری در 
ســایر حوزه های مورد علاقه دو کشور بررسی و در همه 

این موضوعات توافقات خوبی حاصل شد.



معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری:

 تجهیزات هواشناسی با استانداردها 
فاصله دارند

رییــس ســازمان هواشناســی گفت:فاصلــه ایســتگاه ها در 
کشورهای توسعه یافته ۲۵کیلومتر اســت درحالی که این فاصله 
در ایران حدود ۱۰۰ کیلومتر اســت و این وضعیت با اســتانداردها 
مغایرت دارد.سحر تاج بخش در گفت و گو با ایسنا درباره اعتبارات 
سازمان هواشناسی اظهار کرد: ســازمان هواشناسی یک سازمان 
حاکمیتی اســت و بخش اعظمــی از هزینه های آن از طریق دولت 
تامین می شــود. طی دو سال گذشته شــرایط اعتبارات عمرانی ما 

خیلی مساعد نبود اما در جهت تامین اعتبار تلاش شد.
وی افزود: با توجه به ورود بیشــتر تجهیزات از خارج از کشــور  
هزینه های ارزی برای خرید آن ها افزایش یافته اســت، با این حال 

تلاش سه ساله  ما در مسیر بهبود شبکه ایستگاه ها بوده است.
تاج بخش ضمن بیان این که در ســازمان هواشناســی هنوز با 
اســتانداردها فاصله داریم، اظهار کرد: اگــر روند افزایش اعتبارات 
ادامه یابــد، بــا اعتباراتی کــه در اختیارمان قرار داده می شــود 
شبکه های دیدبانی اعم از رادارها و ایستگاه های خودکار و ایستگاه 

جو بالا را می توانیم تقویت و به روزرسانی کنیم.
وی با بیان این که ضرورت توســعه تجهیزات کاملا محســوس 
اســت، گفت: طی بررسی های انجام شده در ۱۲کشور توسعه یافته 
دریافتیم که ایســتگاه های هواشناســی حدود ۲۵ کیلومتر از هم 
فاصله دارند این درحالیســت که در ایــران این فاصله حدود ۱۰۰ 
کیلومتر اســت و این میزان فاصله با استانداردهای پایش مغایرت 
دارد. تاج بخش ادامه داد: کار اصلی ســازمان هواشناسی پایش جو 
است. هرچه ایستگاه های بیشــتری وجود داشته باشد، جو را بهتر 
مانیتــور می کنیم و به تبع آن پیش بینی هــای بهتر و دقیق تری را 
می توانیم انجــام دهیم و اگر داده ها به صورت آرشــیو جمع آوری 
شود، ورودی خوبی برای مدل های پیش بینی بعدی است بنابراین 
اساس فعالیت ما توسعه شــبکه پایش است که نیاز به زمان دارد تا 

به سرانجام برسد.
رییس ســازمان هواشناســی افزود: طی چندین سال گذشته 
اقدامات خوبی انجام شده است اما به دلیل کمبود اعتبارات اتفاقات 
مثبتی نیفتاد و ما به توســعه نرســیدیم البتــه امیدواریم  با توجه 
دولت، اعتبارات تامین شود تا بتوانیم تجهیزات لازم را تامین کنیم.

وی با اشاره به تلاش برای اســتفاده از ظرفیت ها و توان  داخلی 
گفت:  منابع مالی ســازمان هواشناســی محدود است و استفاده از 
ظرفیت  شــرکت های دانش بنیان به تنهایی بــرای ما مقدور نبود 
بنابراین با حمایت معاونت علمی فناوری رییس جمهوری و حمایت 
فنی سازمان هواشناسی 8۷ پروژه را برای ساخت تجهیزات داخلی 

در دستور کار قرار دادیم.
تاج بخش در پایان تصریح کرد: تا تجهیزات داخلی ساخته شوند 
و بتوانند این استانداردها را کسب کنند، زمان می برد بنابراین تا آن 

زمان باید همچنان به روش های قدیمی ادامه دهیم.

جامعه ایثارگری علی رغم همه مشکلات 
همچنان آماده فداکاری است

رئیس بنیاد شــهید و امور ایثارگران در مراسم سی و پنجمین 
ســالگرد شهادت سردار ســرافراز سپاه اسلام شــهید »علی اصغر 
حســینی محراب« گفت: جامعه ایثارگری علی رغم همه مشکلات 
همچنان آماده فداکاری اســت. به گزارش مهر، ســید امیرحسین 
قاضی زاده هاشــمی در این مراسم ضمن ادای احترام به مقام والای 
شهدا، گفت: حضرت امام سجاد )ع( پس از عاشورا اجازه ندادند این 
واقعه به فراموشــی سپرده شود و برای حفظ این حماسه مدام آن را 
تکرار می کردند. در مقابل شایعات و دروغ دشمن سوالاتی در مورد 
شهادت حضرت علی اصغر و سایر حوادث مطرح شد و در این میان 
خانواده شهدای کربلا به تشریح هدف قیام و روشنگری پرداختند.

رئیــس بنیاد شــهید و امور ایثارگــران به واقعه شــهادت ۶8 
دانش آموز لرستانی اشاره کرد و گفت: تاریخ ما پر از حوادث گوناگون 
اســت که ماهیت دشمنان را آشکار می سازد. چندی پیش سالگرد 
شهادت ۶8 دانش آموز در شهرستان بروجرد لرستان بود که پس از 
کربلای ۴ دشــمن حقیر یک مدرسه ابتدایی را مورد هدف قرار داد 
و ۶8 دانش آموز را یک جا به شــهادت رساند.معاون رئیس جمهور 
افزود: ۱۳ آبــان را روز دانش آموز نامیدند چــون دانش آموزان در 
برابر ظلم رژیم پهلوی مبارزه کردند و بر اســاس آمار ۵۶ دانش آموز 
توســط رژیم ستم شاهی به شهادت رســیدند اما در واقعه لرستان 
۶8 دانش آموز یک جا شــهید شــدند. اگر نام شهید را پاس بداریم 
هم به وجهه قهرمانانه شــهید ارج نهاده ایم و هم به چرایی شهادت 
پرداخته ایم.قاضی زاده در توصیف مقام شهدا و شهادت تأکید کرد: 
شهدا واقعیت دنیا را دیدند و درک کردند و خوشا به حال کسانی که 
از فرصت ها بهره بردند و شــهادت را خریداری کردند. بسیاری پس 
از دوران دفاع مقدس در زندگی مادی غرق شدند اما عده ای منتظر 
شــهادت ماندند و نمونه ای از آنان شخصیت هایی مانند حاج قاسم 

سلیمانی و یا شهید حججی هستند.
معاون رئیــس جمهور افزود: اگر در زندگی شــهدا دقت کنیم 
شوریدگی در طلب شهادت را مشاهده می کنیم. باید سبک زندگی 
شــهدا را ادامه دهیــم. خداوند در همین دوران انســان هایی را به 
همه نشــان می دهد که عاشــق خدا بودند و جز عشــق خدا کسی 
را نمی دیدند و به خواســته خود یعنی شهادت دست یافتند.معاون 
رئیس جمهور با بیان اینکه گرامیداشــت یاد و نام شهدا، پیرو آنها 
بودن و پیمودن راه آنان است، ادامه داد: مسیر شهدا باید در جامعه 
پررنگ شود تا مردم به خوبی آن را بشناسند و درک کنند و مسیر را 
انتخاب کنند. اینکه به ظاهر بگوییم مسیر شهدا را ادامه می دهیم، 
کافی نیست و باید از شــهدا پیروی کرده و بدانیم او چگونه زندگی 
کرده، آرمانش چه بوده و چه هدفی داشــته است.وی افزود: وقتی 
خدمت خانواده شــهدا می رســیم می گویند ما هیچ طلبی از نظام 
و انقــلاب نداریم و بــا افتخار فرزندمان را فــدای انقلاب کرده ایم، 
همچنان سرباز ولایت هســتیم و افتخار می کنیم که فرزند خود را 
تقدیم اســلام و انقلاب کردیم و همچنان آماده هستیم. آن ها فقط 

می گویند کاری نکنید مردم از این دین دور شوند.

 شناسایی ۵۲۷۶ بیمار جدید کووید۱۹ 
فوت ۲۰ تن دیگر

بنا بر اعلام مرکز روابط عمومی و اطلاع رســانی وزارت بهداشت، 
متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۲۰ بیمار کووید۱۹ جان خود 
را از دســت دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به ۱۳۲ هزار 
و ۱۷۲ نفر رســید.به گزارش ایسنا و بنا بر اعلام مرکز روابط عمومی 
و اطلاع رســانی وزارت بهداشت، از دیروز تا امروز ۱ بهمن ماه ۱۴۰۰ 
و بر اساس معیارهای قطعی تشــخیصی، ۵ هزار و ۲۷۶ بیمار جدید 
مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که ۳8۳ نفر از آنها بستری 
شــدند.مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۶ میلیون و ۲۴۱ هزار 
و 8۴۳ نفر رسید.خوشبختانه تا کنون ۶ میلیون و ۷۵ هزار و ۷۳۰ نفر 
از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.یک هزار 
و ۲۲8 نفــر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های 
ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند.تا کنون ۴۳ میلیون و 8۶۵ 

هزار و ۳۹۵ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.

استاندار تهران:
 »بازگشایی مدارس« گام به گام 

پیگیری می شود

استاندار تهران از پیگیری گام به گام بازگشایی حداکثری مدارس 
توسط وزرای کشــور، اموزش و پرورش، علوم و استانداری تهران خبر 
داد.محســن منصوری در گفت وگو با ایسنا، درباره بازگشایی مدارس 
و بلاتکلیفی برخی مدارس درپی عدم ابلاغ رســمی برای بازگشایی 
گفت: درحال پیگیری موضوع هستیم. چند روز گذشته نیز جلسه ای 
با در همین رابطه با حضور وزارای کشــور، آمــوزش و پرورش و علوم 
برگزار شــد.وی افزود: بازگشایی حداکثری، مصوبه ستاد ملی کرونا و 
دستور رییس جمهور است لذا موضوع توسط وزرای کشور، آموزش و 
پرورش و علوم و استانداری تهران دنبال خواهد شد تا ان شاالله با رعایت 
پروتکل های بهداشتی بازگشایی حداکثری اتفاق بیافتد.استاندار تهران 
ادامه داد: خانواده های تهرانی حساسیتی در این موضوع دارند که شاید 
بیشتر از سایر نقاط کشور است ولی نباید بگذاریم این حساسیت منجر 
به افت تحصیلی دانش آموزان شود؛ بر همین اساس گام به گام موضوع 

را پیگیری خواهیم کرد تا بازگشایی حداکثری محقق شود.

رییس پلیس امنیت عمومی تهران عنوان كرد
 اوباش جایی در تهران ندارند

کاهش شرارت در پایتخت
رییس پلیــس امنیت عمومی تهران بزرگ از اشــراف اطلاعاتی 
پلیــس بر اراذل و اوبــاش خبر داد و تاکید کرد کــه این افراد جایی 
در تهران ندارند.ســرهنگ پیام کاویانی در گفت وگو با ایسنا، درباره 
برخورد پلیس با مراکز فساد و جرم گفت:  برخورد با کانون های جرم در 
حوزه هایی که منجر به سلب آسایش و امنیت مردم می شود با تمرکز 
بر اراذل و اوباش، موضوعی است که پلیس امنیت به آن وارد می شود 
و در همین راستا نیز ما با اجرای طرح های مختلف اقدام به پاکسازی 
نقاط آلوده می کنیم.وی با اشاره به اجرای طرح هایی مانند »اقتدار« 
برای برخورد با اراذل واوبــاش، افزود:  اجرای چنین طرح هایی قطعا 
ادامه دارد و مــا آن را در زمان و مکان های نامعلوم اجرا می کنیم تا با 
باندهای مجرمانه و به خصوص اراذل و اوباش برخورد کنیم. کاویانی 
با تاکید بر اینکه اوباش در تهران جایی ندارند، تصریح کرد: اگر  کسی 
بخواهــد در تهران ناامنی ایجاد کند بایــد بداند که جایش در تهران 
نیست. آســایش و امنیت مردم خط قرمز ما است و  اجازه نمی دهیم 
کســی به آن خدشه ای وارد کند.رییس پلیس امنیت عمومی تهران 
بزرگ درباره اشراف پلیس بر فعالیت های اراذل و اوباش نیز به ایسنا 
گفت:  اگر این افراد تحت رصد و نظر نباشند که دیگر پلیس اشرافی بر 
آنها ندارد، ما بر اراذل و اوباش اشراف داریم و با کمک همین اشراف نیز 
برخورد هوشمندانه ای با اشرار انجام می دهیم.وی همچنین از روند 
نزولی شــرارت در تهران خبر داد و افزود:  اگر شرارت در تهران روند 
نزولی دارد ناشــی از اشراف اطلاعاتی پلیس است. خوب است مردم 
بدانند که امروز بســیاری از افعال مجرمانه قبل از عینیت و وقوع در 
همان نطفه خفه می شود، در واقع ما براساس اشراف اطلاعاتی از وقوع 
جرم پیشگیری می کنیم و مانع از وقوع آن می شویم.به گفته کاویانی 
حدود 8۰ درصد موضوعات و اقدامات پلیس امنیت در مورد اراذل و 
اوباش از نوع پیشــگیرانه است و پلیس با اشرافی که بر آنها دارد، قبل 
از ارتکاب جــرم با آنان برخورد می کند.رییس پلیس امنیت عمومی 
پایتخت در پایان پلیس امنیت را پلیسی گمنام توصیف کرد و گفت:  
ماموران پلیس امنیت گمنام هستند اما آسایش و آرامشی که امروز 

برای مردم ایجاد شده است، درپی هوشیاری و اقدامات پلیس است.

خبر خبر

شنبه  / 02 بهمن ماه 1400
19 جمادي الثاني  1443

22 ژانويه 2022
شماره  981  / سال پنجم

جامعه
w w w . j o m h o o r d a i l y . i r

معاون امــور زنان و خانــواده رئیس 
جمهوری گفت: شــاهدیم بر خلاف تمام 
جنگ هــا و درگیری هــا در راس عالم 
که زنان مشــکل و مانع و موجب کندی 
و مقاومــت در جنگ انــد، در ایران و در 
جبهه مقاومت زنان مشــوق، پشــتیبان 
و همراهــان گمنامی اند کــه دل امام و 
رزمنــدگان را محکم نگه می دارند و امام 
)ره( محروم کــردن آنان از مشــارکت 
اجتماعی را نه تنها امری مضر برای زنان 
بلکه تحمیلی به اسلام و مسلمین می داند 
و امــروز بیش از هر زمــان دیگر نیازمند 
این حضــور با بصیــرت و مقتدرانه زنان 
هستیم. به گزارش ایسنا، انسیه خزعلی 
که به عنوان ســخنران پیش از خطبه در 
نماز جمعه این هفتــه تهران )اول بهمن 
۱۴۰۰( حاضر شــد، در آســتانه ولادت 
حضرت زهــرا )س(، با تبریــک این روز 
اظهار کرد: امروز دشمن زنان و خانواده ها 
را هدف گرفته و در ایــن جنگ به ظاهر 
نرم و در واقع ســخت و دشــوار، زنان در 
خط مقدم انــد و ضــرورت دارد مردان 
مدافع آنها در این جنگ باشــند و از آنها 

پشتیبانی کنند. 
معاون امــور زنان و خانــواده رئیس 
جمهــوری، تصریح کــرد: در این جنگ 
شناختی و رســانه ای اگر زنان که محور 
خانه اند؛ مســلح نشــوند، برای دفاع بر 
نخیزند و از حریم خود و خانواده با سلاح 
روز آمد و تاثیر گذار دفاع نکنند؛ دشمن 
گام به گام برای ضربه به منابع انســانی 
پیشــروی می کند که بنای دشــمن به 
تعبیر قرآن، نابودی ســرمایه های مادی 

و معنوی است.
وی با تاکید بر ضــرورت حضور زنان 
در عرصه های اجتماعــی و با بیان اینکه 
اگر دشمن در دل خانه به پیروزی برسد 
شکستی بس ذلیلانه را باید تحمل کرد، 
ادامه داد: خود بانوان هســتند که باید از 
ســرمایه های بی نظیری کــه خلقت به 
صورت انحصاری و به عنوان مزیتی نسبی 
در اختیارشــان قرار داده دفــاع کنند تا 
سطح مطالبات زنان به امور ناچیز، بازی 

و سرگرمی تنزل نیابد.

خزعلی با اشاره به ممنوعیت فعالیت 
زنان ورزشــکار بــا حجــاب در برخی 
کشــورهای غربی، تصریح کرد: شاهدیم 
در برخی کشــورهای غربی حضور زنان 
ورزشــکار با حجاب علیرغم همه ادعای 
آنها در دموکراســی و تکثر گرایی ممنوع 
است و این امر بیانگر خوف آنها از الگوی 
ســومی اســت که روز بــه روز در حال 
گسترش اســت. حضور زنان قهرمان بر 
روی سکوهای بین المللی برایشان زنگ 
خطر است و به شدت هزینه دارد و امروز 
وظیفــه همه مردان و زنان اســت که در 

حفظ این سنگر بکوشند. 
معاون امــور زنان و خانواده از اجتماع 
و خانواده به عنوان دو ســنگر بسیار مهم 
برای زنان یاد کــرد و افزود: زنان به طور 
خاص وظیفه دارند در هر دو سنگر از همه 
توان و داشــته های معنوی خود استفاده 
و بر مهارت های خود بیافزایند. ســنگر 
اجتماعی به عنوان یکی از ســنگرها که 
مسیر پیشرفت کشور را پی بریزد و سنگر 
خانواده که با شرایط سخت و ویژه ای که 
در ایــن دوران داریم و با بحران جمعیتی 
که مواجه ایم بی شــک نقش محوری را 
زنان جهادگر باید بــه دوش بگیرند و در 

هر دو سنگر مهم حاضر باشند.
وی در بخش دیگر ســخنان خود به 
ماموریــت معاونت امور زنــان و خانواده 
در راستای ارتقای جایگاه زنان و خانواده 
نیز اشاره و بیان کرد: معاونت امور زنان و 
خانواده با ماموریت ارتقاء و تعالی زنان و 
خانواده و آســیب زدایی از این دو حیطه، 

برنامه جامعی را برای توانمندسازی زنان 
و آسیب زدایی از آنها در دست اجرا دارد 
که با کمک گرفتــن از نیروهای بالقوه و 
بالفعل زنــان حرکت بزرگی را شــروع 
کرده و دست تمام زنان را برای این جهاد 

سازنده می فشارد.
معاون امــور زنان و خانــواده رئیس 
جمهــوری، درباره برنامه ایــن معاونت 
بــرای ارتقاء جایگاه زنان و خانواده، ادامه 
داد: در مرحله نخســت رفع محرومیت از 
زنان به ویژه زنان سرپرست خانوار و زنان 
بدسرپرست و درمان آسیب های متوجه 
آنهاســات که از مهم ترین این آسیب ها 
می توان به افزایش طلاق و تغییر ســبک 
زندگی اشــاره کرد؛ در دســتور کار این 
معاونت اســت . پررنگ ترین مســاله در 
این آســیب ها نیز بحث فرهنگی است و 
در فرهنگ نیــز نقش بانوان به مراتب اثر 
گذار تر از مردان است چراکه بانوان نیمی 
از جامعه اند و نیمی دیگر را می ســازند. 
بنابراین زنان را دریابیم و قدردان زحمات 
آنها باشــیم که می توانند حرکت تمدنی 

کشور را با خردورزی سرعت بخشند.
خزعلــی با بیــان اینکــه روز ولادت 
حضرت فاطمــه زهرا )س( بــه حق به 
زنان تعلــق گرفت، ادامــه داد: البته که 
فاطمــه )س( در ابعاد وجــودی حیاتی 
خویش الگــوی جامع برای همه مردان و 
زنان اســت و تاریخ تمام زنان اهل بیت از 
حضرت خدیجه )س( تا دخت ایشــان و 
تمام نوادگان و منسوبین ترسیم گر این 
الگوهای بی بدیل اســت که  با خردورزی 

و تدبیر، مســیر ولایت را همــوار، از آن 
پشــتیبانی کرده و در شــرایط ســخت 
چالشها را به فرصت تبدیل و بهترین بهره 
برداری برای رساندن پیام وحی به عالم از 

موقعیت های مختلف را کرده اند.
وی وجه بارز تمــام کنش گری های 
مذکــور را تدبیر و خردمندی دانســت و 
با یــادآوری اینکه که مقام معظم رهبری 
از این کنشــگری ها  به عنــوان حرکتی 
قهرمانانــه نام می برنــد، تصریح کرد: از 
تدبیر همســر فرعون کــه رای الهی را بر 
تمام شکوه فرعونی ترجیح می دهد و الگو 
تمام زنان و مردان مومن می شود تا تدبیر 
ربوبی و خاصی چون تدبیر حضرت مریم 
و نمونه هایی مثل ملکه ای که عاقلانه در 
برابر پیام ســلیمان استدلال می کند و تا 
مادر حضرت موسی)ع( که در اوج قلیان 
احساسات و عواطف مادری طفل خود را 
با توکل بر خدا به آب می ســپارد؛ چگونه 
می تــوان این حرکت هــای قهرمانانه را 

توصیف کرد؟.
معاون امــور زنان و خانــواده رئیس 
جمهوری، با اشــاره به حرکت قهرمانانه 
مادران شــهدای دفاع مقــدس و دفاع 
از حریــم ولایت و امامت، افــزود: تاریخ 
گواه اســت وقتی مادر ۴ شهید نزد امام 
)ره( مــی رود، عکــس فرزندان شــهید 
خود را نشــان می دهــد و امام بی طاقت 
می شــود و فرو می ریزد این مادر استوار 
می گوید اماما اینها را دادم که اشک تو را 
نبینم. چگونــه می توان این حرکت های 
قهرمانانه را توصیف کرد؟. لذا شــاهدیم 
بر خــلاف تمام جنگ هــا و درگیری ها 
در راس عالــم که زنان مشــکل و مانع و 
موجــب کنــدی و مقاومــت در جنگ 
انــد، در ایران و در جبهــه مقاومت زنان 
مشوق و پشــتیبان و همراه گمنامی اند 
کــه دل امام و رزمنــدگان را محکم نگه 
می دارند و امــام )ره( محروم کردن آنان 
از مشــارکت اجتماعی را نــه تنها امری 
مضر برای زنان بلکه تحمیلی به اســلام و 
مسلمین می داند و امروز بیش از هر زمان 
 دیگــر نیازمند این حضور بــا بصیرت و 

مقتدرانه زنان هستیم.

 جزئیات
 آغاز آموزش  »حضوری« 

در مدارس تهران

سه شنبه گذشته، از سوی وزرای کشور و آموزش و پرورش، 
اعلام شــد که آموزش در مدارس از این پس حضوری خواهد 
بود و دانش آموزان ملزم هســتند سرکلاس های درس حاضر 

شــوند. این در حالی اســت که وزیر آمــوزش و پرورش اوایل 
هفتــه گفته بود حضور دانش آموزان »اختیاری« اســت. این 
اظهــارات متناقض که به فاصله کمی از یکدیگر بیان شــدند، 
موجب ســردرگمی خانواده ها شد.علیرضا کریمیان، مدیرکل 
آموزش وپرورش شــهر تهران در گفت وگو با ایسنا، در همین 
راســتا، به چند پرســش درباره کم و کیف حضوری شــدن 
آموزش ها و بازگشــایی کامل مدارس پاســخ داد و در این باره 
اظهار کرد: با مدیران مناطق و مدیران مدارس جلسه گذاشته 
و روی حضور حداکثری دانش آموزان و برگشت آنها به مدرسه 
و حضور در فضای مدرســه و تدریس حضوری تاکید کردیم.

وی افزود: مدیران ما در سطح شهر تهران برنامه ریزی کرده اند 
که شــاهد حضور همکاران در مدارس به صورت کامل بوده و 
با فعالیت های آموزشــی به صورت حضوری در خدمت دانش 
آموزان باشــیم.مدیرکل آموزش وپرورش شــهر تهران درباره 
آمادگی مدارس برای پذیرش حضــوری دانش آموزان گفت: 
تمهید مقدمات لازم انجام شــده است تا از شرایطی که در این 
دوســال داشته ایم به شرایط عادی برگردیم و در فضایی بسیار 
خوب شاهد رشد و پیشــرفت تحصیلی دانش آموزان و ارتقای 
مهارت های آنها به ویژه در حوزه اجتماعی باشــیم.کریمیان با 
بیان اینکــه همکاران ما کامل و به صــورت ۱۰۰ درصدی در 

مدارس حضور دارند گفت: اولیای دانش آموزان به مســئولین 
بهداشتی کشور و خادمان خودشان در آموزش وپرورش اعتماد 
کامــل دارند. دانش آموزان نیز به صورت کامل و صد در صدی 
در مدارس هســتند و ما به زودی شاهد برقراری شرایط عادی 
و تدریس حضوری در تمام مدارس کشــور به ویژه شهر تهران 
خواهیم بــود.وی در واکنش به اینکه برخــی مدارس با توجه 
به شــرایط و تراکم بالا، صرفا آموزش مجازی داشتند و دانش 
آموزان به مدرســه نمی رفتند عنوان کرد: از این پس، کلاسِ 
درسِ صرفــا مجــازی نخواهیم نداشــت و کلاس های درس 
حضوری می شــود. در کنار آن، همکارانم هم کلاس حضوری 
و هم مجــازی را اداره می کننــد و آموزش ترکیبی اســت و 
تحت هیچ شــرایطی صرفا کلاســی را به صورت غیرحضوری 
نخواهیم داشــت.مدیرکل آموزش وپرورش شهر تهران درباره 
مشکلات ســرویس ایاب وذهاب با توجه به ساعات کم آموزش 
در چندماه اخیر گفت: برنامه ریزی به گونه ای انجام شده است 
که دانش آموزان ساعات بیشتری را سرکلاس و داخل مدرسه 
باشــند. با حضور حداکثری دانش آموزان و ساعات طولانی تر 
حضور در مدرســه، از ســرویس مدارس هم نهایت استفاده را 
خواهیــم کرد. با انجمن اولیاء و مربیــان هم صحبت کردیم و 
مدیران مدارس توجیه شده اند که با توجه به ساعات بیشتری 

که دانش آموزان در کلاس درس هســتند، ســرویس مدارس 
هم فعال شــوند.کریمیان درباره ســاعات آمــوزش و حضور 
دانش آموزان در مدرسه نیز عنوان کرد: با برنامه ریزی مدیران 
مــدارس، ســاعت های طولانی و حتی کامــل از صبح تا ظهر 
پذیرای دانش آموزان هستیم.وی درباره میزان حضور در طول 
هفته نیــز گفت: اکنون نمی توانیم نســخه واحدی برای تمام 
۴8۰۰ مدرسه در سطح شهر تهران بپیچیم. شرایط، مدرسه به 
مدرســه و پایه با پایه متفاوت است، مدیران برای دوره ابتدایی 
یک شیوه و برای متوسطه اول و دوم شیوه های دیگری را به کار 
گرفته، برنامه ریزی می کنند و به اســتحضار اولیاء می رسانند.

مدیرکل آموزش وپرورش شــهر تهران در پاســخ به اینکه آیا 
پروتکل های بهداشتی جدیدی در مدارس اعمال خواهد شد؟ 
گفت: پروتکل ها در اختیار وزارت بهداشت است و هرچه را به 
ما اعلام شــود، انجام می دهیم. کریمیان درباره الزامی بودن یا 
نبودن تزریق دو دز واکسن برای حضور در مدرسه نیز توضیح 
داد و اظهار کرد: با همت دولت، شــاهد کار بزرگ و ویژه ای در 
سطح کشور بودیم و خوشبختانه آحاد جامعه دو دز واکسن را 
تزریق کرده اند و در تزریق دز ســوم هم آمــار خوبی داریم. ما 
مشکلی در این زمینه نداریم، با اطمینان خاطر خوبی که ایجاد 

شده دانش آموزان سرکلاس حاضر می شوند. 

 امروز بیش از هر زمان ديگر نیازمند 
حضور زنان در مشارکت اجتماعی هستیم
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 احتمال وقوع پیک ششم کرونا 
از اسفندماه

بازگشایی ها و خطر گسترش امُیکرون
رییس مرکز تحقیقات ویروس شناســی دانشــگاه علوم پزشــکی شهید بهشتی 
با اشــاره به شــرایط فعلی شیوع امیکرون در کشــور، گفت: بر اساس اطلاعات علمی 
می توان به برقراری محدودیت ها فکر کرد. نبایــد صبر کنیم بحران به وقوع پیوندد و 

بعد بخواهیم جلوی آن را بگیریم.
دکتــر علیرضا ناجی - ویروس شــناس در گفت وگو با ایســنا، گفت: بر اســاس 
پیش بینی های صورت گرفته از این به بعد با یک شــیب ملایم میزان موارد کووید ۱۹ 
افزایش می یابد که مربوط به سویه امیکرون است و تا سه هفته آینده اومیکرون سویه 

غالب تمام دنیا از جمله ایران خواهد شد.
وی گفت: بر همین اســاس نیز انتظار داریم که از اسفند ماه خیز ششم بیماری آغاز 
شــود و میزان مرگ و میر افزایش یابد. نکته مهم این اســت که این افزایش موارد به 
اندازه خیز پنجم که با ســویه دلتا رخ داد، نخواهد بود؛ ولی هر نوع خیز از بیماری باعث 

بیماری و خسران خواهد شد.
وی افــزود: درصورت وقوع پیک ششــم، مــرگ و میر آن به انــدازه پیک پنجم با 
ســویه دلتا نخواهــد بود. صحبت های فعلی بر اســاس اطلاعات فعلی مــا از بیماری 
اســت، اگر قدرت بیماری زایی امیکرون همین اندازه ای که اکنون می دانیم، باشــد، 
میــزان مرگ و میر به اندازه دلتا نخواهد بود؛ اما این به معنای آن نیســت که شــیوع 
امیکرون تلفات نخواهد داشــت. این پیش بینی ســایت های علمی پیش بینی کننده 
روند کووید۱۹ اســت. ممکن است در این حین تغییراتی هم در بیماری صورت گیرد 
 که موضوع متفاوت شود. در حال حاضر امیدوار هستیم که استقبال از واکسیناسیون

 بویژه تزریق ذز سوم افزایش یابد. 
او با تاکید بر اینکه عملکرد ما در مقابل ویروس بر شــیوع بیماری اثرگذار است،  به 

برخی بازگشایی ها اشاره کرد و گفت: به شیان در چین و اخبار عجیبی که از آن پخش 
شــد نگاه کنید. این اخبار به دلیل سیاســت های مقابله با کرونایی بود که این کشور 
اتخاذ کرده است که شهری مانند شیان را با ۱۳ میلیون نفر جمعیت قرنطینه کردند و 
روزی یک بار از همه تســت می گیرند. این اقدام فقط برای این است که موارد بیماری 
را شناســایی و در صورت نیاز قرنطینه کنند. چنین برخوردی نشــان دهنده اهمیت 
امیکرون است؛ نباید بگذاریم چنین جهشی از ویروس در گردش باشد. بنابراین نباید 

دچار ساده انگاری شویم. 
وی افزود: بر اســاس آخرین اطلاعات حدود 8 میلیون نفر در کشور هیچ واکسنی 
تزریق نکردند و باید برای تزریق واکســن توجیه شــوند. با گذشــت زمان می بینیم 
واریانت هایی رخ می دهد که بیشــتر از سیستم ایمنی می گریزند و این نشان می دهد 
بازنگری بر ترکیب واکسن اهمیت بسیار بالایی دارد. چند روز قبل هم از طریق مراجع 
علمی خارجی عنوان شد که استراتژی واکسیناسیون کرونا باید مشابه واکسیناسیون 
 آنفلوآنــزا باشــد؛ یعنی واکســن ها مــدام بازنگری شــوند و ترکیبــات جدیدی از 

ویروس را درون واکسن بگذاریم. 
او تاکید کرد: موضوع مهم دیگر کفایت واکسن است. عنوان می شود برای دزِ بوستر 
واکسن هایی با پلتفرم غیرفعال مانند ســینوفارم حتما دز بوستر را واکسنی با کفایت 
بالاتر تزریق کنیم. تزریق پلتفرم متفاوت واکســن ها موجب قوی تر شــدن سیستم 
ایمنی نمی شود بلکه در برخی مطالعات مشخص شد که اگر واکسنی اثربخشی بالایی 

نداشت، برای دز بوستر واکسن موثرتری تزریق شود. 
ناجی با تاکید بر اینکه واکســن نزده ها همیشــه در خطر هســتند، تصریح کرد: از 

طرفی تقویت سیستم ایمنی با تزریق دز سوم بسیار حائز اهمیت است. 
او در خاتمه تاکید کرد: با افزایش بازگشــایی ها در ســایه شــیوع امیکرون، قطعا 
شــیوع بیماری افزایش خواهــد یافت، باید علمی تر فکر کــرد و منتظر ماند تا درصد 
تزریــق دز ســوم افزایش یابــد. ایجاد هر تجمعی بــا توجه به قدرت ســرایت بالای 
امیکرون می تواند منجربه افزایش شــیوع بیماری شــود. بر اســاس اطلاعات علمی 
 می توان به برقــراری محدودیت ها فکر کرد. نباید صبر کنیم بحران به وقوع بپیوندد و

 بعد بخواهیم جلوی آن را بگیریم



وزیر نفت:
مردم آثار توافق های نفتی با روسیه را 

به زودی خواهند دید

وزیر نفت از امضای چند ســند مهم با روس ها در حوزه توســعه 
میادین نفت، گاز، پتروپالایشــگاه و انتقال فناوری خبر داد و گفت: 
مــردم ایران آثار توافق های نفتی با روســیه را به زودی خواهند دید.

به گزارش وزارت نفت، جــواد اوجی در تبیین مهمترین برنامه های 
خود در روســیه با بیان اینکه به جرأت می گویم که یکی از پربارترین 
سفرها بود و بســیار بیشتر از آنچه انتظار داشتیم، حاصل شد، اظهار 
کرد: دیدارهای خوبی با الکساندر نواک، معاون نخست وزیر، نیکلای 
شولگینوف، وزیر انرژی و شرکت های توانمند روس در حوزه نفت و گاز 
داشتیم.وی با اشاره به اینکه در زمینه مشارکت در توسعه میدان های 
نفت و گاز، احداث پتروپالایشگاه، انتقال فناوری و تجهیزات فناورانه، 
که به شدت موردنیاز صنعت نفت است، توافق های بسیار خوبی انجام 
شــد و اسناد مهمی امضا شــد، تصریح کرد: مردم ایران به زودی آثار 
این توافق ها را در حوزه انــرژی خواهند دید. وزیر نفت با بیان اینکه 
با توجه به عزم جدی که در ۲ کشــور به ویژه در حوزه وزارتخانه های 
نفت و انرژی ایران و روســیه وجــود دارد، به زودی همه این توافق ها 
محقق می شــود، یادآور شد: نقشــه راه جامع همکاری مشترک در 
تمام زیرمجموعه های نفت و انرژی تدوین شــده است. ما از یک ماه 
گذشــته پیشــنهادهای خود را به طرف های روس ارائه کرده بودیم 
و شرکت های توانمند روســی نیز علاقمندی خود را برای همکاری 
اعلام کردند.اوجی به تحریم های ظالمانه آمریکا ضد ایران و روســیه 
اشــاره کرد و با بیان اینکه هر دو کشــور در کنار ظرفیت های بسیار 
خــوب دارای ذخایر فراوان نفتی و گاز هســتند که می توان از آن ها 
بهره ببرند، تأکید کرد: با توافق های به دســت آمده، بی شک مردم و 
حوزه نفت، آثار آن را خواهند دید.وی با بیان اینکه روس ها به خوبی 
متوجه شدند که عزم و اراده دولت سیزدهم و وزارت نفت ایران بر این 
استوار شــده که این روابط را مستحکم و مستمر پیش ببریم، گفت: 
ایران و روســیه در ائتلاف اوپک پلاس )تولیدکنندگان عضو سازمان 
کشــورهای صادرکننده نفت-اوپک و غیر اوپک( هم دارای دیدگاه 

یکسانی هستند.

اتصال دستگاه های کارتخوان به پرونده های 
مالیاتی به تعویق افتاد

ســازمان امور مالیاتی از تعویــق مهلت اتصال دســتگاه های 
کارتخوان با پرونده های مالیاتی تا پایان بهمن ماه امســال خبر داد.

به گزارش خبرگزاری مهر، ســازمان امور مالیاتی در اطلاعیه ای از 
تمدید مهلت تعیین تکلیف دســتگاه های کارتخوان تا پایان بهمن 

ماه امسال خبر داد.در این اطلاعیه آمده است:
»با عنایت به درخواســت مکــرر صاحبان کســب و کار برای 
تمدید مهلت ایجــاد اتصال بین دســتگاه های کارت خوان بانکی 
و درگاه های پرداخت الکترونیکی با پرونــده مالیاتی و بروز برخی 
اشــکالات ایجاد شــده در روزهای پایانی برای ورود به درگاه ملی 
خدمات الکترونیکی به اطلاع می رســاند مهلــت ایجاد اتصال بین 
دســتگاه های کارتخوان و درگاه های اینترنتــی پرداخت با پرونده 

مالیاتی تا پایان بهمن ماه سال ۱۴۰۰ تمدید می شود.«

تحلیل بازار طلا و سکه در هفته ای که گذشت
طبق تحلیل دبیر هیات مدیره اتحادیه طلا و جواهر تهران، علیرغم 
اینکه بازار سکه و طلا داخلی از ابتدای هفته  گذشته تا روز چهارشنبه 
در آرامش نســبی به ســر می برد، اما روز پنجشنبه دچار یک شوک 
قیمتی شده و به یکباره نسبت به آخرین معاملات روز چهارشنبه، در 
پی افزایش قیمت اونس جهانی طلا و نوســانات )هر چند جزئی( نرخ 
ارز شاهد افزایش قیمت ســکه و طلا شد.نادر بذرافشان در گفت وگو 
با ایسنا، در تشــریح و تحلیل یک هفته اخیر بازار سکه و طلا داخلی 
اظهار کرد: از ابتدای هفته ای که گذشــت تا روز پایان چهارشنبه بازار 
از ثبات پایداری برخوردار بود و نوســان خاصی در بازار وجود نداشت. 
بازار ارز نیز آرام پیش آمده بود و نوسان قابل توجهی )در مجموع یک 
دلار افزایش( نداشت؛ ضمن اینکه تقاضا برای خرید سکه و مصنوعات 
طلا نیز طی دو هفته اخیر به شــدت کاهش پیدا کرده اســت. اخبار 
سیاسی- اقتصادی و تصور اینکه قیمت ها از ثبات بیشتری بهره مند 
شوند یا به سمت کاهشی شدن میل پیدا کنند، ثاتیرگذار بر بازارهای 
داخلی بوده و سبب کاهش تقاضا شده است.دبیر هیات مدیره اتحادیه 
طلا و جواهر تهران ادامه داد: اما از صبح روز پنجشــنبه با افزایش ۱۷ 
دلاری قیمت اونس جهانی نســبت به روز پیش از آن )چهارشــنبه( 
مواجه شــدیم؛ علاوه برآن نوسانات افزایشی نرخ ارز نیز سبب شد در 
مجموع افزایش قیمت ســکه و طلا افزایش قیمــت پیدا کند. تا روز 
چهارشنبه نسبت به ابتدای هفته هر گرم طلا ۱8 عیار حدود ۵۰۰۰ 
تومان و ســکه حدود ۳۰ هزار تومان نوسان افزایشی قیمت داشت اما 
از روز پنجشــنبه همزمان با افزایش ۱۷ دلاری قیمت اونس جهانی 
نســبت به روز چهارشنبه )و ۱8 دلار نسبت به ابتدای هفته( و نوسان 
هر چند محدود نرخ ارز، هر گرم طلای ۱8 عیار نسبت به روز پیش از 
آن )چهارشنبه( ۲۶ هزار تومان و هر قطعه سکه تمام طرح جدید ۳۰۰ 
هزار تومان افزایش قیمت داشت.  وی تاکید کرد: با وجود این افزایش 
قیمت ها اما همچنان بازار سکه و طلا از ثبات نسبی قیمت ها برخوردار 
است. طی ۲۰ روز گذشته بازار قیمت ها به ثبات خوبی رسیده است؛ 
اما در پی اخبار سیاســی-اقتصادی و اخبار مربوط به مذاکرات، مردم 
احتمال می دهند که این روند ثبات شکسته شود و به سمت کاهشی 
شدن میل کند. تجربه ما نشان می دهد با توجه به روند اونس جهانی و 
نرخ ارز، احتمالا طی هفته های آینده مابین سه الی پنج درصد نوسان 
)افزایش/کاهش( قیمت ایجاد شــود.عضو هیات مدیره اتحادیه طلا 
و جواهر تهران در رابطه با تغییــرات قیمت ها، اظهار کرد: قیمت هر 
قطعه ســکه در آخرین معاملات پایانی هفته )پنجشنبه( نسبت به 
روز پیش از آن ۳۰۰ هزار تومان و نســبت به ابتدای هفته ۳۳۰ هزار 
تومان و قیمت ربع سکه نیز نسبت به روز چهارشنبه ۱۰۰ هزار تومان 
و نســبت به ابتدای هفته ۱۳۰ هزار تومان افزایش داشته اند. اما سایر 
قطعات سکه و همچنین طلا از ابتدای هفته تا روز چهارشنبه از ثبات 

نسبی برخوردار بوده و تغییرات آن ها در روز پنجشنبه رخ داده است.

تشریح جزئیات و اهداف اعزام دو هیئت 
اقتصادی ایران به عراق

رئیس اتاق مشــترک بازرگانی ایران و عراق گفت: در شــرایط 
جدید عراق و بعد از انتخابات پارلمانی این کشــور لازم بود وضعیت 
موجود روابط اقتصادی و همکاریهــای آتی با دولت مرکزی عراق 
مذاکراتی صورت گیرد. به گزارش اتاق مشــترک بازرگانی ایران و 
عراق، رئیس این اتاق گفت: در شرایط جدید عراق و بعد از انتخابات 
پارلمانی این کشــور لازم بود در رابطه با بررســی وضعیت موجود 
روابط اقتصادی دو کشور و همکاری های آتی با دولت مرکزی عراق 
و اقلیم کردســتان این کشــور مذاکراتی صورت گیرد بنابراین دو 
هیئت اقتصادی و تجاری به عراق اعزام شد.یحیی آل اسحاق افزود: 
در جمع هیئت اعزامی به جنوب عراق و همراه رئیس اتاق بازرگانی 
ایران، رؤســای اتاق های بازرگانی مرزی هم جوار عراق، اینجانب، 
رئیس کمیسیون اقتصادی و تعدادی از نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی، مسئولان سفارت کشورمان در بغداد و فعالان حوزه عراق 
در زمینه های مختلف تجاری و اقتصادی حضور داشتند و جلسات 
کاری و همایش های تجاری مشــترک در بغــداد، کربلای معلی و 
نجف اشــرف با فعالان اقتصادی عراق برگزار شد.وی ادامه داد: در 
این ســفر مذاکراتی با وزیر تجارت عراق، رؤســای اتحادیه صنایع 
و اتحادیــه اتاق های بازرگانی این کشــور و فعالان بخش صنعت و 
بازرگانی عراق انجــام گرفت و تفاهم نامــه ای به منظور راه اندازی 
مرکز داوری مشــترک به امضای رئیس اتاق ایران و رئیس اتحادیه 
اتاق های بازرگانی عراق رســید.آل اســحاق در مــورد موضوعات 
مورد بحث در این ســفر بیان داشــت: مذاکرات کلــی در رابطه با 
آتیه روابــط اقتصادی ایران و عراق صــورت گرفت. همچنین حل 
مشــکلات مربوط به نقل انتقالات ارزی، استاندارد، حمل و نقل و 
گمرکات و مــوارد اجرایی دیگر مورد بحث و بررســی قرار گرفت.

رئیس اتاق مشــترک بازرگانی ایران و عــراق تصریح کرد: با توجه 
به اینکه مســئولان دولت و بخش صنعت عراق علاقه مند به توسعه 
روابط صنعتی با ایران در حوزه های سرمایه گذاری و تولید مشترک 
و واردات ماشین آلات، قطعات، خطوط تولید و تمام امور مربوط به 
صنعتی شدن هستند به جاست که فعالیان اقتصادی بخش صنعت 
کشورمان از این فرصت پیش رو اســتفاده جدی کنند.آل اسحاق 
بیان داشت: امیدوار هستیم این سفر آثار بزرگی در آینده تعاملات 
اقتصادی ایران و عراق داشــته باشد.رئیس اتاق مشترک بازرگانی 
ایــران و عراق در خصوص اعزام هیئت تجاری به اقلیم کردســتان 
عراق گفت: هیئتی متشکل از حدود ۶۰ نفر از مدیران شرکت های 
تولیدی و بازرگانی کشورمان به اربیل اقلیم کردستان عراق عزیمت 
کردند که هم زمان با سفر این هیأت به اربیل دومین نشست تجاری 
جمهوری اســلامی ایران و اقلیم کردســتان عراق برگزار شد.آل 
اســحاق عنوان کرد: تجــار و فعالان اقتصادی ایرانــی و عراقی در 
این رویداد اقتصادی دیدارهای رو در رو خواهند داشــت و از دیگر 
برنامه های این هیئت تجاری در مدت حضور در اقلیم کردســتان 
عراق، برپایی نمایشــگاه جانبــی تولیدات کشــورمان و بازدید از 
مراکز عمده فروشی و فروشــگاه های زنجیره ای اربیل خواهد بود.

وی اضافه کرد: از مســئولان اتاق بازرگانی ایران و عراق نیز یوسف 
باپیری )عضو هیئت مدیره و رئیس کارگروه اقلیم کردستان عراق( 
و جهانبخش سنجابی شیرازی )دبیرکل( در این هیئت حضور دارند 
و در جریان این سفر قرار است دیدارهایی با وزیر بازرگانی و صنعت 
و رؤســای اتاق های بازرگانی و گمرک اقلیم کردستان عراق داشته 
باشند و مباحث مربوط به رفع موانع و توسعه ی تجارت بین ایران و 
اقلیم کردســتان عراق مورد مذاکره قرار گیرد.رئیس اتاق مشترک 
بازرگانی ایران و عراق در مورد میــزان صادرات کالاهای ایرانی به 
عراق گفت: صادرات ایران به عراق در ۹ ماهه سال جاری ۶ میلیارد 
و ۷8۰ میلیون دلار بوده که نســبت به مدت مشــابه سال گذشته 
رشــد ۱۴ درصدی را نشان می دهد و امیدواریم تا پایان سال به ۱۰ 

میلیارد دلار برسد.

جریان برفگیر شدن کامیون ها در گمرک؛ 
اختلال در تجارت

گمرک ایران ضمن اعلام اینکه در روزهای گذشــته بارش برف 
موجب اختلال در تجارت در برخی گمرک های مرزی شــده است، 
در مورد جریان برفگیر شدن کامیون داران در مرز باشماق توضیح 
داد.به گزارش ایسنا، طی روزهای اخیر با شدت گرفتن بارش برف، 
در مناطق مرزی و گمرک های مربوطه نیز اختلالاتی ایجاد شــده 
است؛ به طوری که برخی ویدئوها و تصاویر در فضای مجازی نشان 
داد کــه کامیون هایی که حامل بار بوده و بــرای ورود و یا خروج از 
کشــور در این مرزهای تجاری قرار دارند امکان جابه جایی نداشته 
و چند روزی اســت که معطل مانده انــد، از جمله آن کامیون های 
نزدیک به مرز باشــماق هستند که خواســتار اقدام مسئولان نیز 
شــده اند.اینکه در حال حاضر در گمرک های مرزی شرایط به چه 
صورتی اســت از گمرک ایران مورد پیگیری قرار گرفت و در همین 
رابطه لطیفی -سخنگوی گمرک-  به ایسنا اعلام کرد که اکنون در 
مرز تمرچین پیرانشهر و کیله سردشت در آذربایجان غربی فعلا به 
دلیل مســدود بودن جاده های منتهی به مرز و سقوط بهمن تا پاک 
ســازی و بازگشایی مسیر  گمرک بسته اســت و امکان تبادل کالا 
در روز جاری وجود ندارد. با این حال راهداری در حال بازگشــایی 
جاده بوده و با وجود هوای آفتابی، ســقوط بهمن در جاده ها موجب 
بسته شــدن راه و عدم امکان عبور و مرور شــده است.به گفته وی 
بازارچه های مرزی شوشمی و شــیخ صله در کرمانشاه نیز به دلیل 
بارش برف و قطعی برق فعلا بسته است که راهداری و دستگاه های 
ذیربط در حال فعالیت برای بازگشــایی هستند که به نظر می رسد 
به زودی امکان تبادل کالا فراهم شود.وی در مورد ماجرای گمرک 
باشماق و انتشار تصاویری که کامیون داران خواستار ورود مسئولان 
بودند توضیــح داد: این کامیون داران در تیرپــارک ترانزیتی و در 
یک کیلومتری گمرک باشــماق قرار دارند کــه این محوطه تحت 
کنترل گمرک نیست و از ســویی باید اشاره کرد که تعدادی از این 
کامیون داران طی چند روز گذشــته به دلیــل پایین بودن هزینه 
حمل در آنجا تحصن کرده بودند که به تازگی به آن پایان داده اند. با 

این حال امکانات در اختیار آن ها قرار داشته است.
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اقتصاد
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رئیس اتاق بازرگانی تهران بر اهمیت 
نقش بخش خصوصــی در طراحی مدل 

دیپلماسی اقتصادی تاکید کرد.
به گزارش اتاق بازرگانی، صنایع، معادن 
و کشاورزی تهران، مسعود خوانساری در 
اولین کنفرانس ملی دیپلماسی اقتصادی 
که توسط شورای راهبردی روابط خارجی 
و اندیشکده دیپلماسی اقتصادی دانشگاه 
امام صادق )ع( برگزار شد بر اهمیت نقش 
بخش خصوصــی در طراحی مدلی برای 
استفاده حداکثری از بازارهای سیاستی و 
انعقاد قراردادهای تجاری دو یا چند جانبه 

برای کسب منافع ملی تاکید کرد.
خوانســاری با اشــاره بــه اینکه در 
دیپلماســی اقتصادی طیف گسترده ای 
از ابزارهای سیاســتی برای کسب منافع 
اقتصادی ملــی به کار گرفته می شــود، 
طراحی مدلی اجرایی با مشــارکت بخش 
خصوصی برای پیاده ســازی دیپلماسی 
اقتصادی کشــور را ضــروری عنوان کرد 
و یادآور شد که بر اســاس این مدل، باید 
انعقاد موافقت نامه هــای اقتصادی دو یا 
چندجانبه با مشــارکت بخش خصوصی، 
تقویت دیپلماســی مالــی، حمل ونقل 
و انــرژی و همچنین، توســعه تعاملات 
بین المللی از طریق کاهش آثار بازدارنده 
تحریم، در دســتورکار قرار گیرد. وی، در 
این مســیر، بر همسوسازی سیاست های 
مرتبط با دیپلماسی اقتصادی در تمامی 
ســطوح دولتی و غیردولتــی تاکید کرد 
و اضافه کــرد که برای تحقــق این مهم، 

بایــد تربیــت دیپلمات هــای حرفه ای 
توسعه دهنده کســب وکار جدی گرفته 
شــود. رئیس اتاق تهران، بــا بیان اینکه 
اولویت دهــی بــه اهداف اقتصــادی در 
دیپلماسی سازوکارها در روند دیپلماسی 
اقتصادی کشــور را هــدف دار می کند، 
افزود: متأســفانه از ظرفیت های موقعیت 
جغرافیایــی ایران در منطقــه به ویژه در 
حوزه هــای دریایــی و هوایــی، تاکنون 
استفاده نشــده و دیگر کشورهای منطقه 
در این زمینــه، گوی ســبقت را از ایران 
ربوده اند، این در حالی اســت که در مدل 
قابل تبیین برای دیپلماســی اقتصادی 
ایران، بایــد از فرصت های این بخش ها به 
درستی استفاده کرد. خوانساری در بخش 
دیگری از ســخنانش در ایــن کنفرانس، 
اعتمادسازی و توسعه برون گرایی از طریق 
برقراری تعامل سازنده با سایر اقتصادهای 

جهان به ویژه کشــورهای همســایه را 
از جملــه انتظارات بخــش خصوصی در 
دیپلماسی اقتصادی عنوان و بر به رسمیت 
شناختن نقش محرک و پیش برنده بخش 
خصوصی در اقتصاد و پشــتیبانی عملی 
از این بخش در عرصه هــای بین المللی، 
تاکید کرد. وی همچنین تقویت مشارکت 
در زنجیره ارزش جهانی در کنار توســعه 
صــادرات غیرنفتــی را از دیگر مطالبات 
بخش خصوصی در عرصه سیاست گذاری 
برای دیپلماســی اقتصــادی عنوان کرد 
و با اشــاره به ضرورت پایبندی کشور به 
توافق نامه هــای اقتصادی با کشــورهای 
همســایه، افزود: متأســفانه شــاهد آن 
هســتیم که دولت ها، پایبندی چندانی 
به قراردادهای اقتصادی منعقد شــده با 
کشورهای همسایه ندارند و به محض آنکه 
در داخل کشور با کمبود عرضه برق و گاز 

مواجه می شــویم، خط صادرات انرژی به 
کشــورهای همســایه قطع می شود؛ در 
حالی که این رویه به بی اعتمادی بازارهای 
صادراتی به ایران دامن می زند. از این رو، 
انتظار بخش خصوصــی از دولت، رعایت 
کامل موافقت نامه های اقتصادی با دیگر 
کشورهای است. رئیس اتاق تهران، تلاش 
برای انعقاد موافقت نامه های تجارت آزاد 
منطقــه ای و جهانــی را از ضرورت های 
فعال سازی دیپلماســی اقتصادی کشور 
عنــوان کرد و یادآور شــد کــه در حال 
حاضر، کشــورهای موفق در این عرصه از 
جمله چین و ترکیه، به خوبی توانسته اند 
از این مکانیزم برای توســعه اقتصاد ملی 
خود اســتفاده کنند.خوانساری بار دیگر 
بر مشــارکت بخش خصوصی در طراحی 
مدل دیپلماســی اقتصادی کشور تاکید 
کرد و یادآور شــد که دســتاوردهای این 
عرصه، با حضور اثرگذار بخش خصوصی 
قابل تحقق اســت.در نخستین کنفرانس 
ملی دیپلماســی اقتصادی که با سخنان 
عباس عراقچی، رئیس شــورای راهبری 
روابــط خارجی، افتتاح شــد چهره های 
دیگری چــون محمد خزاعــی دبیرکل 
کمیته ایرانی اتــاق بازرگانی بین المللی، 
حمید زادبوم رئیس سابق سازمان توسعه 
تجارت، سید رســول مهاجر مشاور وزیر 
امــور خارجه، مهدی صادقی شــاهدانی 
رئیس اندیشــکده دیپلماسی اقتصادی 
دانشــگاه امام صــادق )ع( و... نیز حضور 

داشتند و به بیان نظرات خود پرداختند.

اهمیــت و جایــگاه ویــژه چابهار در 
دسترســی به آبهای آزاد و ایران به عنوان 
نقشه تقسیم جهان، مورد تاکید مسئولان 
مناطق آزاد قرار دارد ولی در این بین عدم 
هماهنگی لازم و ایفای نقش دستگاه های 
مربوطــه در حــوزه لجســتیک و خلاء 
موجود در آن و همچنین عدم اســتفاده از 
ظرفیت های مالی، مزیت های قابل توجهی 
را از ایران دریغ کرده و چابهار را از رسیدن به 
پایتخت دریایی باز داشته است.به گزارش 
ایسنا، همزمان با ۳۰ دی ماه همایش برون 
رفت از چالش های لجستیکی در راستای 
تحقق رویای ۲۰۰ ســاله پایتخت دریایی 
ایران و اتصال کشورهای اروپایی وآسیایی 
از محور شــرق و کریدور شمال - جنوب 
به میزبانی منطقه آزاد چابهار برگزار شــد 
که در آن، ســعید محمد - مشاور رئیس 
جمهور و دبیر شــورای عالی مناطق آزاد، 
کردی - مدیــر عامل منطقه آزاد چابهار و 
برخی دیگر از مسئولان مربوطه در حوزه 
حمل و نقــل حضور داشــتند. اما در این 
همایش، دبیر شــورای  عالی مناطق آزاد و 
ویژه اقتصادی با اشاره به اینکه ۲۲ کشور 
مــورد تاثیر در تجــارت و در اطراف ایران 
وجــود دارد که در مجموع ۷۵۰۰ میلیارد 
دلار  در سال مبادلات تجاری دارند و سهم 
ایران از این میزان، فقط ۰.8 درصد اســت 
گفت: این ســوال مطرح اســت که چرا ما 
نتوانســتیم به جایگاه واقعی تجاری ایران 
در منطقه دسترســی پیــدا کنیم، آماده 
نبودن کشــورمان در بحث لجســتیک و 
ترانزیت مهمترین مشــکل بوده اســت، 
در حالی کــه کریدورهای زیادی از جمله  
شــمال - جنوب که یکی از کریدورهایی 
اســت که امکان عبور از کشور ما را فراهم 
می کنــد را در اختیــار داریــم ولی بعضا 
مزیت رقابتی را از دســت داده ایم. سعید 
محمد با بیان اینکه عده ای می گویند که 

بحث سیاسی، بین المللی و تحریم است، 
اما کســانی که می خواهند بارشــان را به 
مقصد برســانند فقط و فقــط دو موضوع 
برایشــان مهم اســت؛ اینکه با کمترین 
هزینه بار را به مقصد برســانند و دیگری 
در کوتاه ترین زمان ممکن کالاهای خود 
را را به مقاصد هدفشان حمل کنند افزود: 
به جای اینکه تقصیر را به گردن مســائل 
سیاسی و بین المللی بیندازیم خوب است 
که واقع بینانــه موضوع را کنکاش کرده تا 
بتوانیم به پاسخ های درستی برسیم.وی با 
بیان اینکه به من گفته شــده سرعت سیر 
کالا در کشور پنج کیلومتر در ساعت است، 
این عدد بسیار وحشتناک بوده و باری که 
امروزه به سمت اینچه برون می رود با اینکه 
آنجا راه آهن کشــیده شده است اما زمانی 
که بار می خواهــد از آنجا عبور کند، هیچ 
مزیتی برای صاحب کالا و بار ندارد، گفت: 
اگر بتوانیم خلاءهای زنجیره لجســتیک 
کشــور را برطرف کنیــم آن موقع موفق 
خواهیم شــد که کریدورها را احیا کنیم، 
باید توجه داشت که هر کدام از دستگاه ها 
در احیای این کریدورها نقش خاص خود 
را دارند.مشــاور رییس جمهور ادامه داد: 
در بین دســتگاه هایی که در این حوزه کار 
می کننــد، وزارت امــور خارجه در بحث 
دیپلماســی اقتصادی و بازاریابی بســیار 
تاثیرگذار اســت، وزارت راه و شهر سازی 
در تکمیل زیر ساخت ها، وزارت اقتصاد و 
داراریــی در بخش گمرکات، وزارت جهاد 
کشــاورزی و معاونت های مختلف آن در 
آســان کردن فرآیند صــادرات و واردات، 
وزارت بهداشــت و ناجا همگی می توانند 
کمک کنند.سعید محمد ضمن تاکید بر 
اهمیت تســهیل ترانزیت از سوی گمرک 
ادامــه داد: برخوردهــای جزیره ای باعث 
می شــود که همیشــه نارضایتی وجود 
داشته باشــد، در یک گمرک سه دستگاه 

ایکس ری متوقف شده که بدلیل تداخلات 
بین بخشــی بوده اســت. خیلی از جاها 
از کوچک تریــن امکانات بــرای ترانزیت 
برخوردار نیســتند و خدمــات رفاهی به 
ترانزیت کنندگان دچار اختلال است. ما در 
مناطق آزاد به دنبال این هستیم تا جایی 
که می شود ظرفیت ها را احیا کنیم.وی با 
اشــاره به برخی ظرفیت های لجستیکی 
با اعلام اینکه از چابهار تا قشــم در زنجیره 
لجستیک کشور هستیم، بندر و اسکله کاوه 
را داریم و اگر اتصال پلُ قشم به بندرعباس 
محقق شود از بندر کاوه می توانیم خدمات 
لجســتیکی و ترانزیتی را داشته باشیم، 
یادآور شد: در کنار این ظرفیت لجستیکی، 
به دنبال این هســتیم تــا خدمات پولی 
و بانکــی و همینطور ســایر خدماتی که 
نیازمند تکمیل زنجیره لجستیک است را 
احیا کنیــم. در همین زمینه بحث بورس 
بین الملــل را در مناطــق آزاد پیگیــری 
کرده ایــم و مجوزهــای آن در حال اخذ 
است که می توانیم در یک بخش با فروش 
اوراق و تعریف پروژه هایی به صورت ارزی 
صندوق هایی را تاســیس کنیــم تا از این 
مسیر بتوانیم زیرســاخت ها را در مناطق 
آزاد در بخش لجستیک و تزانزیت تکمیل 
کنیم.در بخش دیگــری از این همایش، 
کردی -مدیر عامل منطقه آزاد چابهار -با 
اشــاره به این که انتظار از چابهار به عنوان 
یکی از چهار شــهر لجستیک که در سند 
آمایش ملی لجستیکی معرفی شده و قرار 
است پایتخت دریایی ایران باشد، پذیرفتن 
نقش خود در حــوزه ماموریت ها واهداف 
اصلی اســت گفت: صنعت، پتروشیمی و 
فولاد از ویژگی های بارز چابهار اســت اما 
آنچه در بخش صنعــت و فعالیت در این 
منطقه به عنــوان ماموریت آن دنبال می 
شــود، نیازمند شبکه و شــریان ارتباطی 
قدرتمند اســت که البته این پتانسیل از 

ویژگی های مهم این ســرزمین به شمار 
می رود و در اســناد بالا دســتی نیز بر آن 
تاکید شده اســت.وی در ادامه با بیان این 
که این ســوال مطرح اســت که اگر تا این 
حد موضوع اهمیــت دارد پس تا به امروز 
چه می کرده ایم گفت: واقعیت این اســت 
که در دهه های اخیر وزن نهادهای تولید 
در بهای تمام شــده کالا تغییر اساســی 
داشــته اســت و در همین رابطه همگن 
شدن تکنولوژی، کاهش فاصله مواد اولیه 
واحدهای تولیدی و ورود ابزارهای جدید 
حمل و نقل و امکان دورکاری کارکنان از 
عوامل همگن کننده تولید بوده که رقابت 
را بســیار سخت کرده اســت اما آنچه که 
موجــب ایجاد فاصله بین رقبا می شــود، 
هزینه حمل و نقل یعنــی زمان و کاهش 
هزینه رســیدن به بازار است که این مهم، 
لجســتیک را به عنوان یک امکان و اتفاق 
بزرگ برای کســانی که قصــد حضور در 
جامعه جهانــی را دارند مطرح می کند. به 
همین دلیل اســت که امروزه مسیرهای 
متعارفی که در حمل و نقل اســتفاده می 
شــد، مورد بازنگری قرار گرفت و به دنبال 
راههــای جایگزین هســتند. مدیر عامل 
منطقه آزاد چابهار در ادامه با بیان این که 
شرایط موجود اهمیت بیشتر کریدورهای 
ارتباطی را نشان می دهد به این موضوع نیز 
اشــاره کرد که به همین جهت کشورهای 
آســیای میانه در تلاش برای دسترسی به 
مســیرهای جدید به آبهای آزاد هستند؛ 
به طوری که روســیه سعی می کند مسیر 
چابهــار و کریــدور جنوب به شــمال را 
جایگزین مسیر و کانال متعارف ارتباطی از 
طریق کانال سوئز کند. یا این که چین برای 
دست یابی به قدرت اول اقتصادی دونیا در 
کنار تمامی برنامه های مفصلی که در این 
زمینه دارد ابتکار خود را در جاده و کمربند 

قرار داده است.

 مشارکت بخش خصوصی 
در ديپلماسی اقتصادی

رئیس كل بانک مركزی:

ناظران شرعی به ساختار 
بانک ها اضافه می شوند

رئیس کل بانک مرکزی گفت: در راســتای نظارت 
بر اجرای مصوبات شــورای فقهی در نظام بانکی کشور، 

ناظران شرعی به کمیته تطبیق بانک ها اضافه خواهند 
شد.به گزارش ایسنا، علی صالح آبادی در جمع اعضای 
»کارگروه تخصصی فقهی بانک مرکزی« در قم، با بیان 
اینکه تحول نظام بانکی بر اساس تطبیق با اصول فقهی 
و شــرعی در این دوره با جدیت پیگیری خواهد شــد، 
گفت: در این راســتا و در مرحله نخســت حوزه نظارت 
بانک مرکزی موظف شــده اســت عملکرد بانک ها در 
اجرای اصول شــرعی را در قالب فرم های مشــخص به 

طور مستمر مورد بررسی قرار دهد.
عالی ترین مقام بانک مرکــزی ادامه داد: همچنین 
چارچوب اضافه شــدن افرادی به عنوان ناظر شــرعی 
در کمیتــه تطبیق بانک ها به منظور اجــرا و نظارت بر 
مصوبات شورای فقهی در این شورا در حال تدوین است.

صالح آبادی یادآور شد: در همین راستا فهرست افرادی 
که توسط شورای فقهی احراز صلاحیت شوند در اختیار 

بانک ها قرار خواهد گرفت.
رئیــس کل بانک مرکــزی همچنین بــر ضرورت 
آموزش ضوابط فقهی و شرعی در حوزه بانکی به مدیران 

ارشد و تمام پرسنل شبکه بانکی تاکید و ابراز امیدواری 
کرد که این روند به بهبود فرآیندهای بانکی در راستای 

اجرای اصول بانکداری اسلامی منجر شود.
آیت الله مصباحی مقدم، رئیس شورای فقهی بانک 
مرکزی نیز در این نشســت گفت: با حضور دکتر صالح 
آبادی در بانک مرکزی شاهد افزایش توجه اصول فقهی 
و شــرعی در نظام بانکی کشــور هســتیم و اثربخشی 
تصمیمات شــورای فقهی از این به بعــد بیش از پیش 
خواهد شــد.وی در ادامه با تشکر از زحمات و نگاه ویژه 
دکتر صالح آبادی به جایگاه شــورای فقهی در ساختار 
بانک مرکزی گفت: مفاد ماده ۱۶ برنامه ششــم توسعه 
در صــورت نظارت جــدی بر عملکرد بانــک ها عملی 

خواهد شد.
مصباحی مقدم تعمیق و گســترش آموزش مبانی 
بانکداری اسلامی در نظام بانکی را از ضروریات دانست 
و تأکیــد کرد: تحــول در نظام بانکی بر اســاس اصول 
فقه اســلامی وظیفه شورای شــورای فقهی و کارگروه 

تخصصی آن است.

4
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اعداد وحشتناک در رویای پایتخت دریایی!



وزیر راه بر راه اندازی مجدد ترمینال سلام 
فرودگاه امام تأکید کرد

وزیر راه و شهرســازی در بازدید از شــهر فرودگاهی، بر لزوم راه 
اندازی مجدد ترمینال سلام فرودگاه امام خمینی )ره( تأکید کرد.

به گزارش وزارت راه و شهرســازی، رستم قاسمی روز گذشته با 
حضور در شهر فرودگاهی امام خمینی )ره( از قسمت های مختلف 

این شهر فرودگاهی بازدید کرد.
در ایــن بازدید قاســمی ابتدا در جلســه هیئت مدیره شــهر 
فرودگاهی حاضر شــد و محمــد مهدی کربلایــی رئیس هیئت 
مدیره و مدیرعامل گزارشی از وضع موجود و چشم انداز طرح های 

توسعه ای مبتنی بر طرح جامع شهر فرودگاهی ارائه کرد.
در ادامه وزیر راه و شهرســازی از ترمینــال یک بازدید و ضمن 
دیداری صمیمانه با مســافرین پروازهــای خروجی از محل پایگاه 
بهداشت مرزی و نحوه پذیرش مسافرین ورودی و چگونگی نظارت 
بــر انجام رعایت پروتکل های بهداشــتی بازدیــد و در گفت وگو با 

مسافران مشکلات ایشان را جویا شد.
رستم قاســمی وزیر راه و شــهر ســازی همچنین از ترمینال 
سلام، هســته پیشران منطقه آزاد، کارخانه نوآوری و صنایع خلاق 
فرهنگی و مرکز عملیــات و برنامه ریزی پروازی AOCC بازدید 

کرد.
وزیــر راه و شهرســازی در ایــن بازدیــد از شــهر فرودگاهی 
خاطرنشان کرد: نیاز به توجه جدی به شهر فرودگاهی امام خمینی 

)ره( به عنوان نماد ورودی کشور ضروری است.
قاسمی با اشــاره به نیاز موجود برای جذب سرمایه گذار داخلی 
و خارجی برای تســریع در طرح های توســعه ای شهر فرودگاهی 
امام خمینی )ره( اظهار داشــت: یکی از مزیت های مهم این شــهر 
فرودگاهــی وجود مناطق آزاد تجاری و ویژه صنعتی در آن اســت 
که نزدیکی به پایتخــت و ظرفیت های موجود در آن مطمئناً محل 

درآمدی بسیار خوبی برای کشور ایجاد خواهد کرد.
وزیر راه و شهرسازی در پایان بر لزوم راه اندازی مجدد ترمینال 
ســلام و انجام مناقصه و تعیین پیمانکار باند جدید قبل شروع سال 

جدید تاکید کرد.

تورم ۴۲.۴ درصد شد

با وجود کاهش تورم سالانه در دی ماه، دو شاخص نقطه به نقطه 
و ماهانه روند افزایشــی داشته است.به گزارش ایسنا، گزارش مرکز 
آمار ایران نشــان می دهد که نرخ تورم سالانه دی ماه ۱۴۰۰ برای 
خانوارهای کشور به ۴۲,۴ درصد رسیده که نسبت به همین اطلاع 
در مــاه قبل، یک درصد کاهش نشــان می دهد.منظور از نرخ تورم 
نقطه ای، درصد تغییر عدد شاخص قیمت، نسبت به ماه مشابه سال 
قبل است،  نرخ تورم نقطه ای در دی ماه ۱۴۰۰ به عدد ۳۵,۹ درصد 
رسیده است؛ یعنی خانوارهای کشور به طور میانگین ۳۵.۹ درصد 
بیشــتر از دی ۱۳۹۹ برای خرید یک  »مجموعه کالاها و خدمات 
یکسان« هزینه کرده اند.تورم نقطه  به نقطه در دی ماه در مقایسه با 
ماه قبل ۰,۷ درصد افزایش یافته است.نرخ تورم ماهانه دی ۱۴۰۰ 
به ۲,۴ درصد رســیده که در مقایســه با همین اطلاع در ماه قبل، 
۰.۷ درصد افزایش داشــته است.تورم ماهانه برای گروه های عمده 
»خوراکی ها، آشــامیدنی ها و دخانیات« و »کالاهای غیرخوراکی و 

خدمات« به ترتیب ۱.۷ درصد و ۲.۷ درصد بوده است.

دستور وزیر کار بر حل فوری مشکلات 
مراجعه کنندگان تامین اجتماعی

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از شعبه ۲۰ تامین اجتماعی تهران 
بازدید و برای حل مشکلات مراجعه کنندگان و شاغلان دستور پیگیری 
فوری صادر کرده اســت.به گزارش وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، 
»حجــت الله عبدالملکی« در ایــن بازدید هماهنگ نشــده با چند 
مراجعه کننده در شــعبه مذکور گفت و گو و از نحوه برخورد کارمندان 
و نوع خدمات ارائه شــده کســب اطلاع کرد.وی با کارکنان شعبه ۲۲ 
تامکیــن اجتماعی نیز گفت وگو کــرد و از نزدیک و حضور در جریان 
مشکلات و مســائل آن ها قرار گرفت.مشکلات ساختمان این شعبه 
به دلیل فرســودگی، رســیدگی به موارد مرتبط با قرارداد کارمندان، 
مشکلات زنان باردار، مستمری بگیران و... از جمله موضوعاتی بود که با 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در میان گذاشته شد.

از سوی قائم مقام وزیر صمت؛
جزئیات جشنواره فروش بهاره اعلام شد

قائم مقام وزیر صمت گفت: اصناف و تشکل ها، جشنواره تخفیف 
کالایی را با نام  خرید شــفاف آغاز کردند کــه در آن کالاها با قیمت 
مناســب تر از آنچه تاکنون بوده به مصرف کنندگان عرضه می شود.

به گزارش صداوسیما، محمد صادق مفتح گفت: اصناف و تشکل ها، 
جشــنواره تخفیف کالایی را با نام خرید شفاف آغاز کردند که در آن 
کالاها با قیمت مناســب تر از آنچه تاکنون بوده به مصرف کنندگان 
عرضه می شــود.قائم مقام وزیــر صمت افزود: تخفیــف کالایی در 
جشنواره آقای محمدصادق مفتح در مصاحبه اختصاصی با خبرنگار 
خبرگزاری صدا و سیما افزود: اصناف و تشکل ها اعم از فروشگاه های 
زنجیره ای، فروشــگاه های اینترنتی و اصناف کشــور، پویش بسیار 
خوبی را به صورت هماهنگ در جشنواره خرید شفاف شروع کردند 
که به واســطه آن طیف وســیعی از کالاها با قیمت مناسب تری در 
اختیار مصــرف کنندگان قرار می گیرد.وی اضافــه کرد: زمان های 
شــروع و پایان این جشــنواره برای هر صنف متفاوت اســت یعنی 
فروشگاه های زنجیره ای، فروشگاه های اینترنتی و اصناف در بازه های 
زمانی متفاوتی این جشــنواره را برگزار می کننــد، اما جهت گیری 

اصلی در این جشنواره ارائه قیمت های مناسب تر به خریداران است.

کاهش دام های پروار شده در دامداری ها
مرکز آمار ایران اعلام کرد: در پاییز ســال جاری، بیش از ۵۶۰ هزار 
رأس گاو و گوســاله در دامداری های کشور پروار شد که حدود ۴ هزار 
رأس کمتر از فصل قبل بوده است. به گزارش خبرگزاری صدا وسیما 
از مرکز آمار ایران؛ در پاییز ســال جاری مقدار تولید شــیر گاو ۱،۷۷ 
میلیون تن و تعداد گوساله متولد شــده ۲8۶ هزار رأس برآورد شده 
اســت.نتایج حاصل از آمارگیری اندازه گیری تعداد و تولیدات فصلی 
دام سنگین )گاو و گوساله( در فصل پاییز سال ۱۴۰۰ نشان می دهد که 
در این فصل تعداد ۵۶۲ هزار رأس گاو و گوساله در دامداری های کشور 
پروار شده است که حدود ۴ هزار رأس کمتر از فصل قبل بوده است.بر 
اساس نتایج این طرح، در آذر امسال تعداد گاو و گوساله دامداری های 
کشور، ۵،۵۶ میلیون رأس )شامل ۱.۳۵ میلیون رأس دام اصیل، ۲.۳۹ 
میلیــون رأس دام آمیخته و ۱.8۲ میلیــون رأس دام بومی( بوده که 
نســبت به شــهریور ماه، نزدیک به ۱۵ هزار رأس کاهش یافته است.

همچنین در پاییز سال جاری مقدار تولید شیر گاو ۱،۷۷ میلیون تن و 
تعداد گوساله متولد شده ۲8۶ هزار رأس برآورد شده است.

گرانی گوشت ربطی به صادرات دام ندارد
اتحادیه دام ســبک با بیان اینکه صادرات دام همچنان متوقف 
اســت، گفت:دولت به بهانه افزایش قیمت گوشت، صادرات دام را 
متوقف کرد اما با گذشت دو هفته از این اتفاق، نرخ گوشت تغییری 
نکرده است.افشین صدر دادرس، مدیرعامل اتحادیه دام سبک در 
گفتگــو با خبرنگار مهر بــا بیان اینکه صادرات دام زنده از کشــور 
همچنان متوقف اســت، گفت: متأســفانه گرفتار بوروکراسی های 
پیچیده اداری و مســائلی از این قبیل هستیم و عملًا هیچ کاری از 
پیــش نمی رود.وی با بیان اینکه در دو هفته اخیر صادرات دام زنده 
به بهانه افزایش قیمت گوشت قرمز متوقف شده است، افزود: با این 
حال شاهد هستیم که قیمت گوشــت نیز تغییری نکرده و تعادلی 
در بازار این کالا ایجاد نشده است.دادرس گفت: دلیل این اتفاق آن 
اســت که گرانی گوشــت ربطی به صادرات دام زنده ندارد و عوامل 
دیگری در این اتفاق دخیل هستند.وی با اشاره به اینکه هم اکنون 
در مناطقی از کشور از جمله استان خوزستان و منطقه فسای فارس 
چندیــن رأس دام در قرنطینه نگهداری می شــوند، افزود: فرایند 
قرنطینه دام هزینه بر اســت ضمن اینکه ایستگاه های قرنطینه به 
تأیید دامپزشکی استان ها می رسند و بعد از آن دام ها به این اماکن 
منتقل می شــود اما ظرفیت محدودی دارنــد و نمی توان به مدت 
زیادی دام را آنجا نگهداری کرد.دادرس اضافه کرد: در اواسط آبان 
ماه دولت مجوز صادرات ۳۵۰ هــزار رأس دام را صادر کرد و بعد از 
پیگیری های فراوان صادرات انجام شــد اما در میانه راه جلوی آن را 

گرفتند و در نهایت فقط ۲۰۰۰ رأس دام سبک صادر شد.

 بازدید مخبر از 
مرکز مانیتورینگ مدیریت راه های کشور

معاون اول رئیس جمهور از مرکز مانیتورینگ مدیریت راه های 
ســازمان راهداری و حمل و نقــل جاده ای کشــور بازدید کرد.به 
گزارش پایگاه اطلاع رسانی معاون اول رئیس جمهور، محمد مخبر 
دیروز)جمعه( با حضــور در مرکز مانیتورینــگ مدیریت راه های 
سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور از بخش های مختلف 
این مرکز بازدید کرد.مخبر در این بازدید که به صورت سرزده انجام 
شد، با توضیحات مسئولان مرکز مدیریت راه های کشور و از طریق 
ســامانه های نظارت تصویری در جریــان آخرین وضعیت راه های 
مواصلاتی کشور، وضعیت ترافیکی و امکانات موجود در مسیرهای 
مختلف بویژه استان ها و مســیرهایی که بیشترین درگیری با برف 
و کولاک را داشــته اند، قرار گرفت.وی در ادامه نیز از سایر خدمات 
مرکز مدیریت راه های کشور از جمله چگونگی ارائه خدمات رسانی 
ســامانه گویا و اپلیکیشن ۱۴۱ بازدید و به صورت تصادفی با یکی از 
شهروندانی که با مرکز مدیریت راه های کشور ارتباط تلفنی داشت، 
گفتگو کرد.معاون اول رئیس جمهور از تلاش های دست اندرکاران 
و تلاشــگرانی که در چند روز گذشــته به مردم و مسافران گرفتار 
در برف و کولاک خدمت رســانی کرده انــد، قدردانی و همچنین 
دســتورات لازم برای ارائه امکانات و کیفیت بهتر خدمات رســانی 

به مردم را صادر کرد.

خبر
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 وزیر صمت گفت: در خصوص کیفیت 
خودروهای تولید داخل و یا خودروهای 
وارداتی بی کیفیت بیشــتر از گذشــته 
توجه خواهیم کرد.به گزارش خبرگزاری 
مهر، سیدرضا فاطمی امین پیش از ظهر 
دیروز جمعه ضمن بازدید از خودروهای 
آسیب دیده از حادثه تصادف زنجیره ای 
بهبهــان - اهواز از وقــوع این حادثه تلخ 
ابراز تأسف کرد و گفت: ۵8 خودرو در این 
حادثه آســیب دیدند که تنها ۱۷ خودرو 
کیسه هوا داشتند.وی با بیان اینکه از این 
۱۷ خودرو، کیسه هوای فقط یک خودرو 
فعال شــده بود، افزود: باید این موضوع 
بررسی شود که کیسه هوای چه تعداد از 
خودروها روشن بوده زیرا ناآگاهی در این 
زمینه وجود دارد و در بعضی از خودروها 
کیسه هوا روشن نمی شود.فاطمی امین 
با تاکید بر دقت بیشــتر در مورد الزامات 
ایمنی و کیفیــت خودروها گفت: وزارت 
صمت تاکیــد ویژه در افزایــش تولید و 
متعادل شــدن قیمت خودرو در کشور 
دارد؛ البته کیفیــت خودروها باید قابل 
قبول باشد.وزیر صنعت، معدن و تجارت 
افــزود: در خصوص تصــادف زنجیره ای 
جاده بهبهان - اهواز مکاتبه ای با وزیر راه 
و شهرسازی انجام شده تا در کمیسیون 
ایمنی راه ها این حادثه رانندگی به دلیل 
تعــداد بالای خودروها به دقت بررســی 
شده و عوامل این حادثه کارشناسی شود.

وی بر بررسی کیفیت خودروهای آسیب 
دیــده در این حادثه و همچنین پیگیری 

تخلفــات صــورت گرفته تاکیــد کرد و 
گفت: در خصــوص کیفیت خودروهای 
تولید داخــل و یا خودروهــای وارداتی 
بی کیفیت نیز بیشــتر از گذشــته توجه 
خواهیــم کرد.همچنیــن وزیر صنعت، 
معدن و تجارت گفت: ســال آینده بیش 
از نیاز داخــل خودرو تولیــد می کنیم 
که سبب می شــود قرعه کشی نداشته 
باشیم.سید رضا فاطمی امین پنج شنبه 
۳۰ دی مــاه در گفت وگو با خبر ســیما 
درباره بازار خودرو اظهــار کرد: من هم 
در سفرهای اســتانی و هم در بازدیدها و 
ملاقات هایی که از فعالیت های تولیدی 
اقتصادی دارم با مردم گفت وگو می کنم 
کــه به من ایــده و انگیــزه می دهد.وی 
افــزود: ما در خصوص خــودرو دو بازار و 
دو قیمت داریم، یکی قیمتی اســت که 
بازار آزاد اســت که التهاب دارد؛ دیگری 
قیمتی است که خودروسازان می دهند 
کــه فاصله زیادی اســت و یک رانت ۲۰ 
تا ۱۵۰ میلیــون تومانی وجود دارد.وزیر 
صنعت، معدن و تجارت علت آشــفتگی 
بازار خودرو را هم ســان نبــودن عرضه 
و تقاضــا عنوان و بیان کــرد: ۵۰۰ هزار 
دســتگاه کمتر از نیاز تولید می کنیم که 
به سرعت برطرف خواهد شد؛ نکته دیگر 
این است که خودرو به کالای سرمایه ای 
تبدیل شــده؛ به این معنا که بسیاری از 
افرادی که خــودرو می خرند، به آن نگاه 
ســرمایه ای دارند.وی خاطرنشان کرد: 
یک ماه قبل ثبت نــام خودرو در یکی از 

شــرکت های خودروســاز انجام شد که 
برای ۱۰ هــزار خــودرو، ۴ میلیون نفر 
ثبت نــام کردند این در حالی اســت که 
این ۴ میلیون ثبت نام، واقعی نیست؛ کل 
نیــاز بازار خودروی ایــران، یک میلیون 
و ۵۰۰ هزار دســتگاه در ســال است که 
نشــان می دهد بازار خــودرو، یک بازار 
واقعی نیســت بلکه رانتی و ســوداگرانه 
اســت.فاطمی امین ادامه داد: اول باید 
تولیــد را افزایش دهیم که امســال این 
اتفــاق رخ خواهد داد و تا پایان امســال، 
۱۳۰ هزار دستگاه بیشتر از سال گذشته 
عرضه خواهد شد؛ ۱۳۰ هزار دستگاه هم 
برای سال آینده پیش فروش می شود که 
مجموعاً ۲۶۰ هزار دستگاه امسال بیشتر 
عرضه می شــود.وی یادآور شد: صنعت 
خودروی ما بیمار است و ناکارآمدی های 
زیــادی دارد البته ایــن ناکارآمدی ها به 
یکی دو ســال اخیر برنمی گــردد بلکه 

ناشــی از انباشــت ناکارآمدی ها در یک 
دوره طولانی بوده است. من قول ۲ ساله 
برای رفع ناکارآمدی های صنعت خودرو 
می دهم. یک دوره ۳ ســاله برای اجرای 
۹ پروژه ای که شروع کرده ایم نیاز داریم 
ولی نتایج آن بعد از ۲ ســال مشــخص 
می شود؛ سال آینده قرعه کشی نخواهیم 
داشت و به این سمت می رویم که بیش از 
نیاز داخلی، خودرو تولید کنیم که قرعه 
کشــی را از بین خواهد برد.وزیر صمت 
گفت: امــا اینکه تمــام ناکارآمدی های 
صنعت خودرو را حــل کنیم، یک دوره 
۲ ساله می طلبد که زمان معقولی است. 
خودرو بــرای همه مــردم اهمیت دارد 
و همــه درباره آن دغدغــه دارند. مردم، 
کارگران صنعت، تولیدکننده، قطعه ساز 
و سهامداران را در نظر داریم. سال آینده 
خبرها و چشــم انداز خوبــی از صنعت 

خودرو خواهیم داشت.

رئیس بنیاد مسکن اعلام كرد؛
آغاز ساخت ۲۱۲ هزار واحد مسکونی در قالب طرح 

اقدام ملی
رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گفت: ۱۶ سال بود که وام مسکن روستایی در 
حال پرداخت بود و ســالانه ۲۰۰ هزار واحد روستایی احداث می شد اما بانک مرکزی 
جلوی پرداخت آن را گرفته اســت.اکبر نیکزاد در گفت وگــو با خبرنگار مهر، درباره 
آخرین وضعیت ساخت و ساز مسکن شهری و روستایی از سوی بنیاد مسکن انقلاب 
اســلامی ذیل قانون جهش تولید مسکن اظهار کرد: در حال حاضر ۱۵۷ هزار و ۶۹۹ 
مســکن روستایی و ۵۴ هزار و ۳۳8 واحد مســکن شهری در دست ساخت داریم که 
مجموعاً ۲۱۲ هزار و ۳۷ واحد مســکونی شهری و روستایی می شود.وی افزود: قرار بر 
این بود که از یک میلیون واحدی که دولت سیزدهم قول داده در هر سال احداث کند، 
۴۰۰ هزار واحد آن را بنیاد مســکن بسازد که تا کنون ساخت ۲۱۲ هزار و ۳۷ واحد را 
آغاز کرده اســت. برنامه ما این است که تا آخر سال این رقم افزایش یابد.رئیس بنیاد 
مســکن انقلاب اسلامی ادامه داد: پرونده های بسیاری از متقاضیان مسکن روستایی 
در حال حاضر در بنیاد مســکن استان ها تشــکیل شده و خودشان هم کار را به نوعی 
آغاز کرده و منتظر ابلاغ وام ۲۰۰ میلیون تومانی مسکن روستایی هستند.وی یادآور 
شــد: رئیس جمهور این رقم جدید وام را ابلاغ کرده اما معطل سازمان برنامه و بودجه 
و بانک مرکزی اســت؛ اگر این دو دســتگاه هم ابلاغ کنند، بخش زیادی از مشکلات 
مسکن روستایی برطرف می شــود.نیکزاد تصریح کرد: ساخت مسکن شهری را هم 
مرتباً در شهرهای مختلف در حال شروع هستیم مثلًا پروانه احداث ۲۲۰ دستگاه در 
ســیرجان را گرفته ایم، پروانه احداث ۷۳۰ واحد زاهدان اخذ شده، به همین ترتیب 
ساخت مسکن در شهرهایی که زمین به بنیاد مسکن تحویل می شود آغاز خواهد شد 
و پروانه های ســاخت را می گیریم تا به سرعت به تعهد ۴۰۰ هزار واحد از یک میلیون 
واحد در ســال که بر عهده بنیاد مستضعفان اســت، برسیم.وی درباره الحاق مسکن 
ملی به نهضت ملی مســکن گفت: الحاق واحدهای مسکن ملی به نهضت ملی مسکن 
به این صورت اســت که پروژه هایی که در حال احداث اســت، روند ساخت آنها ادامه 
می یابد اما تســهیلات آن ۲۰۰ میلیون تومان بود که در طرح نهضت ملی مســکن، 
تســهیلات همان شهر به ۳۰۰ میلیون تومان افزایش یافته است؛ لذا در شورای عالی 
مســکن اعلام شد تسهیلات واحدهایی که ذیل مســکن ملی در حال ساخت است، 

وام ۳۰۰ میلیــون تومانی به این واحدها هم اختصاص یابد که درنتیجه ۱۰۰ میلیون 
تومان به وام این متقاضیان افزوده می شود.رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی تأکید 
کرد: در حال حاضر همه واحدهایی که ســاخت آنها از قبل شروع شده، از تسهیلات 
جهش تولید مســکن بهره مند می شوند؛ البته هنوز افزایش این تسهیلات به بانک ها 
ابلاغ نشده اســت.وی خاطرنشــان کرد: بانک ها تا جایی که بتوانند نمی خواهند به 
بخش مسکن وام بدهند و عمدتاً به ســراغ پرداخت تسهیلات به فعالیت های کاذب 
می روند و به بورس بازی، مصادره و پلمب کردن کارخانه ها علاقه مندند؛ این وضعیت 
بانک ها ماست که مانند قارچ در حال سبز شدن هستند هر جا هم که ساختمان دو یا 
سه نبش اســت، بانک می خرد.نیکزاد درباره مسکن های مهر باقی مانده که در تعهد 
بنیاد مســکن بوده اظهار کرد: مسکن مهر بر عهده وزارت راه و شهرسازی بود و ما هم 
کمکشان می کردیم؛ در جلســه شورای عالی مسکن که این هفته به ریاست وزیر راه 
و شهرسازی برگزار شد، اعلام شد که تعدادی مسکن مهر در سطح کشور باقی مانده 
که اتمام آنها یــک همتی می طلبد تا اعلام کنیم که از مســکن مهر دیگر حتی یک 
واحد هم باقی نمانده اســت.وی خاطرنشان کرد: آقای قاسمی وزیر راه و شهر به آقای 
فخاری مدیرعامل جدید ســازمان ملی زمین و مســکن در جلسه اخیر شورای عالی 
مسکن دســتور داد تا در سه چهار ماه باقی مانده هر چه مسکن مهر در سراسر کشور 
باقی مانده، به اتمام برسد؛ آقای فخاری به من گفت که بنیاد مسکن هم به ما در اتمام 
مسکن مهر کمک می کند که من هم همانجا اعلام کردم هر کمکی از دست ما بربیاید، 
انجام می دهم؛ چون ســاخت هر یک واحد مسکونی که به اتمام می رسد، یک خانوار 
صاحب ســرپناه می شود.عضو شورای عالی مسکن تأکید کرد: همه مسکن مهرهایی 
که در تعهد بنیاد مســکن بود را تکمیل و واگذار کرده ایم؛ من اصلًا علاقه ای ندارم که 
توپ را در زمین ســایر دستگاه ها بیندازم؛ مردم از ما خانه می خواهند؛ برای همین به 
مسکن شــهری هم ورود کرده ایم وگرنه کار اصلی ما ساخت مسکن در روستاهاست 
ولی از ما خواسته شد که در ساخت مسکن شهری هم کمک کنیم که پذیرفتیم. مثلًا 
در حال ساخت ۳۵۰۰ واحد در شهر بندرعباس هستیم که بزرگترین سایت مسکنی 
کشور است.  وی درباره ساخت و ساز ویلاهای روستایی در خارج از محدوده روستاها 
و نقش بنیاد مســکن در این میان، بیان کرد: شناسایی واحدهای مسکونی و ویلایی 
خارج از محدوده روســتاها را کمیســیون ماده ۹۹ قانون شهرداری ها انجام می دهد 
که تشــکیل آن بر عهده فرمانداری، بخشداری یا دهیاری هاست؛ دستگاه قضائی هم 
عضو این کمیســیون است و حکم مربوطه را صادر می کنند؛ اجرای حکم هم بر عهده 

بخشــداری ها با کمک نیروی انتظامی است؛ بنیاد مسکن صرفاً وظیفه اش این است 
که بر اساس طرح هادی، پاسخ اســتعلام ها را بدهد که زمین محل ساخت و ساز، در 
داخل یا خارج بافت روســتایی است ولی وظیفه برخورد یا تخریب طبق قانون با بنیاد 
مســکن نیســت.نیکزاد با تأکید بر اینکه وام ۲۰۰ میلیون تومانی مسکن روستایی 
منتظر ابلاغ بانک مرکزی اســت اظهار کــرد: با عنایت به اینکه بیــش از ۲ هفته از 
مصوبه شورای عالی مسکن و همچنین موافقت رئیس جمهور با پرداخت وام مسکن 
۲۰۰ میلیون تومانی با ســود ۵ درصد، سفته زنجیره ای ۳ نفره و بازپرداخت ۲۰ ساله 
می گذرد، اما به دلیل عدم هماهنگی سازمان برنامه و بودجه با بانک مرکزی، کماکان 
خبری از ابلاغ این وام به بانک های عامل نیست و تقریباً قطار ساخت مسکن روستایی 
که از ۱۶ ســال پیش در حال حرکت اســت، به سمت متوقف شدن پیش می برد.وی 
گفت: مشکل تخصیص یارانه برای این وام به قوت خود باقی است و بین بانک مرکزی 
و ســازمان برنامه و بودجه در رفت و برگشــت است هیچ عجله ای هم ندارند در حالی 
که روســتاییان معطل این وام هســتند من دنبال منافع شخصی نیستم بلکه به فکر 
روستاییانم؛ از ســال 8۴ تا به امروز در دولت های نهم تا دوازدهم ساخت سالی ۲۰۰ 
هزار مسکن روستایی متوقف نشده بود؛ رئیس دولت سیزدهم موافقت خود را اعلام و 
شورای پول و اعتبار تصویب کرد؛ اما به خاطر عدم هماهنگی سازمان و برنامه و بانک 
مرکزی، عملًا این وام پرداخت نمی شود و قطار ساخت سالانه ۲۰۰ هزار واحد مسکن 

روستایی در حال متوقف شدن است.

 نظارت بیشتری بر کیفیت 
خودروهای داخلی و وارداتی می شود

سال آینده قرعه کشی خودرو نخواهیم داشت

 باید به جای واردات سرب و روی 
به تولیدکننده آنها تبدیل شویم

معاون معادن و فرآوری مواد وزارت صنعــت، معدن و تجارت بر لزوم ورود جدی 
معادن ســرب و روی کور به چرخه تولید تاکید کــرد و گفت: علی رغم ظرفیت های 

تولید، وارد کننده سرب و روی هستیم.
به گزارش وزارت صنعت، معدن و تجارت، ســید رضا محتشمی پور پیش از ظهر 
امروز پنجشــنبه ۳۰ دی ماه در بازدید از بزرگترین معدن سرب و روی خاورمیانه در 
استان یزد اظهار داشت: این معدن نمونه ای خوب از همراهی معدن و طبیعت است و 
امیدواریم بتواند به الگویی کامل در زمینه فعالیت خوب اقتصادی و استفاده از منابع 
خدادادی در کنار رعایت حساسیت های زیست محیطی، تبدیل شود.وی عنوان کرد: 
امروز صنعت خودرویی کشــور ما نگاهش به سوی معادنی چون معادن سرب و روی 
مهدی آباد اســت و امیدواریم زحمات و سرمایه گذاری های انجام شده به ثمر برسد.

محتشــمی پور از معدن به عنوان مادر و مولد یاد کرد و گفت: وقتی معدن شناسایی 
شــد، فعالیت برای تبدیل فرصت به ارزش افزوده آغازمی شــود و این همان اتفاقی 
اســت که امروز در معادن بزرگ در حال شــکل گیری است.معاون معادن و فرآوری 
مواد وزارت صنعت، معدن و تجارت عنوان کــرد: صنایع بزرگ و مجتمع های بزرگ 
اقتصادی اثری پایدار در مناطق دارند و بازاری بزرگ برای جذب نیروهای متخصص و 
مهندسان و نیروهای فنی هستند.وی تاکید کرد: انتظار می رود کسانی که مسئولیت 
توســعه مناطق معدنی را بر عهده دارند، از اکنون بــرای به فرصت تبدیل کردن این 
منابع خوب و پاســخ به نیازهای منطقه اقدام کنند.محتشــمی پور ادامه داد: معادن 
ظرفیت توسعه زنجیره ارزش را در کشور ایجاد می کنند و در کشور ما نیز ظرفیت های 
بســیار خوبی در این زمینه وجود دارد که باید از آن به بهترین نحو استفاده شود.وی 
با بیان اینکه اکنون کشــور ما وارد کننده سرب و روی است، افزود: این به معنای آن 
است که در کشور ظرفیت صنعتی در این زمینه بیشتر از ظرفیت معدنی وجود دارد و 
امیدواریم معادن بزرگی مثل معدن سرب و روی مهدی آباد، با ورود به چرخه تولید، 

این کمبود را جبران کنند.

 برنامه ریزی برای 
صادرات ۸ میلیارد دلاری به روسیه

رئیس سازمان توسعه تجارت گفت: برنامه حداقلی را تعریف کرده ایم که بر اساس 
آن تا ۴ ســال آینده صادرات ما به روســیه به ۷.۵ میلیارد دلار برســد یعنی ۱۵ برابر 
افزایش پیدا کند.به گزارش شــبکه خبر، علیرضا پیمان پاک رئیس ســازمان توسعه 
تجارت در برنامه تیتر امشب چهارشنبه ۲۹ دی ماه شبکه خبر گفت: مراودات تجاری 
روســیه با دنیا حدود ۶۰۰ میلیارد دلار اســت، اما سهم ایران از واردات ۳۰۰ میلیارد 
دلاری روســیه، از حدود ۳۵۰ تا ۴۰۰ میلیون دلار بیشتر نیست.پیمان پاک با بیان 
اینکه اقتصاد روســیه و ایران می تواند مکمل هم باشد، افزود: ایران ظرفیت خوبی در 
بخش های مختلف از جمله کشاورزی برای صادرات و تأمین کالاها و محصولات مورد 
نیاز روسیه دارد و می تواند بخش عمده ای از واردات 8 میلیارد دلاری روسیه در بخش 
کشــاورزی را تأمین کند.رئیس سازمان توسعه تجارت با اشاره به لزوم فراهم شدن و 
توسعه زیرساخت های لازم برای صادرات افزود: برنامه ما افزایش دو برابری صادرات 
غیر نفتی کشور و رساندن آن به عدد ۷۰ میلیارد دلار است و ظرفیت های خوبی برای 
رســیدن به این هدف داریم.وی ضمن مهم شمردن طرح کریدور شمال - جنوب در 
توسعه روابط اقتصادی ایران و روسیه گفت: ما در حوزه های صنعت و کشاورزی و نفت 
و پتروشیمی و گردشگری ظرفیت های خوبی برای توسعه روابط و تقویت همکاری ها 
با روسیه داریم.مهدی امیری - کارشــناس مسائل بین الملل نیز با تمجید از حرکت 
دولت ســیزدهم در جهت متوازن ســازی روابط خارجی گفت: امروز امکان طراحی 
توافق راهبردی جدید متناسب با وقایع و شرایط و تحولات روز با روسیه وجود دارد.

امیری گفت: روابط با روســیه را باید در سطح سیاست و مناسبات بین الملل مورد 
توجه و ارزیابی قرار داد.این کارشــناس با اشاره به جنگ سرد و پایان نظام دو قطبی 
در جهان افزود: کشــورهای روســیه و چین و ایران همسویی و همراهی گفتمانی در 
نظام بین الملل دارند و سفر آقای رئیســی به روسیه هم در حقیقت موضع بازیگران 
منتقــد نظام لیبرال و تک قطبی را تقویت می کند و نتایج راهبردی مهمی برای ایران 

و روسیه خواهد داشت.
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همدان-فاطمــه دی آبادی،خبرنگارجمهور- مدیر 
جهاد کشــاورزی شهرستان همدان گفت: تخصیص 
نهاده های دامــی صرفا با هویت گــذاری دام صورت 

می گیرد.
احمد قدیمی گرجــای درجمع خبرنــگاران با بیان 
اینکه تخصیص هرنوع نهاده دامی به دامداری ها صرفا 

با هویت گذاری )شــماره  زنی گــوش( دام ها صورت 
می گیرد اظهار کــرد:  اجرای این طرح  در راســتای 

دستیابی به آمار واقعی دام های شهرستان است.
وی افزود: از دیگر اهداف این طرح تســهیل در توزیع 
نهاده ها، تامین دقیق نیاز واکسن و دارو و سرعت و دقت 
در امور بیمه دام اســت .قدیمی ادامه داد: پلاک های 

نصب شده بر گوش دام ها تفکیک بین مجاز وغیرمجاز 
بودن آن را مشــخص می کند به طوری که اگر دامی 
شناســایی یا به عنوان قاچاق گرفته شــود، از پلاک 
نصب شده بر گوش مشخص خواهد شد. مدیر جهاد 
کشاورزی شهرستان همدان بیان کرد: از طرف دیگر 
اجرای این طرح باعث ایجاد بانک اطلاعاتی یکپارچه، 

بهبــود نظام آمــار و اطلاعات، بهبود سیســتم های 
پرورش و اصلاح نژاد، کنترل بهداشت دام و اختصاص 

فرآورده های دامی خواهد شد.
وی به آمار پلاک کوبی دام های سبک و سنگین همدان 
اشاره کرد و گفت: از مجموع دام های سبک و سنگین  
همدان تاکنون ۱۲ هزار و ۴۶۷ راس گاو و گوساله، ۴۴۰ 

هزار و ۷۱۹ راس گوسفند و بره، و ۶ هزار و ۳۴۹ راس بز 
پلاک کوبی شده  است.

قدیمی گرجــای گفت: پلاک کوبی دام های ســبک 
و ســنگین شهرســتان با همکاری تعاونی دامداران 
شهرســتان، تعاونی دام کوچک شهرستان و اتحادیه 

صنعت دامپروری صورت گرفته است.
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معاون منابع انسانی و تحقیقات آبفای استان اصفهان :

بهره مندی بهینه از منابع، راه برون رفت از چالش ها است

مدیر عامل گاز استان خبر داد؛
 هزار و 832  مورد بازرسی و پایش  از ادارات و اماکن دولتی 

در  کرمانشاه  
کرمانشــاه-کرمی،خبرنگارجمهور-مدیر عامل گاز استان کرمانشاه 
بیان داشــت به منظور رعایت مصرف بهینه در ادارات تاکنون ۱۸۳۲ 
مورد بازرســی و پایش مصرف گاز طبیعــی در ادارات و اماکن دولتی 

بعمل آمده است.
سیروس شهبازی مدیرعامل گاز استان عنوان نمود با توجه به برودت 
هوا و لزوم اجــرای طرح کنترل و پایش از دمای مصرف گاز طبیعی از 
ادارات، اماکن دولتی و مســاجد و حسینیه ها به منظور رعایت الگوی 
مصرف از ابتدای آذرماه ســال جاری پایش از دمای ادارات بر اساس 
بخشــنامه معاون اول محترم ریاست جمهوری، ستاد پیگیری پایش 

دمای ادارات تشــکیل و با مجهز نمودن  ۲۷ اکیب در ســطح استان به صورت منظم و روزانه در حال انجام و تاکنون از ۱۸۳۲ مورد از 
ادارات و اماکن و نهادهای دولتی در سطح استان بازدید به عمل  آمده است.

وی گفت بر اساس دستورالعمل ابلاغی قبل از شروع طرح پایش مکاتبات لازم با استانداری و فرمانداریهای شهرستان های مربوطه 
و همچنین شــرکت پخش فرآورده های نفتی و دیگر ادارات مرتبط  به منظور اطلاع رســانی و همکاری با گاز استان صورت گرفت و 
نیز اطلاعات لازم به صورت مصاحبه با صدا و ســیما و رسانه ها و درج در پایگاههای خبری گاز استان به منظور آگاهی ادارات جهت 
روشــن نمودن سیستم گرمایشی یک ساعت قبل از شــروع کار و خاموش نمودن آن یک ساعت قبل از پایان کار و رعایت دمای ۱۸ 

درجه در راهروها و به ۲۱ درجه در اتاق ها و نحوه مصرف بهینه گاز طبیعی بعمل آمد.
ایشــان افزود: در حال حاضرطی بازدید به عمل آمده از ادارات سطح استان به ۸۹ مورد از اداراتی که دمای رفاه ۱۸ تا  ۲۱ سانتیگراد  

را رعایت نموده بودنداخطار داده شد و گاز ۱۳ مورد از ادارات هم که طی بازدید مجدد دمای رفاه را رعایت نکرده اند قطع گردید.
مدیرعامل گاز اســتان در پایان یادآور گردید: در حال حاضر در اســتان کرمانشاه ۶۴۰ هزار مشترک در بخش های مختلف مصرف 
کننده گاز طبیعی می باشــند و میانگین مصرف روزانه گاز طبیعی ۱۳ میلیون مترمکعب می باشــدوبه مشترکین عزیز توصیه می 

گرددتا باکم کردن حداقل یک درجه دمای سیستم گرمایشی۵ درصد  صرفه جو یی درمصرف گاز طبیعی داشته باشند.

با مشارکت دستگاه های امداد رسان شهری؛
 مانور مشترک پدافندغیر عامل و مدیریت بحران 

 در بندر بوشهر برگزار شد
بوشهر-سهیلا کرمپورنیا، خبرنگار جمهور-مدیرکل بنادر و دریانوردی استان 
بوشهر گفت: مانور ترکیبی قطع برق، جست و جو، امداد و نجات، اطفاء حریق 
در خشکی و دریا و مقابله با اقدامات خرابکارانه در اداره کل بنادر و دریانوردی با 
مشارکت دستگاه های هلال احمر، اورژانس و آتش نشانی بندر بوشهر برگزار 

شد.
ســیاوش ارجمندزاده مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر عنوان کرد: 
بندر بوشهر از سه روز گذشته میزبان هشت بندر کشور در رابطه با موضوع دوره 
آموشی ارزیابی مرتبط با ریسک های پدافندغیرعامل و مدیریت بحران بوده که 
امروز ودر انتهای این دوره نیز مانور ترکیبی با حضور نمایندگان بنادر شمالی 
و جنوبی ، نمایندگانی ســازمان بنادر و دریانوردی، وزارت راه و شهرسازی و 

همچنین سازمان پدافند غیرعامل کشور برگزار شد.
ارجمندزاده افزود: این ســری مانورها، مانورهایی جدید هســتند و امسال 
نخستین سال است که بندر بوشهر مانور ترکیبی را پس از بنادر امام خمینی و 

امیرآباد در کشور برگزار می کند.
وی ادامه داد: خوشبختانه برگزاری این مانور بصورت مطلوب انجام شد اما قطعا با توجه به اینکه این مانورها جدید میباشد بی شک با کاستی ها 

و نواقصاتی نیز همراه خواهند بود که  نیاز است ارتقاء دانش در این خصوص از طریق برگزاری دوره های آموزشی مدنظر قرارداده شود.
مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر اضافه کرد: این قبیل مانورها کمک خواهد کرد تا هماهنگی بیشتری میان عوامل درونی و بیرونی 
از قبیل آتش نشانی شهری، اورژانس، هلال احمر و مجموعه مدیریت بحران استان ایجاد شود و در بخش دیگر نیز ارتقاع تجهیزات و توان 

نیروهای عملیاتی را بدنبال خواهد داشت.
 وی عنوان کرد: سالانه مانورهای متعددی در بنادر استان بوشهر برگزار میشود که ارزیابی های صورت گرفته از همگی آنها ، ارتقاع سطح 

آمادگی  تمامی نیروهای عملیاتی و ستادی در بنادر استان بوشهر را نشان می دهد.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان همدان اعلام کرد؛

تخصیص نهاده دامی با اجرای طرح هویت گذاری دام

برگزاری دومین کنگره بزرگ 3هزار شهید 
سمنان در سال 1402

 
 

ســمنان -تبیانیان،خبرنگارجمهــور- فرمانده ســپاه حضرت قائم 
آل محمد»عج«اســتان ســمنان از برگزاری دومین کنگره بزرگ 

۳۰۰۰شهید استان سمنان در سال ۱۴۰۲ خبر داد.
ســردار دامغانی در بازدید استاندار ســمنان از ستاد کنگره سه هزار 
شهید استان با تقدیر از تلاش های انجام شده در راستای جمع آوری 
، حفظ و حراست از دســتاوردها و آثار شهدای گرانقدر استان اظهار 
کرد: تالیفات و مســتند سازی آثار شــهدای ۸ سال دفاع مقدس در 

استان سمنان ، اقدامی ماندگار و بسیار حائز اهمیت است.
وی از برپایی کنگره بزرگ ۳۰۰۰شــهید استان به عنوان یک رویداد 
بســیار بزرگ فرهنگی نام بــرد و افزود: بحمــدلله برگزاری دومین 
کنگره اســتانی سه هزار شــهید استان در ســال ۱۴۰۲ در استان 

سمنان ، ابلاغ شده است.
سردار دامغانی با اشاره به توجه ویژه استاندار سمنان به فرهنگ ایثار 
و شــهادت گفت: برگزاری دو اجلاسیه بزرگ شــهدا در شهرستان 
شاهرود در زمان تصدی مسئولیت فرمانداری این شهرستان توسط 
مهندس هاشــمی ، یکی از اقدامات ماندگار و با ارزش استاندار فعلی 

سمنان است. 
استاندار ســمنان نیز در این بازدید گفت: استان سمنان همواره در 
عرصه های مهم کشور همچون غائله گنبد، هشت سال دفاع مقدس ، 

دفاع از حرم اهل بیت )ع( و...  صاحب نام و دارای افتخار است. 
وی با بیــان اینکه تلاش در جهــت حفظ و صیانت از آثار شــهدا و 
ماندگاری فرهنگ ایثار و شــهادت توفیقی است که خداوند به دست 
انــدرکاران این مجموعه عنایت نموده اســت اضافه کــرد: یکی از 
بهترین اقدامات اساسی برای درامان  ماندن از آسیب های اجتماعی، 

توسل به شهدا و حرکت در مسیر شهداست. 
استاندار ســمنان با اشاره به جایگاه والای شــهدا خاطرنشان کرد: 
استانداری از انجام هیچ کاری در راستای حفظ دستاوردهای ۸ سال 

دفاع مقدس و گسترش فرهنگ ایثار و شهادت دریغ نخواهد کرد . 

استاندار:
 محل تجمیع پسماندهای البرز

 ساماندهی شود
کرج -فاطمه حسن آبی،خبرنگارجمهور-استاندار البرز از شهرداری 
کرج خواست نسبت به ساماندهی وضعیت محل تجمیع پسماندهای 
اســتان درمنطقه حلقه دره اقدام کند ضمن آنکه تفکیک زباله ها از 

مبدا در اولویت قرار گیرد.
مجتبی عبداللهی  در نشســت  بررسی وضعیت پسماندهای  استان 
البرز ضمــن تاکید بر ضرورت تســریع در اقدام برای ســاماندهی 
وضعیت حلقه دره افزود: این مکان مدت ها اســت که مقصدی برای 
انباشت زباله شــده ولی هیچ اقدام موثری در راستای ساماندهی آن 

صورت نگرفته است.
وی ادامه داد: از شــهرداری کرج انتظار مــی رود در کمترین زمان 
ممکن اقدامات خود را برای ســاماندهی حلقه دره آغاز کند و در این 

رابطه هر هفته گزارش ارائه دهد.
عبداللهــی گفت: از یک هزار و ۵۰۰ تن زبالــه ای که وارد حلقه دره 
می شــود ۹۰۰ تن به کرج تعلق دارد از این رو باید هر چه ســریع تر 
روند تفکیک، تجمیع، حمل، دفع و راه اندازی زباله سوز در این مکان 

آغاز شود.
استاندار البرز گفت: از سوی دیگر مردم باید در راستای کاهش تولید 
زباله و تفکیک از مبدا آموزش ببینند و مسئولان را در این مسیر یاری 
کنند چراکــه افزایش تولید زباله و عــدم بازیافت صحیح، می تواند 

آسیب های فراوانی برای محیط زیست داشته باشد.
توسط آب شیرین کن ها؛

 روزانه بیش از 230 هزار مترمکعب آب
 در هرمزگان  تولید می شود

بندرعبــاس- پورباقری،خبرنگارجمهور- مدیرعامل شــرکت آب و 
فاضلاب هرمــزگان گفت: در حال حاضر روزانــه بیش از ۲۳۰ هزار 
مترمکعب آب توســط ۴۱ دستگاه آب شــیرین کن در استان تولید 

می شود.
امین قصی در نشســت با اعضای نظام فنی و اجرایی سازمان برنامه و 
بودجه کشور که از آب شیرین کن یکصد هزار مترمکعبی بندرعباس 
بازدید داشــتند، اظهار داشت: در حال حاضر ۳۵ درصد آب تولیدی 
هرمزگان از منابع آب شــیرین کن هاست که در آینده این میزان به 

۶۰ درصد افزایش خواهد یافت.
وی با تاکید بر توســعه بیشتر آب شیرین کن ها در هرمزگان ، افزود: 
با توجــه به کاهش منابع ســطحی و زیر ســطحی نیازمند احداث 

آبشیرین کن های بیشتر بویژه با شیرین سازی آب دریا هستیم.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان خواستار توجه ویژه برای 
اختصاص اعتبار احداث آبشــیرینکن های جدید شــد و گفت :ما به 
نسبت کشورهای حاشیه خلیج فارس سهم کمتری از شیرین سازی 
آب دریا داریم که لازم است برای تامین نیاز استان آبشیرینکن های 

بیشتری احداث شود.
قصمی ادامه داد: منابع ســطحی و زیر ســطحی استان هرمزگان به 
دلیل شــرایط اقلیمی ناپایدار اســت و از این رو تامین آب از طریق 
احداث آب شیرین کن ها و نمک زدایی آب دریا بسیار ضروری است.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان، سرمایه گذاری دولت و 
اختصاص اعتبار ویژه برای تامین آب اســتان هرمزگان از منابع آب 

شیرینکن ها را حیاتی دانست.
وی در این نشست آب شیرین کن یکصد هزار مترمکعبی بندرعباس 
را اصلی ترین تامین کننده آب مرکز اســتان هرمزگان عنوان کرد و 
گفت: این پروژه بزرگ در مرحله نخست افتتاح ، آب شهر بندرخمیر 

و روستاهای مسیر را تامین کرد.
قصمی یادآور شــد: با بهره برداری از مرحله دوم و سوم این طرح، آب 
شــهر بندرعباس از این محل تامین شد و وابســتگی بندرعباس به 
منابع سطحی و زیرسطحی شرق استان به حداقل رسید و بخشی از 

مشکلات کم آبی هرمزگان برطرف شد.
همدان-فاطمه دی آبادی،خبرنگارجمهور-دکترعلیرضا قاسمی 
فرزاداستاندارهمدان، درآیین تجلیل از صادرکنندگان برگزیده این 

اســتان در روزملی صادرات که با حضور دکترد فرهاد نوری، معاون 
توسعه صادرات کالا و خدمات سازمان توسعه تجارت ایران، معاون 
هماهنگی امور اقتصادی استانداری، رئیس اتاق بازرگانی و جمعی 
از صادرکنندگان و فعالان اقتصادی اســتان درســالن اجتماعات 
استانداری برگزار شد، گفت: عرصه اقتصاد، آوردگاه و رزمگاهی بود 
که پیروزی رزمندگان اقتصادی کشــور بر دشمنان مردم ایران در 

آن رقم خورد.
وی افزود: خام فروشی درتاریخ ایران، از زمان اکتشاف نفت به شکلی 
ویژه انجام گرفت که جز وابستگی اقتصادی، چیزی به دنبال نداشت، 
و بعد از پیروزی انقلاب اسلامی، خام فروشی، رفته رفته کنار گذاشته 

و، در راســتای عدم وابســتگی و رشد و شــکوفایی اقتصاد کشور،  
گام های اساسی برداشته شد .

اســتاندار همدان ادامه داد:  با عملیاتی کــردن طرح پرهیز از خام 
فروشی بعد از انقلاب اسلامی، هم منابع و معادن خدادادی تضمین 
و، هم منافع آن به نســل های آینده منتقل شــد،که درهر زمان که 
رویکرد جمهوری اسلامی، توســعه محور بوده، دشمنان انقلاب و 
مردم، سعی کرده اند تا با تحریم ها و دست اندازی ها مانع ایجاد کنند. 
قاســمی فرزادگفت:  در دوران تحریم هــای ظالمانه، دانش فنی 
بســیاری از صنایع بومی شد،که با توجه به ظرفیت استان همدان، 
می توان از منابع و معادن آن در راســتای پیشرفت کشور و توسعه 

استان بهره برداری کرد.
استاندار همدان اظهارکرد: تولیدکنندگان و فعالان عرصه اقتصاد در 
شرایط تحریم به مثابه افسران نبرد اقتصادی، جهادی عمل کردند. 

قاسمی فرزاد افزود:چشم اندار کشور و استان همدان در صادرات غیر 
نفتی، بسیار روشن است،و  تولید کنندگان و فعالان اقتصادی استان، 

زمینه توسعه صادرات غیر نفتی را فراهم کنند. 
وی گفت: در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید در راستای رفع مسائل 

و مشکلات واحدهای تولیدی و فعالان اقتصادی حمایت می شود .
در این آیین با حضور استاندار و جمعی از مسوولان، صادرکنندگان 

برتر استان همدان معرفی و تجلیل شدند. 
صنایع و واحدهای تولیدی برتر استان اعم از۱- سیمان هگمتان، ۲- 
معدن ســرمک، ۳- آهن و سیلیس آذرخش، ۴- یاقوت ناب پارس، 
۵- صنایع غذایی سحر، ۶- فروسیلیس غرب پارس ،۷- فراپل جم 
به عنوان صادرکنندگان برتر استان معرفی و از مدیران این واحدها 

تقدیر شد.

استاندار :
فعالان اقتصادی همدان شایسته تجلیل و تقدیر هستند

اصفهــان -حضوربخش،خبرنگارجمهور-معاون منابع انســانی 
و تحقیقات آبفای اســتان اصفهان بر بهره مندی بهینه از منابع به 
منظور برون رفت از چالش ها و دسترســی پایدار مردم به خدمات 

تاکید کرد.
 مجتبی قبادیان در نشست اعضای کمیته بهره وری آبفای استان 
اصفهان گفت: با نوآوری، خلاقیت و ارائه ایده های جدید می توان 

بهره وری از منابع را افزایش داد و بر کاستی های موجود غلبه کرد.
وی با بیان این که آبفای استان در سال های اخیر استفاده حداکثری 
از منابع را سرلوحه کار خود قرار داده و به رغم محدودیت منابع آبی و 
مالی، همچنان خدمات خود را به صورت مستمر ربه مردم عرضه می 
کند افزود: به همین دلیل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان، سال 
گذشته در ارزیابی مستندات بهره وری که توسط سازمان مدیریت 

و برنامه ریزی استان انجام شد، در میان ۶۴ دستگاه اجرایی موفق 
به کسب سطح عالی شد.

معاون منابع انســانی و تحقیقات آبفای استان اصفهان با بیان این 
که با بهره مندی از نیــروی کار متخصص، متعهد و فعال می توان 
بر محدودیت ها غلبه نمود تصریح کرد: تامین و توســعه مستمر 
خدمــات آب و فاضلاب که جزو نیازهای ضروری همه قشــرهای 
جامعه اســت تنها با تکیه بر توان و دانش نیروی انســانی متبحر و 

کارآمد میسر می شود. 
قبادیان بر اهمیت بهروه وری و اثر بخشی فعالیت های نیروی کار 
تاکید کرد و اظهار داشت: آموزش شغلی مستمر، ایجاد زمینه های 
مناســب برای بروز خلاقیت های مدیران وکارکنان، وجدان کاری 
و انضباط اجتماعی در انجام وظایف محوله و فراهم کردن شــرایط 

پیشرفت شغلی، موجب بهره وری نیروی کار می شود.
وی افزود: با توجه به ابلاغ شــرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور، 
استانداری و سازمان برنامه و بودجه جهت تشکیل کمیته بهره وری 
در شرکت های خدمات رسان، این کمیته از سال ۱۳۹۴ با مشارکت  
۱۵ نفر از معاونت ها و مدیریت های مختلف شرکت تشکیل شد و 
تاکنون سعی کرده با بهره گیری از روش های نوین، سطح بهره وری 

در شرکت و ارائه خدمات مطلوب به مردم را افزایش دهد. 
 قبادیــان فعالیت این کمیته را مطابق با مــاده پنجم قانون برنامه 
چهارم توســعه و با توجه به الزامات سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
اســتان در زمینه لزوم پی گیری فعالیت هــای ارتقای بهره وری 
دانست: در چند سال اخیر کمیته بهره وری آبفای استان اصفهان با 
تجزیه و تحلیل روند فعالیت بخش های مختلف و ارزیابی شاخص 

های بهره وری در خصوص پیشــبرد اهداف شرکت، راهکارهای 
خوبی را پیشنهاد کرده است.

رشت- مهدی یادگاری،خبرنگارجمهور- 
 فرهاد دلق پوش از پرداخت تسهیلات به ۷۱۲ واحد صنعتی و 
تولیدی در گیلان خبرداد و گفت: از ابتدای ســالجاری تاکنون 

بیش از ۲ هزار و ۱۱۷ میلیارد تومان تســهیلات در قالب رونق 
تولید با توجه به مصوبات کارگروه پرداخت شده است.

رئیس ســازمان صنعت، معــدن و تجارت گیلان، در جلســه 
میدانی کارگروه تســهیل و رفع موانــع تولید که پس از بازدید 
استاندار گیلان از سه واحد صنعتی در شهر صنعتی رشت انجام 
شــد گزارش داد: در پرداخت تسهیلات با هدف رفع مشکلات 
و موانع حوزه تولید و تجارت در ســطح کشــور رتبه نخست را 

داریم. 

وی افزود: در راســتای تحقق اهداف شعار سال، برای رسیدگی 
به مشکلات بخش تولید به صورت میدانی و عملیاتی، در داخل 
واحدهــای صنعتی حضــور یافته ایم و هر واحــدی که دچار 
مشکلی هست کافیست به دبیرخانه کارگروه در سازمان صمت 

اطلاع دهد تا برای حل و فصل مشکل آن اقدام گردد.
دکتر دلق پوش، بعنوان دبیر کارگروه از رسیدگی به مشکلات 
شــرکتهای؛ بهوزان، صنایع ورق ایران،  ایران رادیاتور و کیسه 
بافی پینک در این جلســه کارگروه ســخن گفت و عنوان کرد: 

مشــکلات و ابهامات مالیاتی، زیست محیطی و معوقات بانکی 
برای اســتمهال در راســتای تعامل با بخش تولید این واحد ها 
پس از بررســی، با حضور مدیران مرتبــط عضو کارگروه ، حل 

و فصل شد. 
گفتنی اســت  استاندار و برخی از اعضای کارگروه از چند واحد 
در شهرصنعتی رشــت بازدید کردند و در ادامه جلسه کارگروه 
تسهیل و رفع موانع تولید در یکی از واحدهای صنعتی تشکیل 

شد.

رئیس سازمان صمت استان اعلام کرد؛

پرداخت 2 هزار و 117 میلیارد تومان تسهیلات به واحدهای تولیدی گیلان

رشت- مهدی یادگاری،خبرنگارجمهور-ما کان پدرام 
مدیر کل راه و شهرسازی استان با اعلام این خبرگفت: 
ســرزمین ایران با توجه به موقعیت جغرافیایی و زمین 
شناسی از جمله ده کشور سانحه خیز جهان به شمار می 
آید و همواره بر اثر بروز سوانحی طبیعی خسارات جانی و 
مالی قابل توجهی به کشور وارد آمده است از اینرو نصب 
دستگاهای شتاب نگار به عنوان روشی برای تشخیص به 

موقع رویدادهاحائز اهمیت است.
وی با اشاره به اینکه افزایش بی رویه جمعیت، ساخت 
و سازهای شهری و گســترش آن ها تا حاشیه شهرها 
بدون برنامه ریزی مناســب و در نظر گرفتن تمهیدات 
و قوانین لازم، وخامت اوضاع را دوچندان کرده اســت 
خاطر نشان ساخت: در چنین شرایطی و با توجه به آنکه 
مقدار زیادی از تولید ناخلاص ملی کشور صرف جبران 

بلایای طبیعی می شود، مدیریت بحران و کاهش بلایای 
طبیعی در آن اهمیت ویژه ای یافته است.

وی افرود: ابعاد وســیع خسارات و تلفات ناشی از پدیده 
زلزله در شهرها سبب شده است پژوهش های کاربردی 
گسترده ای در زمینه بهینه کردن ایمن سازی شهرها 
انجام گیرد. از ســوی دیگر، روش های مقابله با بلایای 
طبیعی و ایمن سازی شــهرها، افزایش کارایی روش 
های مقابله با بلایای طبیعی و ایمن ســازی شهری را 
ضرورت بخشیده است.مدیرکل راه و شهرسازی گیلان 
کاهش مخاطرات زلزله در شــهرها را بســیار ضروری 

برشمردوگفت: لازم است مطالعات و تحقیقات جامعی 
در ارتباط با شــناخت اثرات زلزله در ســطوح شهری 
و تشــخیص مناطق با خطر پذیری بالا انجام شــودتا 

خسارات و مخاطرات ناشی از وقوع زلزله را کاهش یابد.
در این راستا اداره کل راه و شهرسازی استان، مدیریت 
بحران استانداری با همکاری و هماهنگی بعمل آمده با 
مرکز تحقیقات راه مسکن و شهرسازی توسعه فاز سوم 
توسعه شبکه شتابنگاری را ، در دســتور کار کارگروه 
اســتان قرار داده است و با مطالعه لرزه زمین ساختی و 
زمین شناسی و با در نظر گرفتن ضوابط از پیش تعیین 

شــده مانند لرزه زمین ساخت، زمین شناسی منطقه، 
زمین شناسی ساختگاهی، توپوگرافی، خطر پذیری، 
سازه های مهم، تراکم کم دستگاه ها در بعضی مناطق 
و امکانات محلی، ۹ محل انتخاب و دستگاه های شتاب 
نــگار در این مناطق نصب می گردد که با توجه به آماده 
سازی زیر ساخت ایســتگاه ماسال، دستگاه شتابنگار 
آنلاین در این شهرستان نصب گردید. همچنین جهت 
پایش وسیعتر این شهرستان نیز یک دستگاه شتابنگار 

در شهر شاندرمن نصب شده بود.
پدرام با اشاره به این که دستگاه هاي جدید داراي امکانات 

و حساسیت بیش تري نسبت به دستگاه هاي نسل قبل 
هستند، تصریح کرد: دستگاه های نسل جدید قابلیت 
هاي نرم افزاري و سخت افزاري پیشرفته اي دارند که مي 
تواند در تشخیص میزان خسارت و همچنین مدیریت 
بحــران پس از وقوع زلزله کمک کند. داده هاي مخابره 
شده توســط دســتگاه هاي مزبور مي تواند اطلاعات 
مناسبي در خصوص میزان شــتاب و محل خسارات 
وارد شــده پس از زمین لرزه در اختیار مدیریت بحران 

قرار دهد.
وی گفت: تکتونیکی شهرستان ماسال و نواحی پیرامونی 
آن به نوار چین خورده آنتی کلینوریوم با محور شمالی ـ 
جنوبی جزء نواحی لرزه خیز استان گیلان و کل کشور 
به شمار می رود بطوریکه گسل بزرگ آستارا ـ تالش از 

طرف شمالی ـ جنوبی از این منطقه عبور می کند.

مدیر کل راه وشهرسازی گیلان خبر داد؛
اتصال شهرستان ماسال به شبکه شتابنگاری آنلاین



توضیح مدیرکل مطبوعات خبرگزاری های 
داخلی درباره یک مکاتبه

مدیرکل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی توضیحاتی را درباره 
اطلاعیه روز گذشته وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی درباره قانون مالیات 
بر ارزش افزوده بر آگهی هــای مطبوعاتی و لزوم قید مالیات بر ارزش 
افزوده روی فاکتورهای آگهی های مطبوعاتی و ابهامات مطرح شده، 
بیان کرد.ایمان شمسایی- مدیر کل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی 
در گفت و گویی با ایســنا  درباره ی جزئیات این نامه گفت: چهارشنبه 
گذشته نامه ای به ادارات کل فرهنگ ارشاد اسلامی استان ها از سوی 
اداره کل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی ارسال شد مبنی بر اینکه 
مالیات بر ارزش افزوده را روی فاکتورهای آگهی های دولتی قید کنند 
و این در سامانه جامع رسانه ای کشور نیز درج خواهد شد. اما پیرو این 
اطلاعیه، ابهاماتی پیش آمد و بخشی از افراد در فضای مجازی مطرح 
کردند که قانون مالیات بر ارزش افزوده آگهی های مطبوعاتی از سوی 
معاونت مطبوعاتی ابلاغ شد! در حالیکه اینطور نبوده و ما ابلاغ نکردیم؛ 
بلکه این قانون ۱۳ دی ماه  از ســوی ســازمان امور مالیاتی به همه ی 
افرادی که فعالیت اقتصادی دارند، ابلاغ شــده بود.وی در ادامه درباره 
ی علــت ابلاغ این قانون گفت: علت آن این اســت که دولت دوازدهم 
لایحه ای را به مجلس در خصوص مالیات بر ارزش افزوده می دهد که 
این لایحه در مجلس شــورای اسلامی تصویب می شود و ۱۲ تیرماه از 
سوی ریاست محترم مجلس شورای اسلامی ابلاغ می شود که تقریبا 
یک ماه قبل از تنفیذ حکم رئیس جمهور و شروع به کار دولت سیزدهم 
اســت. پیرو آن ۶ ماه بعد ۱۳ دی ماه این قانون از ســوی سازمان امور 
مالیاتی ابلاغ می شود که در آن قید شده که همچنان بحث امور جاری 
مطبوعات و نشــر از جمله واردات کاغذ تامین کاغذ و کارهای جاری 
حوزه مطبوعات و همچنین کتاب از مالیات معاف هستند اما دو استثناء 
قائل شــده اند. چاپ و نشــر کتاب های کمک آموزشی و آگهی های 
مطبوعات و نشــریات. این را باید تذکر بدهم که ارزش افزوده چیزی 
اســت که باید آگهی دهنده پرداخت کند.شمســایی در توضیحات 
تکمیلی خود درباره ی ۹ درصد مالیات بر ارزش افزوده، گفت: شــما 
اگر به بســیاری از امور خدماتی مراجعه کنید، وجهی به عنوان مبلغ 
خود کالا در صورتحساب قید شده و در انتهای آن هم ۹ درصد مالیات 
بر ارزش افزوده. یعنی وجه مورد نظر از ســوی کسی که آن خدمات را 
ارائه می کند از خدمات گیرنده دریافت می شــود و او هم به ســازمان 
مالیاتی پرداخت می کند. بنابراین اگر آگهی از ۱۳ دی ماه در نشریات 
منتشر شود ۹ درصد ارزش افزوده آن باید از سوی آگهی دهنده گرفته 
شود. آگهی دهنده ها هم دو دسته هستند، یا بخش خصوصی هستند 
یا دولتی که ارشــاد آن ها را توزیع می کند و وجه فاکتور آن را دستگاه 

اجرایی و وزارتخانه ها پرداخت می کنند.
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مهدی خزاعل
 شعله ی شب های طوفانی بیا

 ای طبیب حال ویرانی بیا
 ماه  شعر  افتاده در  اشک قلم

 ای غزل با عطر بارانی بیا
 پادشاه کشور راز و نیاز

 از سحرگاهان قرآنی بیا
 می وَزد اندوه شب از هر طرف

 روزها گشته زمستانی بیا
 طعم خنده تلخ تراز گریه است 

 جلوه ی معراج انسانی بیا
 موج دریای نگاهت در دل است

  بی تو غمگینم نمیدانی؟ بیا
 برخزاعی کن نظرای ماه من
 می رود خواب پریشانی بیا

زهرا باقری
 این روزها حس میکنم حالم پریشان است

 قلبم پر از آشوب و دنیا مثل زندان  است 
 بغضی نشسته در گلویم خسته ام از خود

 در پشت  سد  پلکهایم  اشک  پنهان  است 
 آهسته  آهسته  زمین   هم   رنگ  می بازد 
 در جستجوی برف و سرمای زمستان است
  یک سال دیگر رفت وجا ماندم،در امروزش

 مانند یک رودم که  از  دریا  گریزان   است
 دنیا  شده   غم ها   و   شادی  های  تکراری

 عمرجهان دیدی چگونه رو  به پایان است؟ 
 در  حجم   اندوهم   نمی گنجد   دل   مرده

  باید بمانم زنده در جسمی که زندان  است

معصومه سعید
 تا بر خیال روشن تو دست، می زنم 

 در آینه برای خودم  دست، می زنم 
 دلگرمی حضور تو بهتر ز هر گلی ست 
 وقتی تورا به جان و دلم  بست  می زنم 

 وقتی که در هوای دلم راه می روی 
 سازی چه خوش نوا  ز دل مست  می زنم 

 من می دوم تمام خودم را به یاد تو 
 وقتی که دل به کوچه ی بن بست می زنم 

 گفتم که بت پرست شدم دین من تویی 
 آتش به هر چه غیر خدا هست ، می زنم 

 آن قدر دل خوشم به دلم  رخنه کرده ای 
 جان خودم به جان تو پیوست، می زنم

عطیه جوكار
 شد  خزان وبر درختم برگ زردی را ببین

 خوار وتنها در مسیرم باد سردی  را ببین
 شاخه هایم در هجوم سوز و سرمایت شکست

 بین باد و باغ محنت زا  نبردی راببین
 دست سردِ سرنوشتم سال سختی را نوشت
 فصل هایش رنج و ماتم ،آه و دردی را ببین

 سالها در آرزویت با دلم جنگیده ام
 عاقبت از خود گذشتم راد مردی راببین
 راد مردی کوله بارش حسرتی بی انتها

 تا رسد بر فصل آخر، آنچه کردی راببین

سدا آذریان »صدا«
 از  بغض های  من  بخوان ، درد نهانم  را
 دردی که سوزانده ست مغز استخوانم را
 در  انتظارش  عقربه آهسته  می چرخید
 از  سرعتش  گم  کرده ام  دیگر  زمانم را
 کابوس  شبهایم  فقط  بی همزبانی  بود
 تعبیر  خواهد  کرد  خواب   بی زبانم  را
 او  رفته  تنها  مانده ام  با  بی کسی هایم
 دستی   نگیرد    دست های    ناتوانم   را
 امشب  تمام   بیت ها   از   غصه  لبریزند

 با  اشک ِ  چشمم  می نویسم  داستانم  را

علی زینال زاده زاده »شفق«
 مرا با قهوه ی فنجان چشمت

 تو بودی آشنا کردی و رفتی
 دلم با چشم جادویت ربودی
 مرا از غم رها کردی و رفتی
 برایم از زلیخا  قصّه گفتی

 به یوسف مبتلا کردی و رفتی
 تو با آن خنده های دلفریبت

 دلم با حیله ، جا کردی و رفتی
 کمان ابروی خود را جای محراب

 عبادتگاه ما کردی و رفتی
 شدی نخل خیالی در ضمیرم
 تو قصد جان ما کردی و رفتی

 دل کاغذ به اشک خامه خون شد
چنین ظلمی روا کردی و رفتی

خبرشاعران معاصر

صفــا آقاجانی ـ بازیگر پیشکســوت 
تئاتر، تلویزیون و رادیو ـ بزرگترین معضل 
صداوسیمای فعلی را وجود فیلمنامه های 
فرمایشی می داند که بسیار به کارها ضربه 
می زند. این هنرمند نســبت به تعطیلی 
حدود ۱۵ پروژه تلویزیونی به شــدت ابراز 

ناراحتی می کند.
این هنرمند که به گفته خودش مدتی 
است دیگر مثل سابق در رادیو و تلویزیون 
کار نمــی کند، در گفت و گویی با ایســنا 
درباره مباحثی چون علت کم کار شدنش 
در قاب تلویزیون، پیشنهادش برای بهبود 
شــرایط و اینکه فکر مــی کند بزرگترین 
معضل این روزهای تلویزیون چیســت، 

صحبت کرد. 
آقاجانی ابتدا با اشاره به تعطیلی بیش 
از ۱۵ پروژه تلویزیونــی، از این اتفاق ابراز 
تاســف کرد و گفت: متاســفانه در همان 
قدم اول ریاســت جدید صداوسیما، ۱۵ 
پروژه تلویزیونی خوابید و عملا به تعطیلی 
کشــیده شــد. من خودم به عنوان یک 
هنرمند ســه قرارداد با سه سریال داشتم 
که در هر سه ی آنها، کارگردان تغییر کرد 
و کارگردان های جدید هــم که وارد کار 
شدند عوامل خودشــان را آوردند و ما هم 
بیکار در خانه نشستیم! این طبیعی است 
که هر کارگردانی می آید، گروه خودش را 
می آورد اما ســوال اینجاست »اصلًا برای 
چه باید پروژه ای که کارش را شروع کرده 

دچار این تغییرات شود؟«
پیشنهادی برای این بر هم 

ریختگی ندارم!
او در ادامــه بــه ذکر نام پــروژه هایی 
پرداخــت که قــرار بود با آنهــا همکاری 
داشته باشد اما به واســطه تغییر عوامل، 
این همکاری ناتمام ماند و افزود: به عنوان 
مثال ســریالی با عنوان »بی همگان« به 
تهیه کنندگی آقای مهام و کارگردانی رضا 
کریمی قرار بود ساخته شود و ما حدود یک 
ماه هم کار کردیــم اما کارگردانش تغییر 
کــرد و کلًا پروژه عوض شــد و بازیگران 
هم تغییر کردند. یک ســریال دیگر هم با 
عنوان »محرمانــه« و یک مجموعه دیگر 
که متاسفانه نامش در ذهنم نیست دچار 
همین اتفاق شــد و همه بازیگران تغییر 
کردند و ما با وجودی که قرارداد داشــتیم 

خانه نشین شدیم!
آقاجانی ســپس به این پرسش که چه 
پیشــنهادی به شخص رئیس صداوسیما 
یا مدیــران دیگر ســازمان، جهت بهبود 
شــرایط دارد؟ اینگونه پاسخ داد: راستش 
همه چیز برهــم ریخته و مــن هنرمند 
نمی دانم برای ســاختن ایــن همه برهم 
ریختگی چه پیشنهادی باید بدهم. بدون 
تعارف بگوییم تــا الان، اغلب کارهایی که 
در صداوسیما انجام شــده خیلی به نفع 
درســت شــدن اوضاع نبوده و در همان 
بــدو امر، ۱۵ پروژه تعطیل شــد که البته 
دوســتان خودشان تکذیب می کنند ولی 

واقعیت دارد.
وی همچنیــن بــه سیاســت های 
جدید صداوســیما مبنی بر بازگرداندن 
هنرمندانی که به حاشیه کشیده شده اند، 
اشــاره کرد و در عین حال گفت: در یکی 
دیگر از برنامه های جدیــد، عنوان کرده 
اند هنرمندانی که دیگــر با تلویزیون کار 
نمــی کنند را برمی گردانیــم؛ اما با کدام 

بودجه؟! عده زیادی از هنرمندان به سمت 
شــبکه نمایش خانگی و سینما رفته اند، 
چطور می خواهند آنهــا را با بودجه های 
کم برگرداننــد؟ وقتی هنوز پیشــنهاد 
دستمزد ۱۰ سال پیش را به من هنرمند 

پیشکسوت می دهند!
فیلمنامه های فرمایشی، معضل 

اصلی تلویزیون است
بازیگــر مجموعه های »ســتایش ۲و 
۳«، »دردسرهای عظیم«، »زمانه« و »تا 
ثریا« در بخشــی دیگر از صحبت هایش 
در پاســخ به اینکه فکر می کند بزرگترین 
معضل این روزهای ســازمان صداوسیما 
چیســت؟ تاکید کرد: بزرگترین معضل، 
فیلمنامه های فرمایشی است. اگر دست 
فیلمنامه نویســان برای نوشتن باز باشد و 
به سلیقه خودشان قصه های فانتزی وارد 
جریان کنند، مشــکل حل می شــود. اما 
آنقدر خط های قرمز و آبی و بنفش داریم 
که اولا هیچ نویسنده ای حاضر به نوشتن 
نیســت و بعد هم که می نویسد فیلمنامه 
اش، قلــع و قمع می شــود و حتی گاهی 
به نویســندگان گفته می شود شخصیت 
اصلی داستانشان را حذف کنند! چرا باید 
این اتفــاق بیفتد؟ این اتفاقات اصلا خوب 
نیست.این هنرمند درباره اینکه چقدر بر 
احترام به پیشکســوتان تاکید دارد و فکر 
می کند این امر چقدر از سمت تلویزیون 
جدی گرفته می شــود؟ خاطرنشان کرد: 
مــن بارها گفته ام نه تنهــا در تلویزیون و 
ســینما بلکه کلا کار تصویر ی متاسفانه 
سال هاســت که رابطه ای شــده است و 
زمانی هم که رابطه وجود داشــته باشــد 
کارایی بازیگران دیده نمی شود؛ بنابراین 
این روابط اســت که تعیین کننده است. 
سالیان سال است که این روابط در سینما 
و تلویزیون حاکم اســت و گویا یک اتفاق 
ثبت شــده اســت. این قضیه بــه قدری 
آشــکار اســت که دیگر قابل لاپوشــانی 
نیســت، بنابراین امثال من پیشکسوت 
هم در پشت و پســله ها هستیم و اگر در 
روابط، کسی را برای ایفای نقش های سن 
ما نداشــته باشــند، مثلًا می گویند صفا 

آقاجانی هم باشد!
آقاجانی در تکمیل همین بحث تصریح 
کرد: من بازیگر نه الان که سن و سالم بالا 
رفته، بلکه همیشــه به عنــوان مثال اگر 
خیلی کار کرده باشــم، شاید سالی یک یا 
دو سریال باشد و این طور نبوده که سالی 
۵ الی ۶ سریال داشــته باشم. به نظرم در 

همان تعداد محدود ســریال هایی هم که 
بودم خوشبختانه از دید مردم خوب بودم. 
خیلــی از هنرمندان ما بــه خاطر همین 
روابط، خانه نشین شده اند که تعدادشان 
هم کم نیســت. بسیار آدم های نامی، توانا 
و از هنرمندان یکتا و بی نظیری هستند که 
مدت هاست به خاطر همین فیلمنامه های 
ضعیف، ارتباطات قبیله ای و دستمزدهای 
بسیار پایین خانه نشین شده اند. در چنین 
شــرایطی پس بهتر اســت آدم در خانه 
بماند، خصوصا در این شــرایط کرونایی 
که جانمان را کف دســتمان می گیریم تا 
یک لقمه نان در بیاوریم، آن هم قیمت ۱۰ 

سال پیش را به ما می دهند.
نقشم در »مستوران« كشته شد

وی در ادامه به حضورش در ســریال 
تاریخی »مستوران« اشاره کرد و توضیح 
داد: »مستوران« یک کار فانتزی قدیمی 
اســت که قصه های قدیــم را روایت می 
کند. بــه نظــرم کار خوبی اســت و من 

راضی بودم. در ایــن مجموعه نقش عمه 
حمیدرضا آذرنگ را ایفا می کنم که همان 
اوایل داســتان کشته می شود و من وقتی 
فیلمنامــه را خواندم فکر کردم نقشــم با 
کشته شدن تمام می شود اما بعدها تماس 
گرفتند و گفتند نقش ادامــه دارد و قرار 
است به شــکل روح حضور داشته باشم. 
نقشــم در »مستوران« تقریبا تمام شده و 
بخش خیلی کوتاهی باقی مانده است. در 
کل تجربه خوبی بود اما با وجود اینکه این 
هم پروژه عظیمی است، بازهم اواسط کار 
با تغییر کارگردان مواجه شد. من نمی دانم 
این چه مدلی اســت که جدیداً باب شده 
که کارگردان را وسط کار تغییر می دهند؟ 
امیدوارم اینگونه کارهــا در نهایت خوب 

جمع و جور شوند.
صفــا آقاجانی در پایــان گفت: به غیر 
از »مســتوران« پیشنهاد دیگری از سوی 
تلویزیون نداشتم و فعلا در منزل استراحت 
می کنم. امیــدوارم خبرهای خوب برای 
همه باشــد. شخصا به عنوان یک هنرمند 
یک آب باریکه در زندگی ام دارم و ناامنی 
برایم وجود ندارد اما متاســفانه خیلی از 
هنرمندان تنها منبع درآمدشــان همین 
بازیگری اســت اما خانه نشین شده اند که 
این اتفاق به ضررشــان است؛ به خصوص 
در ایام کرونا که این اتفاق بیشــتر به آنها 
ضربه زده است. امیدوارم اتفاقات خوبی در 

آینده رخ بدهد.
صفــا آقاجانی، هنرمند پیشکســوت 
کشــورمان زاده ۱۳۳۵ ارومیــه اســت. 
»آئینه«، »ســی امین روز«، »زمانه«، »تا 
ثریا«، »همه چیز آنجاست«، »دردسرهای 
عظیم«، »قرعه«، »پرســتاران«، »ترور 
خاموش« و ... از مجموعه تلویزیونی هایی 
اســت که این بازیگــر در آنها ایفای نقش 

کرده است.

۱۵ سريال را خواباندند و ما خانه نشین شديم!
صفا آقاجاني:

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی
 و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی قائم شهر

نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب 
1390/09/20، املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی 
قائم شهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع 

عموم به شرح ذیل آگهی می گردد.
املام متقاضیان واقع در قریه واسکس39اصلی بخش 16

427/474 فرعی به نام خانم فاطمه صالحی واسکسی نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک 
قطعه زمین که در آن احداث بنا شده است که 19.125سیر از کل عرصه وقف می باشد به مساحت 
710.13مترمربع قسمتی از پلاک 427فرعی از 39 اصلی بخش 16 خریداری مع الواسطه از آقای 

حشمت اله اسماعیلی مالک رسمی.
427/474 فرعی به نام خانم فهمیه صالحی واسکسی نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک 
قطعه زمین که در آن احداث بنا شده است که 19.125سیر از کل عرصه وقف می باشد به مساحت 
710.13مترمربع قسمتی از پلاک 427فرعی از 39 اصلی بخش 16 خریداری مع الواسطه از آقای 

حشمت اله اسماعیلی مالک رسمی.
لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و ماده 
13- آیین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در 
شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض 
داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی در روستاها از طریق الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود 
را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره 
ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در 
صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به  صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه 
متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده 13 آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا 
اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشده، واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود، 
مراتب را در اولین آگهی نوبتی تحدید حدود به صورت همزمان باطلاع عمومی می رساند و نسبت به 
املاک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود، واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی 

منتشر می نماید.
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/11/02 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/11/16

رحمت سلمانی قادیکلائی- رئیس ثبت اسناد و املاک قائم شهر

شناسه آگهی: 1263807

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی
 و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر

نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مصوب 20/9/1390 املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در 
واحد ثبتی نوشهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلا معارض آنان محرز و رای لازم صادر 

گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد.
املاک متقاضیان واقع در قریه پی کلا پلاک 2 اصلی بخش 4 قشلاقی

430 فرعی آقا/ خانم رضا دانش ثانی اخلاق فرزند حسن نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 320.80 متر مربع خریداری بدون واسطه با واسطه از 

حسن سلمانی.
لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
و ماده 13 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه 
محلی اکثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار آگهی، رای هیات الصاق تا 
در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین 
آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع 
ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت 
به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت 
محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و 
در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به 
دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور 
سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده 13 آئین نامه 
مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهار نامه ثبتی پذیرفته نشده، واحد ثبتی با رای 
هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود، مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید 
حدود به صورت همزمان باطلاع عموم می رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد 
سابقه تحدید حدود، واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید.

.تاریخ انتشار نوبت اول : 1400/11/02 
تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/11/16

صفر رضوانی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

شناسه آگهی : 1260983

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبت اراضی
 و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان مازندران
نظر به دستور مواد 1و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
مصوب 1390/09/20 املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در 
واحد ثبتی نوشهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر 

گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد:
املاک متقاضیان واقع در قریه انارو پلاک 2 اصلی بخش 3 قشلاقی

1153 فرعی آقا / خانم وحید هوشمند، فرزند علی اکبر نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 218.95 متر مربع خریداری بدون واسطه / با واسطه از حبیب 

یعقوبی
لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند 
رسمی و ماده 13- آیین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه 
محلی و کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص 
ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی در روستاها از 
طریق الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید 
اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که 
در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض 
در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه 
نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه 
متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده 13 آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی 
که قبلا اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشده، واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی 
تحدید حدود، مراتب را در اولین آگهی نوبتی تحدید حدود به صورت همزمان باطلاع عمومی 
می رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود، واحد ثبتی آگهی 

تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1400/10/18 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/11/02

صفر رضوانی- سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

شناسه آگهی: 1254656

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره 9013 تاریخ 1400/09/08 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
نورالله  فرزند  الله عسکری  فضل  آقای  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات  بهشهر 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۲۰٫۲۵ متر مربع که قسمتی 
از پلاک 107 فرعی از 31اصلی به شماره کلاسه 1399/684 واقع در اراضی فراش 
محله بخش 17 ثبت بهشهر محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 14 روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است 
 در صورت انقضاء مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر

 خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :1400/11/02
تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/11/16

محمد مهدی قلیان - سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک بهشهر

شناسه آگهی : 1261299

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور /آگهی مزایده
آگهی مزایده اموال غیرمنقول پرونده اجرائی کلاسه 9700248 و 9700249 و 9700250 و 9700251 و 9700252*

باستناد اسناد رهنی شماره های 36991 مورخ 83/12/27 و 38491 مورخ 83/12/27 و 53190 مورخ 89/11/20 و 56617 مورخ 
90/12/25 و 62551 مورخ 92/10/17 همگی تنظیمی دفترخانه 75 بابلسر، له: بانک کشاورزی مرکزی بابلسر به آدرس: بابلسر 
علیه: اتحادیه شرکت های ماهیگیران استان مازندران با نمایندگی آقای حسین قدیری بایع کلائی و آقای محمد رضوی آقای سلمان 
حمیدی تبار همگی به آدرس بابلسر، خیابان شریعتی روبه روی شیلات مازندران که به علت عدم ایفای تعهدات سند رهنی فوق از 
ناحیه مدیون، از طریق دفتر اسناد رسمی 75 بابلسر منتهی به صدور اجرائیه گردیده، سپس پرونده اجرائی تحت کلاسه های فوق در 
واحد اجرای اسناد رسمی بابلسر تشکیل شده، لذا اجرائیه صادره در تاریخ 97/8/26 توسط اجرای اسناد رسمی بابلسر به مدیون 
ابلاغ گردید چون نامبرده در فرجه قانونی نسبت به پرداخت بدهی خود اقدامی ننموده، پس از طی مراحل عملیات اجرائی بستانکار 
درخواست آگهی مزایده اموال غیر منقول را نموده است و آن عبارتند از، الف: ششدانگ عرصه و اعیان پلاک 9043 فرعی از 1352 
فرعی از یک اصلی بخش 12 بابلسر به مساحت 292/2 متر مربع با حدود شمالا به طول 24/50 متر پی است به پی پلاک 9042 
فرعی شرقا به طول های 6/20 متر و 7/15متر دیواریست به حریم خیابان درب ورودی در اینحد می باشد جنوبا به طول 24/45متر 
پی است به پی پلاک باقیمانده 1350فرعی و غربا به طول 10/35 متر به دیوار پلاک 1604فرعی، ب: ششدانگ عرصه و اعیان یک 
قطعه زمین نوع ملک طلق به پلاک باقیمانده 1350 فرعی از یک اصلی بخش 12 بابلسر تبدیل شده است با مالکیت شرکت تعاونی 
ماهیگیران پره با شماره مستند مالکیت 16661مورخ 70/07/06 در صفحه 232دفتر املاک جلد 45ذیل شماره 8246 ثبت گردیده 
است باحدود شمالا به طول 24/45 متر پی است به پلاک 9043 فرعی شرقا به طول 13/35متر دیواریست به حریم خیابان درب 
ورودی در این حد می باشد جنوبا به طول 23/30متر به دیوار پلاک باقیمانده یک اصلی غربا به طول 11/95متر به دیوار پلاک 1604 
فرعی مطابق گزارش ارزیابی هیئت کارشناسان سه نفره کارشناسان رسمی دادگستری منتخب وضعیت وجود پلاک مورد وثیقه فوق 

به شرح ذیل ارزیابی و برآورد قیمت گردید.
ملک تعرفه شده به آدرس: بابلسر، خیابان شریعتی روبه روی بانک کشاورزی می باشد برابر اعلام کارشناسان رسمی هیئت سه 
نفره در طبیعت، پلاک ثبتی 9043فرعی از 1350 فرعی از یک اصلی بخش 12 بابلسر با پلاک ثبتی 24298 فرعی از یک اصلی 
بخش 12 بابلسر تجمیع گردیده و در آن ساختمانی در یک طبقه روی همکف احداث است به طوریکه پلاک 9043 در قسمت 
شمالی و پلاک 24298 در قسمت جنوبی آن قرار دارد ساختمان یک طبقه روی همکف احداثی در این دو پلاک تجمیعی دارای 
پروانه ساختمانی شماره 345/4 مورخ 71/01/10 و این کمیسیون ماده صد شهرداری بابلسر به شماره 3712/2 مورخ 72/02/25 
است این ساختمان دارای اسکلت فلزی و سقف طاق ضربی بوده به طوری که مطابق مندرجات پرونده شهرداری متراژ کل بناهای 
احداثی به میزان 963/5 متر مربع شامل همکف با نوع استفاده انباری و پارکینگ و غیره به مساحت 320/20متر مربع و قسمت 
تجاری نیز به مساحت 189/30متر مربع، نیم طبقه تجاری به مساحت 83 متر مربع و طبقه اول هم با نوع کاربری مسکونی به 
مساحت 371 متر مربع می باشد که با توجه به مساحت های برابر پلاک های 24298 فرعی از یک اصلی و 9043فرعی از یک اصلی 
میزان اعیانی های احداثی در هر قسمت تقریبا به صورت برابر با هم در هر عرصه می باشد طبقه همکف شامل واحدهای تجاری: 
مشاور املاک )دودهنه(-سوپرمارکت )یک دهنه(-برنج و ترشی فروشی)یک دهنه( و سرویس وسایل برقی )یک دهنه( می باشد که 
در اختیار مستاجرین عادی بوده است ساختمان یک طبقه روی همکف دارای سقف شیروانی، نمای اصلی سنگ است به طوری که 
طبقه اول شامل چند اتاق، راهرو، سرویس بهداشتی آشپزخانه، نمازخانه بوده که هم اکنون از آن به عنوان ساختمان اداری شرکت 
تعاونی ماهیگیران پره استانی مازندران استفاده می شود این ملک دارای امتیازات و انشعابات آب و برق سه فاز و گاز )2کنتور 
است( که پس از بررسی به عمل آمده در محل و منطقه و با عنایت به موارد فوق الذکر و همچنین نظر به موقعیت مکانی منطقه 
جغرافیایی، نحوه استقرار و کمیت و کیفیت مکانی و لحاظ نمودن جمیع جهات و با عنایت به توضیحات فوق الذکر و طرف نظر از 
دیون احتمالی به اشخاص حقیقی و حقوقی باستحضار می رساند که با توجه به تجمیع دو پلاک ثبتی 9043 فرعی از یک اصلی 
و باقیمانده 24298 فرعی از یک اصلی و احداث بنای مسکونی یک طبقه روی همکف در آن لذا انجام مزایده به صورت تجمیعی 
و یکپارچه برای دو پلاک موصوف اجتناب ناپذیر می باشد بنابراین در حال حاضر برای ششدانگ عرصه و اعیان  ها و مستحدثات 
و تجاری همکف مالکیت و سرقفلی )برابر اعلام هیئت کارشناسان منتخب در تاریخ 1400/9/20 سرقفلی مغازه ها در اختیار 
مالک پلاک های مورد وثیقه ارزیابی می باشد( و کلیه حقوق متصوره و متعلقه و امتیازات منصوبه، الف: برای ششدانگ عرصه و 
اعیان پلاک 9043 فرعی از 1350 فری از یک اصلی بخش 12 بابلسر به مبلغ 155/735/000/000 ریال )یکصد و پنجاه و پنج 
میلیارد و هفتصد و سی و پنج میلیون ریال( و ب: برای ششدانگ عرصه و اعیان پلاک ثبتی 24298 فرعی از یک اصلی بخش 
12 بابلسر به مبلغ 155/735/000/000ریال )یکصد و پنجاه و پنج میلیارد و هفتصد و سی و پنج میلیون ریال( توسط هیئت 
سه نفره کارشناسان رسمی دادگستری تعیین قیمت گردیده چون ارزیابی انجام شده فوق توسط کارشناسان هیئت سه نفره بوده 
و برابر مقررات اجرایی ارزیابی هیئت سه نفره نیاز به اخطاریه ارزیابی به طرفین ندارد و به منزله ارزیابی به قطعیت رسیده تلقی 
می گردد. شرکت در جلسه مزایده منوط به پرداخت 10درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت با اخذ شناسه واریز 
و حضور خریدار نماینده قانونی او در جلسه مزایده است بنابراین و یا خریداران می بایست تا قبل از شروع وقت مزایده اصل فیش 
واریزی مبلغ ودیعه 10درصد به نام خود )واریزی به شناسه اعلامی( به همراه درخواست کتبی خود به واحد اجرا تسلیم نمایند 
ضمنا برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت 5 روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید 
در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده واریز نکند مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه 
واریز خواهد شد در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد مزایده از ساعت 9 صبح الی 12 
ظهر روز دوشنبه مورخ 1400/11/18 در محل اداره ثبت اسناد و املاک بابلسر برگزار می شود، فروش نقدی است و مزایده از 
مبلغ ارزیابی شده فوق شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی از طریق خریداران فروخته می شود. چنانچه روز تعیین شده مزایده 
به تعطیلی رسمی مصادف شود جلسه مزایده به روز بعد از تعطیلی موکول می شود. هزینه های انجام شده ماده 40 آیین نامه مفاد 
اجرای اسناد رسمی و همچنین بدهی های احتمالی موضوع بند 6 ماده 121 آیین نامه مفاد اجرای اسناد رسمی و نیز هزینه های 
نقل و انتقال به عهده برنده مزایده خواهد بود. این آگهی مطابق ماده 122 آیین نامه مفاد اجرای اسناد رسمی فقط در یک نوبت 
علاوه بر انتشار آگهی الصاقی در یک روزنامه های محلی کثیرالانتشار منتشر می شود ضمنا برابر نامه شماره 03/504/6331 مورخ 

1400/10/18 بانک بستانکار پلاک های مورد وثیقه فاقد بیمه می باشد. 
تاریخ انتشار مورخ: 1400/11/02

حبیبی مدیرواحد اجرای اسناد رسمی بابلسر

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی
 و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی قائم شهر

نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب 
1390/09/20، املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی 
قائم شهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع 

عموم به شرح ذیل آگهی می گردد.
املام متقاضیان واقع در قریه واسکس39اصلی بخش 16

427/474 فرعی به نام خانم فاطمه صالحی واسکسی نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک 
قطعه زمین که در آن احداث بنا شده است که 19.125سیر از کل عرصه وقف می باشد به مساحت 
710.13مترمربع قسمتی از پلاک 427فرعی از 39 اصلی بخش 16 خریداری مع الواسطه از آقای 

حشمت اله اسماعیلی مالک رسمی.
427/474 فرعی به نام خانم فهمیه صالحی واسکسی نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک 
قطعه زمین که در آن احداث بنا شده است که 19.125سیر از کل عرصه وقف می باشد به مساحت 
710.13مترمربع قسمتی از پلاک 427فرعی از 39 اصلی بخش 16 خریداری مع الواسطه از آقای 

حشمت اله اسماعیلی مالک رسمی.
لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و ماده 
13- آیین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در 
شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض 
داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی در روستاها از طریق الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود 
را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره 
ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در 
صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به  صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه 
متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده 13 آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا 
اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشده، واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود، 
مراتب را در اولین آگهی نوبتی تحدید حدود به صورت همزمان باطلاع عمومی می رساند و نسبت به 
املاک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود، واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی 

منتشر می نماید.
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/11/02 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/11/16

رحمت سلمانی قادیکلائی- رئیس ثبت اسناد و املاک قائم شهر

شناسه آگهی: 1263807

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی
 و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر

نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مصوب 20/9/1390 املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در 
واحد ثبتی نوشهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلا معارض آنان محرز و رای لازم صادر 

گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد.
املاک متقاضیان واقع در قریه پی کلا پلاک 2 اصلی بخش 4 قشلاقی

430 فرعی آقا/ خانم رضا دانش ثانی اخلاق فرزند حسن نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 320.80 متر مربع خریداری بدون واسطه با واسطه از 

حسن سلمانی.
لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
و ماده 13 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه 
محلی اکثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار آگهی، رای هیات الصاق تا 
در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین 
آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع 
ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت 
به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت 
محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و 
در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به 
دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور 
سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده 13 آئین نامه 
مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهار نامه ثبتی پذیرفته نشده، واحد ثبتی با رای 
هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود، مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید 
حدود به صورت همزمان باطلاع عموم می رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد 
سابقه تحدید حدود، واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید.

.تاریخ انتشار نوبت اول : 1400/11/02 
تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/11/16

صفر رضوانی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

شناسه آگهی : 1260983

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبت اراضی
 و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان مازندران
نظر به دستور مواد 1و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
مصوب 1390/09/20 املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در 
واحد ثبتی نوشهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر 

گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد:
املاک متقاضیان واقع در قریه انارو پلاک 2 اصلی بخش 3 قشلاقی

1153 فرعی آقا / خانم وحید هوشمند، فرزند علی اکبر نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 218.95 متر مربع خریداری بدون واسطه / با واسطه از حبیب 

یعقوبی
لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند 
رسمی و ماده 13- آیین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه 
محلی و کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص 
ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی در روستاها از 
طریق الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید 
اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که 
در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض 
در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه 
نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه 
متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده 13 آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی 
که قبلا اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشده، واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی 
تحدید حدود، مراتب را در اولین آگهی نوبتی تحدید حدود به صورت همزمان باطلاع عمومی 
می رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود، واحد ثبتی آگهی 

تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1400/10/18 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/11/02

صفر رضوانی- سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

شناسه آگهی: 1254656

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره 9013 تاریخ 1400/09/08 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
نورالله  فرزند  الله عسکری  فضل  آقای  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات  بهشهر 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۲۰٫۲۵ متر مربع که قسمتی 
از پلاک 107 فرعی از 31اصلی به شماره کلاسه 1399/684 واقع در اراضی فراش 
محله بخش 17 ثبت بهشهر محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 14 روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است 
 در صورت انقضاء مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر

 خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :1400/11/02
تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/11/16

محمد مهدی قلیان - سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک بهشهر

شناسه آگهی : 1261299

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور /آگهی مزایده
آگهی مزایده اموال غیرمنقول پرونده اجرائی کلاسه 9700248 و 9700249 و 9700250 و 9700251 و 9700252*

باستناد اسناد رهنی شماره های 36991 مورخ 83/12/27 و 38491 مورخ 83/12/27 و 53190 مورخ 89/11/20 و 56617 مورخ 
90/12/25 و 62551 مورخ 92/10/17 همگی تنظیمی دفترخانه 75 بابلسر، له: بانک کشاورزی مرکزی بابلسر به آدرس: بابلسر 
علیه: اتحادیه شرکت های ماهیگیران استان مازندران با نمایندگی آقای حسین قدیری بایع کلائی و آقای محمد رضوی آقای سلمان 
حمیدی تبار همگی به آدرس بابلسر، خیابان شریعتی روبه روی شیلات مازندران که به علت عدم ایفای تعهدات سند رهنی فوق از 
ناحیه مدیون، از طریق دفتر اسناد رسمی 75 بابلسر منتهی به صدور اجرائیه گردیده، سپس پرونده اجرائی تحت کلاسه های فوق در 
واحد اجرای اسناد رسمی بابلسر تشکیل شده، لذا اجرائیه صادره در تاریخ 97/8/26 توسط اجرای اسناد رسمی بابلسر به مدیون 
ابلاغ گردید چون نامبرده در فرجه قانونی نسبت به پرداخت بدهی خود اقدامی ننموده، پس از طی مراحل عملیات اجرائی بستانکار 
درخواست آگهی مزایده اموال غیر منقول را نموده است و آن عبارتند از، الف: ششدانگ عرصه و اعیان پلاک 9043 فرعی از 1352 
فرعی از یک اصلی بخش 12 بابلسر به مساحت 292/2 متر مربع با حدود شمالا به طول 24/50 متر پی است به پی پلاک 9042 
فرعی شرقا به طول های 6/20 متر و 7/15متر دیواریست به حریم خیابان درب ورودی در اینحد می باشد جنوبا به طول 24/45متر 
پی است به پی پلاک باقیمانده 1350فرعی و غربا به طول 10/35 متر به دیوار پلاک 1604فرعی، ب: ششدانگ عرصه و اعیان یک 
قطعه زمین نوع ملک طلق به پلاک باقیمانده 1350 فرعی از یک اصلی بخش 12 بابلسر تبدیل شده است با مالکیت شرکت تعاونی 
ماهیگیران پره با شماره مستند مالکیت 16661مورخ 70/07/06 در صفحه 232دفتر املاک جلد 45ذیل شماره 8246 ثبت گردیده 
است باحدود شمالا به طول 24/45 متر پی است به پلاک 9043 فرعی شرقا به طول 13/35متر دیواریست به حریم خیابان درب 
ورودی در این حد می باشد جنوبا به طول 23/30متر به دیوار پلاک باقیمانده یک اصلی غربا به طول 11/95متر به دیوار پلاک 1604 
فرعی مطابق گزارش ارزیابی هیئت کارشناسان سه نفره کارشناسان رسمی دادگستری منتخب وضعیت وجود پلاک مورد وثیقه فوق 

به شرح ذیل ارزیابی و برآورد قیمت گردید.
ملک تعرفه شده به آدرس: بابلسر، خیابان شریعتی روبه روی بانک کشاورزی می باشد برابر اعلام کارشناسان رسمی هیئت سه 
نفره در طبیعت، پلاک ثبتی 9043فرعی از 1350 فرعی از یک اصلی بخش 12 بابلسر با پلاک ثبتی 24298 فرعی از یک اصلی 
بخش 12 بابلسر تجمیع گردیده و در آن ساختمانی در یک طبقه روی همکف احداث است به طوریکه پلاک 9043 در قسمت 
شمالی و پلاک 24298 در قسمت جنوبی آن قرار دارد ساختمان یک طبقه روی همکف احداثی در این دو پلاک تجمیعی دارای 
پروانه ساختمانی شماره 345/4 مورخ 71/01/10 و این کمیسیون ماده صد شهرداری بابلسر به شماره 3712/2 مورخ 72/02/25 
است این ساختمان دارای اسکلت فلزی و سقف طاق ضربی بوده به طوری که مطابق مندرجات پرونده شهرداری متراژ کل بناهای 
احداثی به میزان 963/5 متر مربع شامل همکف با نوع استفاده انباری و پارکینگ و غیره به مساحت 320/20متر مربع و قسمت 
تجاری نیز به مساحت 189/30متر مربع، نیم طبقه تجاری به مساحت 83 متر مربع و طبقه اول هم با نوع کاربری مسکونی به 
مساحت 371 متر مربع می باشد که با توجه به مساحت های برابر پلاک های 24298 فرعی از یک اصلی و 9043فرعی از یک اصلی 
میزان اعیانی های احداثی در هر قسمت تقریبا به صورت برابر با هم در هر عرصه می باشد طبقه همکف شامل واحدهای تجاری: 
مشاور املاک )دودهنه(-سوپرمارکت )یک دهنه(-برنج و ترشی فروشی)یک دهنه( و سرویس وسایل برقی )یک دهنه( می باشد که 
در اختیار مستاجرین عادی بوده است ساختمان یک طبقه روی همکف دارای سقف شیروانی، نمای اصلی سنگ است به طوری که 
طبقه اول شامل چند اتاق، راهرو، سرویس بهداشتی آشپزخانه، نمازخانه بوده که هم اکنون از آن به عنوان ساختمان اداری شرکت 
تعاونی ماهیگیران پره استانی مازندران استفاده می شود این ملک دارای امتیازات و انشعابات آب و برق سه فاز و گاز )2کنتور 
است( که پس از بررسی به عمل آمده در محل و منطقه و با عنایت به موارد فوق الذکر و همچنین نظر به موقعیت مکانی منطقه 
جغرافیایی، نحوه استقرار و کمیت و کیفیت مکانی و لحاظ نمودن جمیع جهات و با عنایت به توضیحات فوق الذکر و طرف نظر از 
دیون احتمالی به اشخاص حقیقی و حقوقی باستحضار می رساند که با توجه به تجمیع دو پلاک ثبتی 9043 فرعی از یک اصلی 
و باقیمانده 24298 فرعی از یک اصلی و احداث بنای مسکونی یک طبقه روی همکف در آن لذا انجام مزایده به صورت تجمیعی 
و یکپارچه برای دو پلاک موصوف اجتناب ناپذیر می باشد بنابراین در حال حاضر برای ششدانگ عرصه و اعیان  ها و مستحدثات 
و تجاری همکف مالکیت و سرقفلی )برابر اعلام هیئت کارشناسان منتخب در تاریخ 1400/9/20 سرقفلی مغازه ها در اختیار 
مالک پلاک های مورد وثیقه ارزیابی می باشد( و کلیه حقوق متصوره و متعلقه و امتیازات منصوبه، الف: برای ششدانگ عرصه و 
اعیان پلاک 9043 فرعی از 1350 فری از یک اصلی بخش 12 بابلسر به مبلغ 155/735/000/000 ریال )یکصد و پنجاه و پنج 
میلیارد و هفتصد و سی و پنج میلیون ریال( و ب: برای ششدانگ عرصه و اعیان پلاک ثبتی 24298 فرعی از یک اصلی بخش 
12 بابلسر به مبلغ 155/735/000/000ریال )یکصد و پنجاه و پنج میلیارد و هفتصد و سی و پنج میلیون ریال( توسط هیئت 
سه نفره کارشناسان رسمی دادگستری تعیین قیمت گردیده چون ارزیابی انجام شده فوق توسط کارشناسان هیئت سه نفره بوده 
و برابر مقررات اجرایی ارزیابی هیئت سه نفره نیاز به اخطاریه ارزیابی به طرفین ندارد و به منزله ارزیابی به قطعیت رسیده تلقی 
می گردد. شرکت در جلسه مزایده منوط به پرداخت 10درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت با اخذ شناسه واریز 
و حضور خریدار نماینده قانونی او در جلسه مزایده است بنابراین و یا خریداران می بایست تا قبل از شروع وقت مزایده اصل فیش 
واریزی مبلغ ودیعه 10درصد به نام خود )واریزی به شناسه اعلامی( به همراه درخواست کتبی خود به واحد اجرا تسلیم نمایند 
ضمنا برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت 5 روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید 
در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده واریز نکند مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه 
واریز خواهد شد در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد مزایده از ساعت 9 صبح الی 12 
ظهر روز دوشنبه مورخ 1400/11/18 در محل اداره ثبت اسناد و املاک بابلسر برگزار می شود، فروش نقدی است و مزایده از 
مبلغ ارزیابی شده فوق شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی از طریق خریداران فروخته می شود. چنانچه روز تعیین شده مزایده 
به تعطیلی رسمی مصادف شود جلسه مزایده به روز بعد از تعطیلی موکول می شود. هزینه های انجام شده ماده 40 آیین نامه مفاد 
اجرای اسناد رسمی و همچنین بدهی های احتمالی موضوع بند 6 ماده 121 آیین نامه مفاد اجرای اسناد رسمی و نیز هزینه های 
نقل و انتقال به عهده برنده مزایده خواهد بود. این آگهی مطابق ماده 122 آیین نامه مفاد اجرای اسناد رسمی فقط در یک نوبت 
علاوه بر انتشار آگهی الصاقی در یک روزنامه های محلی کثیرالانتشار منتشر می شود ضمنا برابر نامه شماره 03/504/6331 مورخ 

1400/10/18 بانک بستانکار پلاک های مورد وثیقه فاقد بیمه می باشد. 
تاریخ انتشار مورخ: 1400/11/02

حبیبی مدیرواحد اجرای اسناد رسمی بابلسر

 با رعایت 
شیوه نامه هاي 

 بهداشتي 
در از بین رفتن کرونا 

سهیم باشیم



مذاکره اینفانتینو با بازیکنان لیگ برتری 
درباره تقویم فشرده بازیها

رئیس فیفا با نماینده بازیکنان لیگ برتری درباره تقویم فشرده 
بازیهــا مذاکره کرد. به گزارش ایســنا و به نقــل از رویترز، جیانی 
اینفانتینو رئیس فیفا روز پنجشــنبه با بازیکنان لیگ برتر از جمله 
پل پوگبا از منچســتریونایتد در مورد تغییرات در تقویم مسابقات 
بین المللی و حجم کاری بازیکنان مذاکره کرد. اینفانتینو و آرســن 
ونگر رئیس توسعه جهانی فوتبال فیفا، با اعضای اتحادیه بازیکنان، 
انجمن فوتبالیست های حرفه ای )PFA( که نماینده بازیکنان در 
همه سطوح در انگلیس هســتند، مذاکره کردند.این جلسه پس از 
آن برگزار شــد که تعدادی از بازیکنان نامه ای به اینفانتینو نوشتند 
و خواســتند در مورد حجــم کاری خود صحبت کننــد. در میان 
حاضــران، پوگبا، قهرمان جام جهانی فرانســه، خوان ماتا هافبک 
اسپانیایی منچستریونایتد و لوسی برنز و استف هوتون، ملی پوشان 
زن انگلیس، که برای منچسترسیتی بازی می کنند، حضور داشتند.

جیانی اینفانتینو گفت: البته، ما باید مراقب بازیکنان باشیم. ما می 
خواهیم از بازیکنان محافظت کنیم و برای اینکه واقعاً بدانیم نگرانی 
آنها چیست، باید مستقیماً با آنها صحبت کنیم.فیفا در حال بررسی 
تقویم مسابقات بین المللی اســت که پنجره بازی های تیم ملی و 
مســابقات مقدماتی مسابقات را مشــخص می کند.هیئت حاکمه 
جهانــی همچنین پیشــنهاد تغییر به جام جهانی دوســالانه را به 
جای فرمت فعلی برگزاری این رویداد نمایشی هر چهار سال یکبار 
- طرحی که با مخالفت شــدید در فوتبال اروپا مواجه شــده است 
- پیشــنهاد می کند. اینفانتینو گفت که این موضوع در مذاکرات 
مطرح شده است اما محور اصلی مذاکرات نبوده است. او گفت: البته 
به جام جهانی دوســالانه هم اشاره شد. دیدگاه های مختلفی وجود 
دارد، اما ما هیچ نظری در مورد اینکه آیا شــما موافق هستید یا خیر 
 را نپرســیدیم.ماهتا مولانگو، مدیر اجرایی PFA از این مذاکرات 

استقبال کرد.

ژاوی: هنوز لالیگا و لیگ اروپا را داریم
سرمربی بارسلونا ابراز امیدواری کرد تمش در ادامه فصل جبران 
مافــات کند.به گزارش ایســنا و به نقل از آس، بارســلونا و اتلتیک 
بیلبائو بامــداد جمعه در مرحله یک هشــتم نهایی کوپا دل ری به 
مصاف هم رفتند کــه این دیدار در پایــان ۱۲۰ دقیقه با نتیجه ۳ 
بر ۲ به ســود بیلبائو به پایان رسید تا این تیم به مرحله یک چهارم 
نهایی صعود کنــد.ژاوی هرناندز بازی جام حذفی را خیلی بد تمام 
کرد. نه تنها به دلیل حذف در وقت اضافه، بلکه به دلیل مصدومیت 
آنســو فاتی که به مصدومیت جدی دچار شــد.او بعد از این دیدار 
گفت: راســتش اتلتیک بازی فوق العاده ای انجام داده اســت. ما از 
هر لحاظ تلاش کرده ایم، اما آنها با شدت دفاع کرده اند، در دوئل ها 
خیلی برتر بوده اند. تلاش کرده ایم. ما قهرمان دوره قبل جام حذفی 
هستیم. روزهای سختی در راه اســت زیرا همه چیز برای ما خوب 
نیست. نتایج حاصل نمی شود، اما باید به این باور ادامه دهید. هضم 
این نتیجه برای ما هزینه دارد. این لحظات بســیار ســخت است.او 
ادامه داد: ما توانسته ایم در زمین آنها بازی کنیم و توپ را در اختیار 
داشته باشیم. باید به تمرین و کار ادامه دهید. ما باید ریکاوری کنیم 
زیرا حذف از سوپرجام و جام حذفی دو شکست سخت هستند اما ما 
هنوز لالیگا و لیگ اروپا را داریم. ما نمی توانیم بازوهایمان را پایین 

بیاوریم. برای ما روز سختی است.

حذف ارز ترجیحی و جایگاه صنایع
ادامه از صفحه اول - 

در بخش دولتی مدیران اجرایی باید با ایجاد قرارگاه فرماندهی 
اقتصادی به صورت مدام تا اجرای کامل طرح نسبت به رصد طرح و 
شــناخت و رفع نقاط قوت و ضعف آن اقدام نمایند. سرعت عمل در 
تصمیم ســازی و انعطاف اجرایی جزء ویژگی های اصلی و لاینفک 
این قرارگاه ها خواهد بود. مخاطبان نیز بایســتی با درک شــرایط 
موجود و رجحان منافع ملی بر منافع شخصی، دولت را در دستیابی 
به اهداف ملی یاری نمایند که دراینجا بحث ســرمایه ی اجتماعی 
می تواند به خوبی خود را نشــان داده و عصای دســت دولت باشد. 
حذف ارز ترجیحی کالاهای اساسی یک بحث است نحوه ی تقویت 
قدرت خریــد افراد یا خانوار و تنظیم بــازار در پی اجرای آن بحث 
دیگر؛ داشــتن اطلاعات دقیق لازمه ی برنامه ریزی مدون اســت 
اما ســوالی که دراینجا مطرح است آن است که اطلاعات اقتصادی 
موجــود دولت از مردم چقدر دقیق و به روز اســت تــا بتواند برای 
دهک های جامعه برنامه ریزی دقیق داشته باشد؟ با توجه به تغییر 
گســترده ضریب جینی و تغییرات اساسی در میزان درامد وهزینه 
ی جامعــه؛ آمار دقیق و به روز زمینه ســاز برنامه ریزی وعملیاتی 
کردن عدالت محور سیاست های اقتصادی خواهد بود. نگاهی گذرا 
به وضعیت آماری جامعه با دقت در اخبار رســانه ها و روزنامه ها در 
چند مدت اخیر در خصوص اعلام آمارهای متناقض بیان شــده با 
فاصله های فاحش در بیان  تعداد خانه های خالی توســط مراجعه 
مختلف می تواند به مثل مشــت نمونه ی خروار باشد. ارز ترجیحی 
را حذف کنیم؛ خب اول بســترآن را فراهم نماییم و سپس مبادرت 
به اجرای آن نماییم. ســفره ی مردم تاب شــوک اقتصادی بدون 
راهــکار جایگزین مطمئن و دائمی را ندارد. صنایع ما هم با کوچک 
شــدن سفره ی مردم و کاهش قدرت خرید آسیب خواهند دید و با 
تغییر ذائقه ها و اولویت بندی نیازهای مصرفی در صورت عدم توان 
صادراتی و یا حتی سازگاری با وضعیت حاکم بر بازار دچار تعطیلی 
های ناخواســته و در خوشبینانه ترین حالت، تعدیل نیرو و کاهش 
خطوط تولید و یا کاهش ظرفیت تولیدی خواهند شــد. بحث نحوه 
و میزان و قیمت تمام شده برای دستیابی به مواد اولیه، بحث حقوق 
و دستمزد و نگهداری یا اصلاح و ترمیم یا به روز رسانی دستگاه ها و 
ماشین آلات تولیدی و خدمات مرتبط با آن قابل تامل است. در آخر 
پیشــنهاد می گردد بسیار سنجیده و با برنامه ریزی مداوم و اجرای 
مســتمر و نظارت های دقیق  اقتصاد کشــور را به سوی سر منزل 

مقصود رهنمون گردیم.  

شکوه یک کهکشان از نگاه هابل

ناســا اخیرا تصویری جذاب از خوشــه های ستاره ای که توسط 
تلســکوپ فضایی هابل به ثبت رسیده است را منتشر کرد و نوشت: 

آیا نقاط آبی-سفید رنگ را مشاهده می کنید؟
به گزارش ایســنا، ناســا با انتشار این تصویر نوشــت: آیا نقاط 
آبی-ســفید رنگ را می بینید؟ آنها ستاره نیستند؛ آنها خوشه های 
ستاره ای هســتند و این تصویر که توسط تلسکوپ فضایی هابل به 
ثبت رسیده است، تصویری از کهکشــان Arp ۲۲۰ است که این 
کهکشان دارای خوشــه های ستاره ای بسیار است و در فاصله ۲۵۰ 

میلیون سال نوری از ما قرار دارد.
خوشه ســتاره ای مجموعه ای از ستارگانند که با نیروی گرانشی 
دوجانبه به یکدیگر پیوســته اند. ســتارگان هر خوشه، هم زمان و 
از یک ابر غبار و گاز زاده شــده اند و بنابراین ســن و ترکیب شــان 
مشابه است، ولی نوع این ســتارگان متفاوت است، چون جرم های 

متفاوتی دارند. چرخه حیاتی ستاره را جرم آن تعیین می کند.
به نظر می رســد که Arp ۲۲۰ یک کهکشــان منفرد و عجیب 
اســت، اما در واقع نمونه ای نزدیک از پیامدهــای برخورد بین دو 
کهکشــان مارپیچی اســت. این برخورد که حــدود ۷۰۰ میلیون 
ســال پیش رخ داد، منجر به ایجاد ۲۰۰ خوشه ستاره ای عظیم در 

منطقه ای پر از گرد و غبار به وسعت حدود ۵۰۰۰ سال نوری شد.
هابل پروژه ی مشترک ناســا و آژانس  فضایی اروپا و کانادا است 
و بیش از ســه دهه به رصد فضا پرداخته اســت. این تلسکوپ بیش 
از ۱.۵ میلیــون رصد انجــام داده و بیش از ۱8 هــزار مقاله علمی 
براســاس داده های آن منتشر شده است. هابل با سرعت ۲۷ هزار و 
۳۰۰ کیلومتر بر ساعت مدار زمین را دور می زند و در فاصله ی ۵۴۷ 
کیلومتری زمین قرار دارد. این تلســکوپ در ماه آوریل سال ۱۹۹۰ 
از پایگاه فضایی کندی در فلوریدا به فضا ارســال شد. هابل یکی از 

بزرگترین و پرکاربردترین تلسکوپ ها به شمار می آید.
۲۵ دسامبر ۲۰۲۱ ناسا تلســکوپ قدرتمند دیگری موسوم به 
جیمز وب که اغلب به عنوان جانشــین هابل از آن یاد می شــود را 
پرتاب کرد. وب اغلب به عنوان جانشــین یا جایگزین هابل توصیف 
می شــود، اما به رغم تعداد انگشــت شماری مشــکل در طول این 
سال ها، ابزارهای علمی هابل همچنان قوی هستند. نمی توان گفت 
وب جایگزین هابل خواهد شد، چرا که هابل همچنان در حال رصد 
کیهان است و ناســا امیدوار است تا چند سال دیگر، احتمالا تا دهه 

۲۰۳۰ نیز بتواند از آن استفاده کند.

دانش بنیان ها پایه اصلی توسعه اشتغال و 
دانش در کشور هستند

معاون علمی و فناوری رییس جمهوری با حضور در نمایشــگاه 
ایران ژئو از آخرین دســتاوردهای دانش بنیانی بازدید و بر استفاده 
از توانمندی این شــرکت ها برای توسعه فناوری و نوآوری در کشور 
تاکید کرد.به گزارش ایسنا، ســورنا ستاری معاون علمی و فناوری 
رییس جمهوری در بازدید از این نمایشــگاه بین المللی، با اشــاره 
بــه ضرورت هم افزایــی همه نهادهای مرتبط با حــوزه ژئوماتیک 
در کشــور، گفت: چند ســالی اســت که نهادهایی چون سازمان 
جغرافیایی نیروهای مســلح و دیگر ســازمان های دولتی اهتمام 
ویژه ای به اســتفاده از ظرفیت شــرکت های دانش بنیان دارند که 

باید از آنها تشکر کنیم.
ستاری ادامه داد: توسعه امروز کشور در همه حوزه های فناورانه 
در گرو استفاده از توانمندی شرکت  های دانش بنیان و خلاق است. 
این کار ایران را در مســیر توســعه یافتگی قــرار می دهد و تنها راه 
برون رفت کشور از مشکلات اســت.رییس بنیاد ملی نخبگان، این 
شــرکت ها را اصلی ترین عامل تحقق نوآوری در صنایع دانســت و 
بیان کرد: بایــد از توان نخبگان برای این کار اســتفاده کنیم. آنها 
می توانند به توســعه اشــتغال و دانش در کشور کمک کنند. امروز 
تعــداد شــرکت های دانش بنیان در کشــور رو به افزایش اســت 
و محققــان و پژوهشــگران زیادی در کشــور فعالیــت می کنند.  
ستاری معتقد است که طی چند ســال اخیر اقدامات و تلاش های 
شــرکت های دانش بنیان تاثیر بی نظیری در توســعه علمی کشور 
داشــته اند و دســتاوردهای آنها همه را حیرت زده کرده اســت. 
 بایــد تلاش کنیم از این ظرفیت ملی برای توســعه همه حوزه های 

فناورانه بهره ببریم.

خبرخبر
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بهــزاد فراهانی با بیــان این که خود را 
فرزند رادیو می داند، می گوید: از روستا به 
این شــوق و علاقه به تهران آمدم که می  
خواســتم بدانم چه کســانی در رادیو کار 
می کنند و می خواســتم متوجه شوم که 
برنامه های رادیو چگونه ســاخته می شود 
و همیــن پیگیری ها باعث شــد تا در ۱۶ 
سالگی برای اولین بار به استودیو رادیو برم. 
به گزارش روابط عمومی موزه ســینمای 
ایران، موزه سینمای ایران در ادامه انتشار 
سلسله نشست های تاریخ شفاهی خود به 
مناســبت زادروز »بهزاد فراهانی« بازیگر 
پیشکســوت ســینما، تئاتر و تلویزیون 
بخش هایی از گفت وگوی تاریخ شــفاهی 
این هنرمند را منتشــر کرده است که در 

ادامه می خوانید:
بهــزاد فراهانی با بیــان اینکه دهقان 
زاده ای اهــل فراهــان اســت، گفــت: 
تحصیلاتم را در یکی از دانشکده های مهم 
فرانسه به پایان رساندم و همچنین شاگرد 
اساتیدی همچون شــاهین سرکیسیان، 
عبــاس جوانمــرد بــودم.او با اشــاره به 
اینکه علاقه شــخصی اش به کارگردانی 
، نویســندگی و بازیگــری اســت، ادامه 
داد: هشت ســاله بودم که از مکتب خانه 
روســتایمان برای تحصیل به تهران آمدم 
و با کسانی آشنا شــدم که تئاتر را دوست 
داشــتند.  فراهان ۳۶۰ روستا دارد و اغلب 
ساکنان آنجا باسواد هستند و روستایی به 
نام واشقان دارد که من حدود یک سال در 
آنجا معلم بودم. در این روســتا تا دختران 
خط خوش یاد نگیرند حق ازدواج ندارند.

فراهانی خاطرنشــان کرد:  مادرم شاعر و 
پدرم دهقان بود و در تعزیه شهادت خوانی 
می کرد و در تعزیه به جای حضرت عباس 
)ع( صحبت می کرد و همه تماشــاگران 

تحــت تاثیر قرار می گرفتنــد زیرا کارش 
بسیار حماســی بود.او با اشاره به اینکه در 
منزل دایی خود در تهران زندگی می کرد 
و درس می خواند گفت: یادم می آید در آن 
زمان دوســتانم در کوچه از سینما و فیلم 
صحبت می کردند و مــن از خاله ام تقاضا 
کردم که ســفارش من را به دایی ام کند تا 
اجازه بدهد به سینما بروم. در شرق تهران 
سه سینما به نام های ســینما ژاله، مراد، 
سیروانا وجود داشت و اولین حضور من در 
ســینما و برخوردم با فیلم در این سالن ها 
همراه با بهــت و حیرت بود اما وقتی برای 
اولین بار به ســینما رفتم بسیار خوشحال 
شــدم.فراهانی با اشــاره به علاقه خود به 
رادیو نیز گفت: من خــودم را فرزند رادیو 
می دانم. از روســتا به این شوق و علاقه به 
تهــران آمدم که می  خواســتم بدانم چه 
کسانی در رادیو کار می کنند و می خواستم 
متوجه شــوم که برنامه های رادیو چگونه 
ساخته می شود و همین پیگیری ها باعث 
شــد تا در ۱۶ ســالگی برای اولین بار به 
استودیو رادیو برم و در ۱۷ سالگی به عنوان 

یکــی از اولین جوان هــا در نمایش های 
داستان شــب حضور پیدا کردم.  زمانیکه 
من در رادیو فعالیت داشتم، داستان شب 
تنها ســرگرمی جدی مردم در رادیو بود. 
در ۲۰ ســالگی توانستم کارگردان شوم و 
در ۲۲ سالگی توانستم زیباترین داستان 
شب رادیو را به کمک ابراهیم مکی و اصفر 
شرفی بنویسم ، اجرا کنم و برای آن جایزه 
بگیرم. فراهانی با اشاره به اینکه از کودکی 
تعزیه خوان بوده است، گفت: من از شش 
ســالگی به اصطلاح بچه خوان تعزیه های 
پدرم بودم. پدرم شــهادت خوان بود و من 
پسر حر را خواندم و حتی علی اکبرخوانی 
نیز کردم.او بیــان کرد: رادیــو برای من 
بهترین پیک بود زیرا صدایم را به خانواده، 

دوستان و مردم می رساند.
فراهانــی در ادامــه با اشــاره به نقش 
همســرش در زندگــی و فعالیت هــای 
شغلی اش گفت: همســرم از من خواست 
تا تحصیلاتم را تکمیــل کنم  و من بعد از 
کسب دیپلم و قبول شــدن در دانشگاه با 
او ازدواج کردم.او با اشــاره به اینکه سعی 

کرده است به فرزندان و اعضاء خانواده اش 
اجازه بدهد تا همیشه نظرات خود را آزادانه 
بیان کنند، گفت: هیــچ وقت به فرزندانم 
نگفتم که چه شــغلی را انتخاب کنند اما 
طبیعی است که رفت و آمد شخصیت های 
فرهنگی هنری مانند اســتاد مشایخی، 
آریان پور، کســرایی و... به منزل ما بر نوع 
نگاه آن ها بی تاثیر نبوده اســت. به همین 
دلیــل فرزندانــم از دوران کودکی دائم با 
کتاب، موسیقی و نقاشــی آشنا و عجین 
بودند و اگــر امروز نیز فعالیــت هنری را 
پیشــه خود قرار دادند، انتخاب خودشان 
بوده اســت. البته من مخالف بازیگر شدن 
گلشیفته بودم و دوست نداشتم به سمت 
بازیگری برود. آذرخش عاشق موسیقی و 
نقاشی بود. اما هرگز مخالفت جدی نکردم 
که آن ها به دنبال علایقشان نروند و تلاش 
کردم تا نیازهای آنها را بر اساس علایقشان 
فراهم کنــم. مثــلا، در دوره ای با وجود 

تنگدستی برای شقایق پیانو تهیه کردیم.
فراهانی با توصیه به جوانان برای حضور 
درســت در عرصه هنر ، گفت: هر فردی از 
من راهنمایی می خواهــد به او می گویم 
بهتریــن راه ورود بــه هنــر تحصیلات و 

دانشگاه است.
اودر پایان افزود: مــن نمی دانم پیری 
یعنی چه فقط می دانم که ســعی کرده ام 
در طــول این ســال ها کــودک درونم را 
زنده نگه دارم و امــروز همچنان خودم را 
اهل شــوخی می دانم. من معتقدم که اگر 
برای مردم کار کنیم مجبوریم که جلوی 
مردم مانند چشــمه های زلال آبادی مان 
صادق باشــیم. اگر مردم این نگاه مهربان 
را به ما هنرمندان نداشتند و اگر فداکاری، 
گذشت و بزرگواری را نسبت به ما نداشتند 

ما هیچ نبودیم.

 درمان درد مزمن 
با کمک یک 
اختراع نوین

 B-Cure شــرکت فناوری پزشکی
Laser اخیرا از دستگاهی غیرتهاجمی 
رونمایــی کرده اســت که این دســتگاه 
می تواند یک درمان خانگی مناسب برای 
افرادی که از درد مزمن رنج می برند، باشد.

بــه گزارش ایســنا و به نقــل از دیلی 
میــل، درد مزمن یا ســندرم درد مزمن 
)Chronic pain( نوعــی از انواع درد 
اســت که با عناوین دیگری از قبیل درد 
سوزشــی کُند، درد مبهم، درد ضربان دار 

و درد تهوع آور نیز شناخته می شود.
بیــش از ۲8 میلیون نفر در سراســر 
بریتانیــا از درد مزمن رنج می برند که این 
مقدار معادل ۴۲ درصــد از جمعیت این 
کشــور است.هرکســی که درد را تجربه 
می کند، تقریبا هــر کاری را برای یافتن 
درمانی که واقعا مؤثر است، انجام می دهد؛ 
اما بــازار پر از گزینه هایی اســت که نوید 

نتایج فوری را می دهند، ولی اغلب آنگونه 
که بایــد مفید نیستند.شــرکت فناوری 
پزشکی B-Cure Laser یک دستگاه 
بالینی غیرتهاجمی و ایمن که برای افراد 
در هر ســنی مناسب اســت، راه مناسبی 

برای درمان مؤثر درد افراد ارائه می دهد.
از   B-Cure Laser دســتگاه 
فناوری نوآورانه لیزر کم توان برای درمان 
طولانی مــدت درد، شــرایط ارتوپدی، 
آســیب های ورزشــی و زخم ها استفاده 
می کند. اســتفاده از این دستگاه دستی 
آسان است و کافی اســت لیزر را دو بار در 
روز به مدت ۶ دقیقه روی ناحیه آســیب 
دیده، نگه دارید. اثربخشی این دستگاه در 
پنج مطالعه مختلف پزشــکی ثابت شده 
اســت و بیش از ۲۵۰ هــزار مورد از آن در 

سراسر جهان فروخته شده است.
 LLLT از فنــاوری B-Cure لیزر
)لیزر درمانی کم توان( استفاده می کند که 
این فناوری به عنوان لیزر سرد، لیزر نرم یا 
فتوتراپی نیز شناخته می شود. این لیزر از 
طریق پوست به اعماق بافت ها، نفوذ و در 
آنجا مکانیسم های درمانی طبیعی بدن را 
تحریک می کند و اندورفین که به تسکین 

درد کمک می کنــد را آزاد می کند. لیزر 
B-Cure می تواند درد را کاهش دهد.

لیــزر B-Cure درمان گســترده و 
جامعی را برای طیف وسیعی از مشکلات 
و دردهای فیزیکی ماننــد کمردرد، زانو 
درد، ســندرم تونل کارپال گــردن درد، 
دردهای مرتبط با مفاصــل و موارد دیگر 
ارائه می کند. نشــانگان دالان مچ دست یا 
 Carpal tunnel( سندرم تونل کارپال
syndrome( شــایعترین نوروپاتــی 
به دام افتادن عصب اســت که در نتیجه 

فشردگی عصب میانی در ناحیه دالان مچ 
دست )تونل کارپال( ایجاد می شود.

لیــزر B-Cure عــلاوه بــر درمان 
دردهای ارتوپدی، برای درمان سوختگی، 
اســکار و زخم هایی مانند زخــم دیابت، 
سوختگی و اولسر نیز مناسب است. اولسر 
)Ulcer( جراحتی روی پوســت یا غشاء 
مخاطی است که همراه با ازهم پاشیدگی 
بافتی است. اولسرها ممکن است منجر به 
از دست رفتن کامل اپیدرم، اغلب بخشی 

از درم و حتی بافت زیرپوستی شوند.

سرمربی تیم فوتبال پرسسپولیس در نشست خبری 
پیش از دیــدار تیمش برابر فولاد حاضر شــد.به گزارش 
ایســنا، تیم فوتبال پرسپولیس در جریان هفته شانزدهم 
لیگ برتر فوتبال ایران شــنبه از ســاعت ۱8 در ورزشگاه 
آزادی میزبان فولاد خوزستان است. یحیی گل محمدی 
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در نشست خبری پیش 
از این دیدار اظهار کــرد: فردا یکی از مهمترین بازی های 
فصل را در پیش داریم؛ برابر تیم خوبی که هم در حملات 
و دفاع خوب اســت. بازی کردن برابــر این تیم برای همه 
دشــوار اســت. ما بازی خوبی در حذفی برابر ذوب آهن 
انجام دادیــم و باید همان روند را ادامه بدهیم.او ادامه داد: 
فولاد فضای زیادی در اختیار تیم ها قرار نمی دهد. باید از 
عمق و کناره ها تلاش کنیم به دروازه حریف برســیم. فکر 
می کنیم شاهد بازی فنی و تاکتیکی از دو تیم خواهیم بود 
باید تلاش کنیم ســه امتیاز را به دست بیاوریم. با توجه به 

شرایط جدول سه امتیاز خانگی به ما کمک می کند.
وی درباره اســتعفای خود بعد  از دیدار برابر فولاد هم 
گفت: این صحبت ها قبل از بازی برابر فولاد تمرکز ما را بهم 

می زند. به این سوال بعدا هم می توان جواب داد.
او همچنین هــم گفت: فــولاد بازیکنانــی دارد که 
می توانند بازی را از زیر فشارخارج  کنند و توپ را به حمله 

انتقال دهند.
وی  درباره مشکلات مالی هم گفت: دیشب دیداری با 
آقای درویش داشتم و قرار است فردا به بازیکنان پرداختی 
داشــته باشــند. بحث ما مالی نیســت، بحث بی تفاوتی 
اســت. بعد از قهرمانی این اتفاق زیــاد رخ داد. الان دنبال 
حداقل ها هستم. ما  اســتادیوم برنابئو را نخواستیم. فقط 
زمین تمرین مناسب داشته باشیم و پرداختی ها هم انجام 
شــود. تیم ۴۰ و ۵۰ میلیون هوادار دارد. برخی می گویند 
ما پولکی هســتیم اما همه زندگی خودمان را گذاشتیم. 
کســی که از بیرون نگاه می کند اصــلا فکر نمی کند این 
بازیکنان مشــکلات داشته باشند. خواسته زیادی نداریم 
و فقــط حداقل ها را می خواهیم فراهم باشــد. به هرکس 

می گوییم به دنبــال زمین تمرین هســتیم و انقدر پول 
داده اند و مدیرعامل نداریم، باورش نمی شــود. برخی فکر 
می کنــد با آقای درویش زاویه داریم اما اینگونه نیســت. 
او پرسپولیسی قدیمی اســت و همه او را می شناسند.  او 
از خیلی از مشکلات خبر نداشــت و وقتی آمد در جلسه 
با ما از مشکلات با خبر شــد.گل محمدی در ادامه درباره 

نقل و انتقالات پرســپولیس در نیم فصل هم گفت: همه 
تیم هــا در نیم فصل تغیراتی خواهند داشــت. درباره این 
موضوعات صحبت کردیــم و اتفاقاتی رخ خواهد داد. اگر 
دنبال بازیکنی باشــیم در باشــگاه مطرح می کنیم نه در 
رســانه ها. روی  اسامی صحبتی  ندارم چون اسامی زیادی 

مطرح شده است.
او در ادامه درباره اظهارات بیژن ذوالفقارنســب عضو 
هیات مدیره پرسپولیس هم گفت: این صحبت ها مربوط 

به کنفرانس قبل از بازی نیست. ان شاءالله خیر است.
وی درباره مصاف تیمش برابر فولاد در ســوپرجام هم 
گفت: تیــم فولاد با تیمی که فردا برابــر ما بازی می کند 
قهرمان جام حذفی شــده، این  نشان می دهد تیم خوبی 
هستند و امکانات خوبی دارند و نکونام تاثیرات مثبت خود 
را گذاشته است. آنها با نظم هستند. بازی فردا از همه چیز 
مهم تر است. مهم ترین بازی که در پیش داریم بازی فردا 

است. برای سوپرجام هم فرصت هست که صحبت کنیم.
او درباره حضور مربیان جوان در لیگ برتر و همینطور 
حضور رجــب زاده در مربی گری هم گفــت: بالاخره هر 
فردی که در لیگ ما بوده یــک روز می تواند مربی خوبی 
باشد. هستند کســانی که این پتانسیل را دارند واستعداد 
مربی گری  را دارند. آقای رجب زاده هم از افراد با استعداد 
اســت. فکر می کنم آینــده خوبــی در مربیگری خواهد 
داشــت. امیدوارم همه مربیــان جوان زمینــه پرورش 
اســتعدادی که در وجودشان اســت را داشته باشند. آنها 
احتیاج بــه برنامه ریزی دارند. مربیان ایرانی نســبت به 
خود آسیا مظلوم واقع شدند چون هیچ امکاناتی ندارند و 
برنامه ریزی برای آنها نشده است. شما نمی بینید گروهی 
از مربیان را به ژاپــن و کره ببرند تا لیگ آنها را ببینند. هر 

مربی اگر کاری کرده، خودش برای خودش کرده است.
او درباره  عملکــرد تیم ملی بانوان برابر هند هم گفت: 
امتیــاز مهمی را گرفتنــد. به خانم ایراندوســت تبریک 
می گویم. واقعا چشم به راه این هستیم نتایج خوبی بگیرند 

و دعای ما پشت سر آنهاست.
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